

အကြောင်းတစ်ခုကြောင့် ငယ်စဉ်က ကုသိုလ်ကောင်းမှုပြုရန် မေ့လျော့နေခဲ့သော်လည်း နောင်ကြီးပြင်းလာသောအခါ သူတော်ကောင်းပညာရှိတို့၏ အဆုံးအမကိုရ၍ မေ့မလျော့ဘဲ ကောင်းမှုကုသိုလ်ပြုခြင်းဖြင့် ကြီးမားသော မဂ်ဖိုလ်အကျိုးကိုရနိုင်၏။ ထိုသို့ပြုနိုင်ခြင်းကို မြတ်စွာဘုရားသည် ချီးမွမ်းတော်မူ၏။
လောကဝင်(ဓမ္မပဒ-၁၇၂)

ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန Public Works Department (၁၃၁)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်အခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင် တက်ရောက်ချီးမြှင့်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၅

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်တို့သည် ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၌ ကျင်းပသည့် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန Public Works Department ၏ (၁၃၁)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ချီးမြှင့်သည်။



အခမ်းအနားသို့ ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီပန်ထီးယူ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်းနှင့်ဇနီး၊ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာ ခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးညွန့်၊ ပြည်ထောင်စုရွှေ့ကောက်ပွဲ ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှသိန်း၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးတီခွန်မြတ်၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီး ဆက်သွယ်ရေး၊ လျှပ်စစ်နှင့် ဆောက်လုပ်ရေးဆိုင်ရာ ဝန်ကြီးများ၊ အငြိမ်းစား အရာရှိကြီးများ၊ ဖိတ်ကြားထားသည့် ဧည့်သည်တော်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ရွေးဦးစွာ Public Works Department၏ (၁၃၁)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည် အခမ်းအနားကို ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ရုံးရွှေ့မြက်ခင်းပြင်၌ကျင်းပရာ နှစ်ပတ်လည်နေ့အထိမ်းအမှတ် ကျောက်စာတိုင်ကို နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်က စက်ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

ယင်းနောက် အဆိုပါကျောက်စာတိုင်ကို နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ ဒုတိယသမ္မတ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးတို့က အမွှေးနံ့သာရည် ပက်ဖျန်းပေးကြသည်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ၀

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ Public Works Department ၏ (၁၃၁)နှစ်မြောက် အထိမ်းအမှတ်ပြခန်းများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြစဉ်။

လူငယ်ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးရေးပွဲတော် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေး ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိ

စာမျက်နှာ >> ၅

NCA အကောင်အထည်ဖော်မှု ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်းဆိုင်ရာ ပူးတွဲအစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၅

NCA အကောင်အထည်ဖော်မှု ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်းဆိုင်ရာ ပူးတွဲအစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေး ဗဟိုဌာန၌ ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးတွင် ပြည်ထောင်စုရွှေ့နေချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦးက ယနေ့အစည်းအဝေးသည် ရန်ကုန်မြို့တွင် အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက်မှ ၂၆ ရက်အထိ ပထမအကြိမ် အစည်းအဝေးအပြီး တစ်လအကြာတွင် ပြန်လည်ကျင်းပသည့် အစည်းအဝေးဖြစ်ကြောင်း၊ ပထမအကြိမ်

အစည်းအဝေးတွင် အချက်အလက် အတော်များများကို မိမိတို့ဆွေးနွေးသဘောတူညီမှုရခဲ့ပါကြောင်း၊ ထို့ပြင် UPDJC အစည်းအဝေးကိုလည်း ခေါ်ယူကျင်းပနိုင်ခဲ့သည့်အပြင် ယခုလ ၁၇ ရက်မှ စတင်ပြီး အလုပ်အဖွဲ့အစည်းအဝေးကို လေးရက်ကြာနှင့် အတွင်းရေးမှူးအဖွဲ့အစည်းအဝေးကို တစ်ရက်ကြာ ကျင်းပနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ အဆိုပါ အစည်းအဝေးများ၏ ကြီးပမ်းအားထုတ်မှုများကြောင့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင်အပါအဝင် လုပ်ငန်းလမ်းညွှန် ငါးခုကို ပြန်လည်သုံးသပ်၍ လိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်စွက်ပြင်ဆင်နိုင်ခဲ့ပြီး ယမန်နေ့က ကျင်းပခဲ့သည့် UPDJC အစည်းအဝေး၌

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ၂

MAX CEMENT
Let's Build Together!

ပက်စ်ဘီလပ်ပြင်ဖြူနှင့်အတူချစ်သင်ရသူတွေကို ပုန်းငါးသိုလျက်ရအောင်

SALES HOTLINE 09 770 770 770

စက်ရုံ တောင်ကြီးလမ်းဝေဇွဲမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်၊ ချမ်း၊ +၉၅ ၉၀၀ ၇၇၇ +၉၅ ၇၉၂ ၀၅၀ ၂၄ Email : factory@maxcement.com

ကျေးဇူး

ပေါင်းစည်းအင်အားဖြင့် ဆောင်ရွက်

ရခိုင်ပြည်နယ်အရေးနှင့်ပတ်သက်၍ နိုင်ငံတကာက မည်သို့ပင် ဖိအားပေးစွပ်စွဲပြစ်တင်မှုများရှိနေသော်လည်း နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ဆောင်ရွက်သော ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ကော်မတီကို ဖွဲ့စည်းပြီး လုပ်ငန်းကော်မတီ လေးခုဖြင့် ရခိုင်ပြည်နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာအောင် မျက်ခြည်မပြတ် ဆောင်ရွက်ပေးနေသည်ကို တွေ့ရသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်အရေးသည် မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံး၏ အရေးဖြစ်ပြီး ကမ္ဘာကပါ ပါဝင်ပတ်သက်လာသောအရေး ဖြစ်သောကြောင့် သတိထား ကိုင်တွယ်ဆောင်ရွက်နေရသည်။ ထိုအရေးကိုစွဲများကို ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရာတွင် ရခိုင်ပြည်နယ်ဆိုင်ရာ အကြံပေးကော်မရှင်၏ တစ်နှစ်ကြာလေ့လာ တွေ့ရှိ သုံးသပ်ဖော်ထုတ်ချက်များအရ ပေါ်ထွက်လာသည့် အကြံပြုချက်များအနက် မိမိနိုင်ငံနှင့်ပြည်သူများအတွက် အကျိုးရှိပြီး ဆောင်ရွက်သင့်သည့် လုပ်ငန်းများကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နေသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများသည် အချိန်တိုအတွင်း ပြီးစီးအောင် အလျင်အမြန်ဆောင်ရွက်၍ ရနိုင်သောလုပ်ငန်းများမဟုတ်ဘဲ ရေရှည်ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းများ ဖြစ်၍ စနစ်တကျ အဆင့်အလိုက် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နေခြင်းဖြစ်သည်။ ထိုသို့ ဆောင်ရွက်နေသော်လည်း နိုင်ငံတကာဖိအားပေး ပြောဆိုမှုများနှင့် အကောင်းမမြင်မှုများသည် ပြဿနာပြေလည်ရေးအတွက် ကောင်းမွန်သော ချဉ်းကပ်ဆောင်ရွက်မှုကို မဖြစ်စေနိုင်ချေ။ အမှန်တကယ်တွင် အပြုသဘောဆောင်သည့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဖြင့် ပြဿနာပြေလည်အောင် ဝိုင်းဝန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သင့်သည်။

လက်ရှိတွင် အစိုးရအနေဖြင့် လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှု အကူအညီများကို ချက်ချင်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသော်လည်း အားလုံးအတွက် ပြည့်ပြည့်စုံစုံ လွှမ်းခြုံဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရန် အခက်အခဲများ ရှိနေသေးသည်။ ထို့ကြောင့် ပြည်တွင်းအင်အားများကို စုစည်း၍ ရခိုင်ပြည်နယ်အရေးကိုစွဲများကို ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ပြည်သူ့အားလုံး ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်သည့် ပြည်ထောင်စုစီမံကိန်းအဖြစ် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နေသည်။

ထိုသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် လူမှုသဘာဝတရားဖြစ်ရေးသည် အဓိကကျသည့် အချက်တစ်ချက်ဖြစ်သည်။ နှစ်ဖက် လူ့အသိုက်အဝန်းအကြား သဘာဝတရားဖြစ်နေပါက လုံခြုံရေးကို တိုးတက်ကောင်းမွန်အောင်ဆောင်ရွက်နိုင်ပြီး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အထောက်အပံ့များကို စိတ်ချလက်ချဆောင်ရွက်ပေးနိုင်မည်။ လုံခြုံမှုဖြစ်ထွန်းစေရန် ယုံကြည်မှု တည်ဆောက်ပေးရန် လိုအပ်သည်။ ယုံကြည်မှု၊ သဘာဝတရားဖြစ်မှု၊ လုံခြုံမှု ကောင်းမွန်ပါက ဒေသတည်ငြိမ်အေးချမ်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမည်ဖြစ်သည်။

ယုံကြည်မှု၊ သဘာဝတရားဖြစ်မှုကို တည်ဆောက်နိုင်ရန်အတွက် ရခိုင်ပြည်နယ်ဆိုင်ရာ အကြံပေးကော်မရှင်၏ အကြံပြုချက်အပိုဒ်(၆၀) တွင် ဖော်ပြပါရှိသည့် အစိုးရအနေဖြင့် လူ့အဖွဲ့အစည်းများအကြား စေ့စပ်ဆွေးနွေး ညှိနှိုင်းပွဲများကို အားပေးဆောင်ရွက်သင့်ကြောင်း ဖော်ပြချက်ကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နေသည်။ ရခိုင်ပြည်နယ်ဆိုင်ရာ အကြံပြုချက်များအပေါ် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက် ရေးကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ သက်၊ ဒိုင်းနက်၊ မြို့၊ ခမီ၊ မရမာကြီး၊ ကမန်၊ ရခိုင် စသည့်ဒေသခံတိုင်းရင်းသားကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဟိန္ဒူနှင့် အစ္စလာမ်ဘာသာဝင်ကိုယ်စားလှယ်များ နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက်က တွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးခဲ့ကြခြင်းသည် လူ့အဖွဲ့အစည်းများအကြား ယုံကြည်မှု၊ သဘာဝတရားဖြစ်မှုကို တည်ဆောက်ခြင်းပင် ဖြစ်သည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်မှ မတူညီသော လူမျိုးများနှင့် အဖွဲ့အစည်းများ တစုတစည်းတည်း စုစည်းဆွေးနွေးတည်ရှိခြင်းသည် မတူကွဲပြားမှုများကို ပေါင်းစည်း၍ ယုံကြည်မှုခွန်အားကို တည်ဆောက်ခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ လူမျိုးစွဲ၊ ဘာသာစွဲ၊ ဝါဒစွဲမထားဘဲ အားလုံး ပေါင်းစည်းမှုအင်အားဖြင့် တည်ငြိမ်အေးချမ်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို ရှေးရှုခြင်းပင် ဖြစ်သည်။ ဤသို့ ပေါင်းစည်းခြင်း၊ ညီညွတ်ခြင်း၊ ဆွေးနွေးတိုင်ပင်ခြင်းတို့ကို ရခိုင်ပြည်နယ် အတွင်းရှိ လူ့အသိုက်အဝန်းများအကြား ဆက်လက်တည်ဆောက်နိုင်လျှင် တည်ငြိမ်အေးချမ်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော ရခိုင်ပြည်နယ်ဖြစ်ပေါ်လာမည်မှာ မလွဲကေန်ပင် ဖြစ်သည်။

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန
ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန
ကလေးစာပေပွဲတော်
ကလေးစာပေပြပွဲနှင့် စာအုပ်ရွေးချယ်ပွဲ
 ၂၀၁၇ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ (၂၅) ရက်၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့၊ ဝမ်းသာ(၁၀)နာရီ မှ ဩဂုတ်(၅)နာရီ
 ရွှေဘို၊ ဝမ်းသာ၊ ဝမ်းသာ၊ ဝမ်းသာ၊ ဝမ်းသာ

ကချင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် မြို့ပြဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နေမှု ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး



မြစ်ကြီးနား နိုဝင်ဘာ ၂၅
 ကချင်ပြည်နယ် မြစ်ကြီးနားမြို့၌ မြို့တွင်းလမ်းများ တိုးချဲ့ဆောင်ရွက် မည့်အခြေအနေကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာခင်အောင်နှင့် တာဝန်ရှိသူ များက ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးကြသည်။ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့သည် မြစ်ကြီးနားမြို့ မန်ဒိန်ရပ်ကွက်အတွင်း စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့က ဆောင်ရွက်မည့် ဝဏ္ဏကျော်ထင်လမ်း

ပေ ၅၄၀၀ အား ကတ္တရာခင်းခြင်း လုပ်ငန်းနှင့် ကွန်ကရစ်ရေပြွန်နှစ်စင်း ဆောင်ရွက်မည့် အခြေအနေတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး သီတာရပ်ကွက် မီးပွိုင့်ထောင့်လမ်းစုံမှ စတင်၍ လမ်းလယ်ကျွန်း သံပန်းတပ်ဆင် ဆောင်ရွက်မည့် အခြေအနေတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။ ယင်းနောက် ဧရာရပ်ကွက်ရှိ အမှတ်(၁)အခြေခံပညာ အထက်တန်း ကျောင်း ဘေးလမ်းအား လမ်းတိုးချဲ့၍

ကွန်ကရစ်လမ်း ခင်းကျင်းဆောင်ရွက် သွားမည့် အခြေအနေတို့ကို ကြည့်ရှု စစ်ဆေးကာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က မြို့သာယာလှပစေရေး ဆောင်ရွက် ရခြင်းဖြစ်သည့်အတွက် လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် ရပ်ကွက်နေ ပြည်သူများကို အသိပေးရှင်းလင်း ၍ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်သွားကြရန် တာဝန်ရှိသူများအား မှာကြားခဲ့ သည်။

ပြည်နယ်(ပြန်/ဆက်)

ကလေးစာပေပွဲတော် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာကျင်းပရေး ညှိနှိုင်းစည်းစဉ်း

မင်းတပ် နိုဝင်ဘာ ၂၅
 ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနက ကြီးပွားကျင်းပမည့် ကလေး စာပေပွဲတော်ကို မင်းတပ်ခရိုင် မင်းတပ်မြို့၌ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပနိုင် ရေးအတွက် ညှိနှိုင်းစည်းစဉ်းအထူးကို နိုဝင်ဘာ ၂၀ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် မင်းတပ်ခရိုင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ ခရိုင်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးမှူးက လုပ်ငန်းအချက် အလက်များကို စာတမ်း၊ မြေပုံ(ကြမ်း)၊ ပရိဂျက်တာတို့ဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြကာ တက်ရောက်လာသူများက အကြံပြုဆွေးနွေးကြပြီး လုပ်ငန်းစဉ်များ ချမှတ်ကြ သည်။ အစည်းအဝေးသို့ ခရိုင်၊ မြို့နယ်ဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက် ကြပြီး ပွဲတော်ကို ဇီဝင်ဘာ ၇ ရက်နှင့် ၈ ရက်တို့တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ် သည်။ “ကလေးသူငယ်တွေအတွက် မှန်ကန်တဲ့ အသိပညာပေး စာအုပ် စာစောင်တွေနဲ့ ကလေးသူငယ်တွေ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် ပါဝင်လာစေမယ့် ဒီကလေးစာပေပွဲတော် ကျင်းပခြင်းဟာ ပြည်သူ့လူထုတစ်ရပ်လုံးကို များစွာ အကျိုးကျေးဇူးပြုနေမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ကျွန်တော်တို့ အသင်းအဖွဲ့တွေက တစ်ထောင့်တစ်နေရာက တတ်နိုင်သမျှ ပါဝင်ဖို့ ဆုံးဖြတ်ထားပါတယ်”ဟု ဦးမာန်ကီး (စီမံကိန်းညှိနှိုင်းရေးမှူး၊ လူ့သရုပ်ပေါ်လဲဖက်ဒရေရှင်း-မြန်မာ)က ပြောသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)



ကျေးဇူး

စာတည်းများချုပ် - ဦးခင်မောင်ကျော်ဒင်
စာတည်းများများ - ဦးဝင်းနိုင်၊ ဦးစိုးစိုးနိုင်
စာတည်းများ - ဦးစန်းအောင်၊ ဦးအေးသန်း၊
 ဦးကျော်ဇေယျာမြင့်၊ ဒေါ်ခင်ခင်သက်၊
 ဒေါ်မေလှသင်း၊ ဒေါ်စန္ဒာဝင်း

သတင်းထောက်များ - ဦးဌေးအောင်
ဘာသာပြန်စာတည်းများ - ဦးအောင်ထိန်၊ ဦးဇော်ဝင်း၊
 ဦးအောင်စိုး၊ ဦးအောင်ကျော်ကျော်
အကြီးတန်းသတင်းထောက်များ - ဦးဟိန်းထက်လင်း၊ ဦးနိုင်လင်းကြည်၊
 ဦးသက်ထွေး၊ ဒေါ်သီသီမင်း

အငယ်တန်းသတင်းထောက်များ - ဦးအောင်ကျော်ဦး၊
 ဒေါ်ခင်ဇာလီ၊ ဒေါ်ခင်စုစုလှိုင်
ဓာတ်ပုံသတင်းထောက် - ဦးခင်မောင်ဝင်း
သတင်းထောက် - ဒေါ်ဆုနင်းလှ



○ ရှေ့ဖူးမှ
ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများနှင့်အတူ စုပေါင်း၍ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်သည်။
ယင်းနောက် Public Works Department ၏ (၁၃၁)နှစ်မြောက် အခမ်းအနားကို ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ဆက်လက်ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းခိုင်က အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားသည်။
ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်က ကျောက်ခေတ်၊ သံခေတ်နှင့် ကြေးခေတ်စသည်ဖြင့် ခေတ်အဆက်ဆက် တိုးတက်ပြောင်းလဲခဲ့ရာ လူသားများသည် အမိုးအကာအောက်တွင် လုံခြုံစွာနေထိုင်နိုင်ရန်နှင့် ရာသီဥတုဒဏ်ကို ခံနိုင်ရည်ရှိရန် တဖြည်းဖြည်း ကြံဆကြီးစား တည်ဆောက်ခဲ့ကြပါကြောင်း၊ ထိုမှတစ်ဆင့် အင်ဂျင်နီယာအတတ်ပညာများ ပေါ်ပေါက်ခဲ့ပါကြောင်း၊ အဆိုပါ အင်ဂျင်နီယာအတတ်ပညာကို အသုံးပြု၍ Public Works Department (P.W.D)အဖြစ် စတင်ထူထောင်

ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ယခုဆိုလျှင် (၁၃၁)နှစ်ပြည့်မြောက်ပြီ ဖြစ်ပါကြောင်း။
နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် ကဏ္ဍတိုင်းတွင် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ လုပ်ဆောင်လျက်ရှိပြီး တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များအားလုံး အချိုးညီညီ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကို မောင်နှမများ စုစည်းညီညွတ်စွာ အေးအတူပူအမျှ မှီတင်းနေထိုင်ကြသည့် ပြည်ထောင်စုနိုင်ငံတော်ကြီး ဖြစ်ပါကြောင်း၊ တိုင်းရင်းသားညီနောင်များ၏ လူမှုရေး၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးနှင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန်နှင့် လူတန်းစေ့ထိုင်နိုင်ရန် အခြေခံအဆောက်အအုံများဖြစ်သည့် လမ်းများနှင့် တံတားများ ကောင်းမွန်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကောင်းမွန်ပြီး တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များ အချင်းချင်း အပြန်အလှန်ကူးသန်းဆက်ဆံမှု တိုးတက်များပြားလာသည့်အမျှ တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုအချင်းချင်း ချစ်ကြည် ရင်းနှီးမှုပိုမိုရရှိလာမည်ဖြစ်ကာ လူမှုစီးပွားဘဝများ တိုးတက်လာမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးကောင်းမွန်ရန်နှင့် လုံခြုံစွာနေထိုင်နိုင်သည့် အဆောက်အအုံများ တည်ဆောက်

ရေးတာဝန်အပြင် ကျေးလက်ဒေသလမ်း ကောင်းမွန်ရေးအတွက်ပါ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနက စဉ်ဆက်မပြတ် အင်တိုက်အားတိုက် တာဝန်ယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ပြည်သူများ၏ အခြေခံလိုအပ်ချက်များနှင့် ညီညွတ်စေမည့် လမ်း၊ တံတား၊ နေအိမ်၊ တိုက်တာ အဆောက်အအုံများနှင့် မြို့ပြဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို ကြိုးပမ်းတည်ဆောက်ရင်း ပြည်သူတို့၏ ဘဝအေးချမ်းသာယာနိုင်ရန် ပိုမိုဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ပါစေဟု ဆုမွန်ကောင်း တောင်းအပ်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းခိုင်က Public Works Department၏ (၁၃၁)နှစ်မြောက် အထိမ်းအမှတ်လက်ဆောင်ပေးအပ်သည်။

ထို့နောက် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန Public Works Department (PWD)၏ သမိုင်းကြောင်းနှင့် ဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေများကို Video ဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် Public Works Department ၏ (၁၃၁)နှစ်မြောက် အထိမ်းအမှတ်ပြခန်းများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီးနှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနရှိ Heritage Bridge တံတားဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး (ငြိမ်း) ဦးခင်မောင်မြင့်နှင့် ဦးကျော်လွင်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး (ငြိမ်း) ဦးမြင့်သိန်းနှင့် ဦးစိုးတင့်တို့က တံတားကို ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများနှင့်အတူ စုပေါင်း၍ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်သည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းခိုင်က Heritage Bridge တံတား ကမ္ဘာ့မော်ကွန်းကျောက်စာတိုင်ကို စက်ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီးဒေါ်စုစုလွင်၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီဗန်ထီးယူ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်းနှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းခိုင်တို့က ကမ္ဘာ့မော်ကွန်းကျောက်စာတိုင်ကို အမွှေးနံ့သာရည်များ ပက်ဖျန်းပေးကြသည်။ **(အပေါ်ပိုင်း)**

ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့် ဇနီးနှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် Heritage Bridge တံတားကို ဖြတ်သန်းကြည့်ရှုကြသည်။

အဆိုပါ တံတားသည် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကောလင်းမြို့၌ ခရစ်သက္ကရာဇ် ၁၈၉၁ ခုနှစ်က တည်ဆောက်ခဲ့သည့် Heritage Bridge စာရင်းဝင် တံတားကို စနစ်တကျဖြုတ်သိမ်း၍ ယခုဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၌ အလျား ၂၇၆ပေ၊ အနံ ၁၄ပေ ရှိ သံကူကွန်ကရစ်ကိုယ်ထည် RPT သံပေါင်အမျိုးအစား အဖြစ် တည်ဆောက်အသုံးပြုခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

★ NCA မှ

အတော်များများကို အတည်ပြုနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ အချက်အလက်အချို့ကိုသာ ဆက်လက်ဆွေးနွေးရန် ကျန်ရှိပါကြောင်း။

ထို့အတူ အလုပ်အဖွဲ့မှနေဆွဲခဲ့သည့် အမျိုးသားအဆင့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပခြင်းဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်း SOP ကို ယမန်နေ့က UPDJC အစည်းအဝေးတွင် အတည်ပြုနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင်မှ အချက်အချို့ကို အတွင်းရေးမှူးအဖွဲ့၏ တင်ပြချက်အရ JICM တွင် ဆွေးနွေးနိုင်ရန်အတွက် NCA အကောင်အထည်ဖော်မှု ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်းဆိုင်ရာ အစည်းအဝေးသို့ လွှဲပြောင်းပေးရန် UPDJC က အတည်ပြုခဲ့ပါကြောင်း၊ NCA စာချုပ်ပါအတိုင်း နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုမူဘောင်ကို ရက် ၆၀ အတွင်း ရေးဆွဲခဲ့ရသည့်အတွက် လက်တွေ့အကောင်အထည်ဖော်သည့်နေရာတွင် အခက်အခဲအချို့ကို တွေ့ရှိခဲ့ရပါကြောင်း၊ ယခုအခါ အတည်ပြုရန် အချက်အချို့မှလွဲ၍ ကျန်သည့်အချက်များကို ပြင်ဆင်နိုင်ခဲ့သည့်အပြင် လုပ်ငန်းလမ်းညွှန်နှင့် SOP များ ရေးဆွဲနိုင်သည့်အတွက် ရှေ့ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည့် ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်ကို ပိုမိုချောမောအောင် အကောင်အထည်ဖော်နိုင်မည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ရာပြည့်က ယခုအစည်းအဝေးသည် NCA နှစ်နှစ်ပြည့်ပြီးနောက်ပိုင်း NCA အကောင်အထည်ဖော်မှုနှင့်ပတ်သက်၍ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးသည့် ဒုတိယအကြိမ်မြောက် အစည်းအဝေးဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပထမအကြိမ် အစည်းအဝေးတွင် မိမိတို့အနေဖြင့် စုစုပေါင်းအချက် ၂၁ ချက် အပေါ်မူတည်ပြီး ဆွေးနွေးခဲ့ကြပါကြောင်း၊ NCA သဘောတူစာချုပ်အပေါ်မူတည်၍ မိမိတို့ တစ်ဖက်နှင့်တစ်ဖက် နားလည်မှုလွှဲခြင်း၊ တည်ဆဲဥပဒေများအပေါ်တွင် တစ်ယောက်နှင့် တစ်ယောက် သဘောပေါက် နားလည်မှုလွှဲခြင်းတို့အပေါ် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပါကြောင်း၊ အဓိကအားဖြင့် မိမိတို့၏ ရည်မှန်းချက်ပန်းတိုင်သည် NCA လက်မှတ်ရေးထိုးလိုက်သည်နှင့် ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးကို ဦးတည်ပြီး လျှောက်လှမ်း



NCA အကောင်အထည်ဖော်မှု ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်းဆိုင်ရာ ပူးတွဲအစည်းအဝေး ကျင်းပစဉ်။

နေကြခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း။
အစိုးရ တပ်မတော်နှင့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများသည် ငြိမ်းချမ်းလိုသည့် စိတ်ဓာတ်ဖြင့် NCA ကို လက်မှတ်ရေးထိုးကြခြင်း ဖြစ်ပါကြောင်း၊ NCA စာချုပ်ကို အကျေအလည် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပြီး ခက်ခက်ခဲခဲနှင့် လက်မှတ်ရေးထိုး ရယူခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ NCA ရေးထိုးရာတွင် တစ်ဖက်နှင့်တစ်ဖက် စကားလုံးအသုံးအနှုန်း၊ စကားလုံးအယူအဆအပေါ်မူတည်ပြီး အကောင်အထည်ဖော်သည့်နေရာတွင် တစ်ဖက်နှင့် တစ်ဖက် စိတ်ရှင်းရှင်းထားရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ယင်းအပေါ်မူတည်ပြီး ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးရသည့်အတွက် မိမိတို့ပွင့်လင်းလင်းနှင့်ပြောဆိုပြီး တစ်ဖက်၏ လိုအပ်ဆန္ဒနှင့် တစ်ဖက်၏ လိုလားချက်ကို ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းသွားရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယခုလို ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးသည့်အခါတွင်လည်း ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေများအပေါ်မူတည်ပြီး မိမိတို့ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်သွားရမည် ဖြစ်ပါကြောင်း။
သို့ရာတွင် လက်ရှိအနေအထား၌ တချို့အချက်များသည် အချိန်ယူညှိနှိုင်းပြီး ဆောင်ရွက်ရမည့် ကိစ္စများရှိနိုင်သည့်အတွက် မိမိတို့ခြင်းချက်အနေဖြင့် နားလည်ပြီး အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် မိမိတို့အနေဖြင့် ငြိမ်းချမ်းရေး အကောင်အထည်

ဖော်ရာတွင် အဓိကအချက်မှာ ဆန္ဒမစောရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ဆန္ဒမစော၍ အကောင်အထည်ဖော်လိုက်ပါက တစ်ဖက်နှင့်တစ်ဖက် သဘောထားမတိုက်ဆိုင်သည့် အချက်များရှိသည့်အတွက် ပိုမို ကြန့်ကြာသွားနိုင်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် တစ်ဖက်နှင့်တစ်ဖက် ညှိနှိုင်းရန်လိုအပ်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

NCA - S - EAO မှ NCA အကောင်အထည်ဖော်မှု ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်းဆိုင်ရာ အလုပ်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်ရဲဘော်သံခဲက NCA အကောင်အထည်ဖော်မှုဆိုင်ရာ အလုပ်အဖွဲ့အနေဖြင့် တာဝန်အများကြီးရှိသည်ဟု မိမိတို့ယူဆပါကြောင်း၊ NCA အကောင်အထည်ဖော်ရာ၌ ပြန်လည်သုံးသပ်ရမည့် အပိုင်း သုံးပိုင်းကို EAO ဘက်က အဆိုပြုခဲ့ပါကြောင်း၊ တစ်ခုမှာ အယူအဆရေးရာ (Concept) အပိုင်း၊ နောက်နှစ်ခုမှာ သွားနေသည့် (Process)အပိုင်းနှင့် လက်တွေ့အကောင်အထည်ဖော်မှု (Implementation) အပိုင်းတို့ကို တင်ပြခဲ့ပါကြောင်း၊ ထိုသို့တင်ပြရာတွင်လည်း မိမိတို့အနေဖြင့် ဆွေးနွေးမှုပုံစံမတူညီသည်ကို နှစ်ဖက်စလုံးမှ လက်ခံပြီး ကော်လံနစ်ခွဲ၍ ယူဆောင်သွားခဲ့ပါကြောင်း၊ ထိုသို့ အလုပ်များ ခွဲခြားလုပ်ကိုင်နိုင်သည့်အတွက် ယနေ့ကျင်းပသည့် အစည်းအဝေးတွင် လျင်လျင်မြန်မြန် ဆွေးနွေးသွားနိုင်

မည်ဟု မိမိယုံကြည်ပါကြောင်း။

အယူအဆရေးရာအပိုင်းတွင် ဖြစ်ဖြစ်၊ Process အပိုင်းတွင် ဖြစ်ဖြစ်၊ Implementation အပိုင်းတွင် ဖြစ်ဖြစ် အရေးကြီးသည်မှာ မိမိတို့၏ဆုံမှတ်ကို ရှာနိုင်ရန် ဖြစ်သည်ဟု EAO ဘက်က ယူဆပြီး အတတ်နိုင်ဆုံး နှစ်ဖက်ဆုံနိုင်သည့် ဆုံမှတ်နှင့် အားလုံးလိုက်ပြီး အလုပ်လုပ်နိုင်သည့် ဆုံမှတ်ကို ယနေ့တင်ပြသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိမိတို့ နားလည်ထားသည်မှာ အချို့အလုပ်များသည် အချိန်တိုအတွင်း လုပ်ရမည့်အလုပ်များရှိသကဲ့သို့ အချို့အလုပ်များသည် အချိန်ယူပြီး နှစ်ဖက်ပုံစံရာ ဖြေရှင်းရမည့် ကိစ္စရပ်များရှိသည်ဟု ယူဆပါကြောင်း။

ယနေ့အစည်းအဝေးတွင် EAO လက်မှတ်ထိုးထားသည့် အဖွဲ့များ၊ အစိုးရနှင့် တပ်မတော်ဘက်မှ တာဝန်ရှိသူများ အပါအဝင် ကျန်ရှိနေသေးသည့် NCA လက်မှတ်ထိုးထားသော အဖွဲ့အစည်းများအတွက်ပါ မိမိတို့အားလုံးက ဆုံမှတ်တစ်ခု ရှာဖွေနိုင်မည့်အပြင် မကြာခင် ကျင်းပမည့် JICM အစည်းအဝေးအတွက် အကောင်းဆုံးပြင်ဆင်ပေးနိုင်၍ တိုင်းပြည်အတွက် အကျိုးရှိသည့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ဖြစ်မည်ဟု မြင်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် အစည်းအဝေး ကျင်းပမည့် အစီအစဉ်များကို အတည်ပြုခြင်းနှင့် NCA အကောင်အထည်ဖော်မှု ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်းဆိုင်ရာများ ဆွေးနွေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ကြသည်။

ယင်းနောက် NCA - S - EAO မှ NCA အကောင်အထည်ဖော်မှု ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်းဆိုင်ရာ အလုပ်အဖွဲ့ ခေါင်းဆောင် ရဲဘော်သံခဲ၊ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ရာပြည့်နှင့် ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး တို့က ဆွေးနွေးပွဲ ရလဒ်များအပေါ် သုံးသပ်ပြောကြားကြပြီး အစည်းအဝေးကို ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်။

NCA အကောင်အထည်ဖော်မှု ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်းဆိုင်ရာ ပူးတွဲအစည်းအဝေးသို့ အစိုးရ လွှတ်တော်နှင့် တပ်မတော်ဘက်မှ ကိုယ်စားလှယ်ကိုးဦး၊ NCA - S - EAO ဘက်မှ ကိုယ်စားလှယ် ၁၂ ဦးတို့ တက်ရောက်ကြသည်။

သတင်းစဉ်

အီဂျစ်နိုင်ငံ ဆိုင်းနိုင်းကျွန်းဆွယ်ဒေသရှိ ပလိတစ်လုံးအား အကြမ်းဖက်သမားများ ဝင်ရောက်စီးနင်း၊ လူပေါင်း ၃၀၅ ဦးသေဆုံး

ကိုင်းရို နိုဝင်ဘာ ၂၅
အီဂျစ်နိုင်ငံမြောက်ပိုင်း ဆိုင်းနိုင်းကျွန်းဆွယ် ဒေသရှိ အစ္စလာမ်ဘုရားကျောင်းတစ်ခုအား စစ်သွေးကြွများက အကြမ်းဖက်ဝင်ရောက် သိမ်းပိုက်သည့်ဖြစ်စဉ်တစ်ရပ် နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက်ကဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ အဆိုပါအကြမ်းဖက်မှုတွင် လူပေါင်း ၃၀၅ ဦးသေဆုံးခဲ့ပြီး ၁၀၀ ကျော် ထိခိုက်ဒဏ်ရာများရရှိခဲ့ကြောင်း ယနေ့ သတင်းများအရသိရသည်။

သေဆုံးသူများထဲတွင် ကလေး ၂၇ ဦး ပါဝင်ပြီး ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသူ ၁၂၈ ဦးရှိသည် ဟု အီဂျစ်နိုင်ငံပိုင် မီနာသတင်းဌာနက နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

အီဂျစ်လေကြောင်းတပ်ဖွဲ့က အကြမ်းဖက် သမားများအား နှိမ်နင်းခဲ့ရာ ၎င်းတို့အသုံးပြု သည့် မော်တော်ယာဉ်များကို လေကြောင်းမှ ဖြိုခွင်းနိုင်ခဲ့သည်ဟု အီဂျစ်ကာကွယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနက ပြောကြားခဲ့သည်။

နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက်တွင် ဘာအယ်- အာဘတ်မြို့ရှိ အစ္စလာမ်ဘုရားကျောင်းထဲတွင် စစ်သွေးကြွများက ပေါက်ကွဲစေသော ပစ္စည်း များကို နေရာအနှံ့ လိုက်လံထားရှိခဲ့သည်။ ထို့နောက် ဗလီအတွင်းသို့ ဝင်ရောက်စီးနင်း ကာ ဘုရားဝတ်ပြုနေသူများအား ဦးတည်ရာမဲ့ သေနတ်များဖြင့် ပစ်ခတ်ခဲ့သည်။

အဆိုပါပလိမု တရားဟောဆရာက



စတင်တရားဟောပြောစဉ်တွင် အကြမ်းဖက် သမားများက ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်ခဲ့ခြင်းဖြစ် သည်။ သောကြာနေ့ ဝတ်ပြုဆုတောင်းမှုပြုနေ မှားက သေနတ်များဖြင့် ပစ်ခတ်ခဲ့ခြင်းဖြစ် ကြောင်း အီဂျစ်ရှေ့နေချုပ်၏ ပြောကြားချက်ကို ၃၀ ခန့်ထိရှိသည့် စစ်သွေးကြွ လက်နက်ကိုင် ကောက်နုတ်၍ မီနာသတင်းဌာနက ဖော်ပြ

သည်။ အကြမ်းဖက်သမားများက မော်တော် ယာဉ်လေးစီးကို အသုံးပြုခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

အဆိုပါဖြစ်ရပ် ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီးနောက် အီဂျစ်အစိုးရက ယင်းအကြမ်းဖက်သမား များအား တိုက်ခိုက်ချေမှုန်းရန် အမိန့် ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ ယင်းဖြစ်ရပ်အား နိုင်ငံ၏ ထိပ်တန်းလုံခြုံရေးဆိုင်ရာ အရေးပေါ်အဖြစ် ကိုင်တွယ်ရမည်ဟု အီဂျစ်ရှေ့နေချုပ်က ပြောကြားသည်။

နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်တွင် အကြမ်းဖက် သမားများ အသုံးပြုလျက်ရှိသည့် မော်တော် ယာဉ်များအား အီဂျစ်လေကြောင်းတပ်ဖွဲ့က ဗုံးကြဲတိုက်ခိုက်ခဲ့သဖြင့် မော်တော်ယာဉ် အတွင်း လိုက်ပါစီးနင်းခဲ့သူများ သေဆုံးခဲ့ သည်။

အစ္စလာမ်ဘုရားကျောင်း စီးနင်းတိုက်ခိုက် မှုကို မည်သည့်အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းက ကျူးလွန်ခဲ့သည်ကိုမူ ယခုအချိန်ထိ မသိရ သေးပေ။

ဆိုင်းနိုင်းကျွန်းဆွယ် ဒေသသည် အိုင်အက်စ် စစ်သွေးကြွအဖွဲ့နှင့် အဆက် အသွယ်ရှိသော စစ်သွေးကြွအဖွဲ့များ ထကြွ သောင်းကြမ်းလျက်ရှိသည့် နေရာတစ်ခုဖြစ် သည်။

အင်န်အိတ်ချ်ကေ



အာဖဂန်ရဲအဖွဲ့မှ မူးယစ် စစ်ဆင်ရေးပြုလုပ် မူးယစ်ဆေးဝါး ၂၂ တန်ကျော် သိမ်းဆည်းရမိ

ရွှေ့ပြောင်း အခြေစိုက်သူများ လိုက်ပါသည့်ရေယာဉ် လစ်ပျားကမ်းလွန်တွင် နှစ်မြုပ်၊ ၂၅ ဦးထက် မနည်းသေဆုံး

ထရီပိုလီ နိုဝင်ဘာ ၂၅
လစ်ပျားနိုင်ငံ၏ အနောက်ဘက်ကမ်းလွန်ပင်လယ်ပြင်တွင် ရွှေ့ပြောင်းအခြေစိုက်သူများ လိုက်ပါလာသည့် ရေယာဉ် တစ်စင်း နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်တွင် နှစ်မြုပ်ခဲ့ရာ လူ ၂၅ ဦးထက်မနည်း သေဆုံးခဲ့ကြောင်း၊ ရေယာဉ်နှစ်မြုပ်ရာတွင် အသက်မသေဘဲ ကျန်ရစ်သူများအား ထရီပိုလီမြို့ ဆိပ်ကမ်းသို့ ပြန်လည်ပို့ဆောင်ပေးခဲ့ကြောင်း လစ်ပျား ကမ်းခြေစောင့်တပ်ဖွဲ့က ပြောကြားသည်။

အာဖဂန်နိုင်ငံများမှ ရွှေ့ပြောင်းအခြေစိုက်နေထိုင်သူ အများစုပါဝင်သည့် လူအုပ်စုများ၏ အဓိက ထွက်ခွာရန် အရပ်သည် လစ်ပျားနိုင်ငံဖြစ်လာပြီး ယင်းတို့သည် လစ်ပျားနိုင်ငံမှ ဥရောပသို့ မြေထဲပင်လယ်ကို ဖြတ်သန်း သွားရောက်ရန် ကြိုးပမ်းကြသည်။

လူမှောင်ခို ကူးသန်းသူများက ရွှေ့ပြောင်းအခြေချ နေထိုင်သူများအား ခိုင်ခံ့မှုမရှိသော လေလွင့်ရော်ဘာ ရေယာဉ်များနှင့် တင်ဆောင်ခြင်းကြောင့် ရေယာဉ်ပျက်စီး

ခြင်းနှင့် နှစ်မြုပ်ခြင်းများ မကြာခဏ ဖြစ်ပွားလေ့ရှိသည်။ ဥရောပနိုင်ငံများက ထောက်ပံ့မှုပေးထားသည့် လစ်ပျားကမ်းခြေစောင့်တပ်ဖွဲ့မှ ဥရောပသို့ ကူးသန်းသွား သည့် ရွှေ့ပြောင်းအခြေချသူများအား ကြားဖြတ်ဟန့်တားကာ အာဖဂန်မြောက်ပိုင်းဒေသရှိ လစ်ပျားနိုင်ငံသို့ ပြန်လည် စေလွှတ်ပေးသော်လည်း ယခုနှစ်မကြာသေးမီကာလအထိ နိုင်ငံတကာမှရေယာဉ်များက ပင်လယ်ပြင်အတွင်းမှ ကယ်ဆယ်ရယူကာ အီတလီနိုင်ငံသို့ ပို့ဆောင်ပေးခဲ့ရသည့် ရွှေ့ပြောင်းအခြေစိုက်သူ ဦးရေမှာ ၁၁၅၀၀၀ ရှိပြီဖြစ်သည်။

ယခုနှစ်အတွင်း အာဖဂန်တိုက်မှ မြေထဲပင်လယ်ကို ကူးဖြတ်၍ ဥရောပသို့ ပြောင်းရွှေ့အခြေချရန် ကြိုးပမ်းသူ ဦးရေ ၃၀၀၀ နီးပါးခန့်မှာ ပင်လယ်ပြင်အတွင်း ပျောက်ဆုံး သို့မဟုတ် သေဆုံးခဲ့ကြောင်း၊ သေဆုံးရသူ အများစုမှာ လစ်ပျားနှင့် အီတလီနိုင်ငံအကြား ပင်လယ်ရေပြင်တွင် ဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံတကာ ရွှေ့ပြောင်းအခြေစိုက်သူများ အဖွဲ့က နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။ ဆင်ဟွာ

ကဘူး နိုဝင်ဘာ ၂၅
အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ မူးယစ်ဆေးဝါးနှိမ်နင်းရေး ရဲအဖွဲ့က နိုင်ငံတစ်ဝန်း၌ ရက်ပေါင်း ၃၀ ကျော်ကြာ ပြုလုပ်ခဲ့သည့် မူးယစ်နှိမ်နင်းသည့် စစ်ဆင်ရေးအတွင်း လူပေါင်း ၅၁ ဦးအား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် ဆက်သွယ်သည့် ရာဇဝတ်ပြစ်မှုများနှင့် ဆက်စပ်၍ ဖမ်းဆီးခဲ့ကြောင်း ရာဇဝတ်မှုခင်းနှိမ်နင်းရေးတပ်ဖွဲ့ (စီဂျေအက်စ်တီ)က နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။

အာဖဂန်နစ္စတန် မူးယစ်ဆေးဝါး နှိမ်နင်းရေး ရဲတပ်ဖွဲ့ (စီအန်ပီအေ)က နိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင် လွန်ခဲ့သည့် ရက်ပေါင်း ၃၀ ကျော်အတွင်း၌ မူးယစ်ဆေးဝါး တရားမဝင်မှောင်ခို ရောင်းဝယ်မှုဖြင့် လူ ၅၁ ဦးအား ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခဲ့ကြောင်း ကြေညာချက်တွင် ဖော်ပြသည်။

မူးယစ်ဆေးဝါးမှောင်ခိုရောင်းဝယ်သူများဟု စွပ်စွဲ ထားသူများထဲမှ ဘိန်း၊ ဆေးခြောက်၊ ဘိန်းဖြူနှင့် ဘိန်းဖြူအရည် ထုတ်လုပ်ရာတွင် အသုံးပြုသည့် ပစ္စည်း များအား သိမ်းယူရရှိခဲ့ကြောင်း ကြေညာချက်တွင် ဖော်ပြ သည်။

အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံသည် ဘိန်းအဓိကစိုက်ပျိုးသည့် နိုင်ငံအဖြစ် မှတ်ယူထားခြင်းခံရပြီး ဘိန်းဖြူထုတ်လုပ်ရာတွင် ကုန်ကြမ်းပစ္စည်းအဖြစ် အသုံးပြုရသည့် ဘိန်းစိမ်းတန် ၉၀၀၀ ကျော်ကို ၂၀၁၇ ခုနှစ်တွင် ထုတ်လုပ်ခဲ့ကြောင်း ကုလသမဂ္ဂနိုင်ငံတကာ မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် ရာဇဝတ်ပြစ်မှု များဆိုင်ရာ ရုံး (ယူအင်န်အိုဒီစီ)က နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် ထုတ်ပြန်သော အစီရင်ခံစာ၌ ဖော်ပြသည်။

ဆင်ဟွာ



မြန်မာစာအုပ်စာစဉ် ၁၀၀ ထုတ်ဝေရေးနှင့် မြန်မာ့စွယ်စုံကျမ်း ပြန်လည်ထုတ်ဝေရေးလုပ်ငန်း ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၅

မြန်မာစာအုပ်စာစဉ် ၁၀၀ ထုတ်ဝေရေး စတုတ္ထအကြိမ် လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ ကုန်သည်လမ်းရှိ စာပေဗိမာန်၌ ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့်က မကြာခင် ထုတ်ဝေမည့် မြန်မာစာအုပ်စာစဉ် ၁၀၀ အတွက် စာကောင်းပေးကောင်း လေ့လာလိုသူများ ဖတ်ရှုနိုင်ရန် အဓိကရွေးချယ်သွားမည့် စာပေအမျိုးအစားများနှင့် ကနဦးထွက်ရှိမည့် စာစဉ်တွင် စိတ်ဝင်စားဖွယ် စာကောင်းပေးကောင်းများ ပါဝင်ရေး၊ သုတ၊ ရသကဏ္ဍစုံပါဝင်ရေး၊ လက်ရှိရွေးချယ်ထားသည့် ဝတ္ထုရှည် ၈၁ အုပ်ကို အုပ်စုအလိုက် ကော်မတီအဖွဲ့ဖွဲ့ကာ ပြန်လည်စိစစ်ရွေးချယ်မှုအခြေအနေများအတွက် အကြံပြုချက်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် မြန်မာစာအုပ်စာစဉ် ၁၀၀ ထုတ်ဝေရေး ဦးဆောင်ကော်မတီဝတ္ထုစည်သူဒေါက်တာ ဦးသော်ကောင်းက မြန်မာစာအုပ်စာစဉ် ၁၀၀ ထုတ်ဝေရာတွင် လိုအပ်သည့် အကြောင်းအရာ အချက်အလက်များကို အကြံပြုပြောကြားသည်။ မြန်မာစာအုပ်စာစဉ် ၁၀၀ ထုတ်ဝေနိုင်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီတွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး (၁) ဦးသန်းအုန်း (မောင်ဇေယျာ)က ဝတ္ထုရှည် ရွေးချယ်ရာတွင် နောက်ဆုံးအဆင့် ဆန်ခါတင်ကော်မတီဖွဲ့စည်းနိုင်ရေး၊ အဆိုပါအဆင့် ပြီးစီးပါက ကဗျာကဏ္ဍ ရွေးချယ်ရေး အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။



ယင်းနောက် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဦးမျိုးမြင့်မောင်က ၂၀၁၈ ခုနှစ် နှစ်ဦးပိုင်းတွင် မြန်မာစာအုပ်စာစဉ် ၁၀၀ စတင်ထွက်ရှိနိုင်ရေးနှင့် ရည်ရွယ်ချက်များ၊ လုပ်ဆောင်မှုအစီအစဉ်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ဆက်လက်၍ ပုံနှိပ်ရေးနှင့် ထုတ်ဝေရေးဦးစီးဌာန

ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးအောင်မျိုးမြင့်နှင့် ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးကိုကိုနိုင်တို့က စာစဉ်တွင် ဖော်ပြမည့် စာလုံးဒီဇိုင်းနှင့် အရွယ်အစား၊ ပညာရှင်များနှင့် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်မှုများကို ဆွေးနွေးတင်ပြကြသည်။

ဆက်လက်၍ မြန်မာ့စွယ်စုံကျမ်း ပြန်လည်ထုတ်ဝေရေးအခြေအနေများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ စာပေဗိမာန်မှ တာဝန်

ရှိသူများက ပြင်ပပညာရှင်များ၏ လမ်းညွှန်ချက်၊ ဆွေးနွေးချက်များ၊ လက်တွေ့ဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေများအပေါ် မြန်မာ့စွယ်စုံကျမ်း စာတည်းအဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူး(၂) ဦးစောလွင်(မောင်သွေးသစ်)က ရှင်းလင်းတင်ပြရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက နိဂုံးချုပ် အမှာစကားပြောကြားပြီး ကဏ္ဍအလိုက် ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပေးသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့်သည် အစည်းအဝေးမကျင်းပမီ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ကုန်သည်လမ်းရှိ စာပေဗိမာန် စာအုပ်အရောင်းဆိုင်ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။

ညနေပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် ကမာရွတ်မြို့နယ်ရှိ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ဝင်းအတွင်း သွားရောက်ပြီး ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်မှ ၃ ရက်အထိ ကျင်းပမည့် လူငယ်ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးရေးပွဲတော် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများ၊ ပွဲတော်တွင် ပါဝင်မည့် စာပေဆိုင်ရာလှုပ်ရှားမှုများ၊ တီထွင်ဆန်းသစ်မှုဆိုင်ရာ ပြခန်းများ၊ အနုပညာဆိုင်ရာ လှုပ်ရှားမှုများ၊ ဖျော်ဖြေပွဲများ၊ အားကစားလှုပ်ရှားမှုများ၊ ပြခန်းများ၊ စာအုပ်အရောင်းဆိုင်ခန်းများ၊ စားသောက်ဆိုင်ခန်းများ ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး လိုအပ်သည်များကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

စနေ-တနင်္ဂနွေ ရန်ကုန်စာအုပ်လမ်းညွှံ့ လာရောက်စေချင်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၅

စနေ-တနင်္ဂနွေ ရန်ကုန်စာအုပ်လမ်းကို သိမ်ဖြူလမ်း ဝန်ကြီးများရုံးရှေ့၊ ဗဟိုပုံနှိပ်စက်ရုံရှေ့၊ သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း(ရန်ကုန်ရုံးခွဲ)ရှေ့နှင့် ဗဟိုပုံနှိပ်တိုက်၏ အနော်ရထာလမ်းဘက်ခြမ်းတို့၌ ဖွင့်လှစ်ထားရာ နံနက်ပိုင်းမှစတင်၍ ရောင်းသူဝယ်သူ လေ့လာသူများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိသည်။

ရန်ကုန်စာအုပ်လမ်းတွင် စာပေချစ်မြတ်နိုးသူ ပရိသတ်များအတွက် ဘာသာရပ်မျိုးစုံ စာအုပ်များ၊ သုတ၊ ရသ အဟောင်းအသစ်၊ လုံးချင်း ဝတ္ထုတို၊ ဝတ္ထုရှည် စာအုပ်များ၊ ကမ္ဘာ့ခေါင်းဆောင်များ၏ သမိုင်းဝင်စာအုပ်များနှင့် မှတ်တမ်းစာတိုပုံများ၊ ဘာသာရေး၊ လူမှုရေး၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာစာအုပ်များ၊ ဆေးပညာဆိုင်ရာ စာအုပ်များ၊ အင်္ဂလိပ်-မြန်မာအဘိဓာန် စာအုပ်များ၊ ပုံပြင်စာအုပ်မျိုးစုံ စသည်တို့အပြင် မြန်မာမှု

လက်မှု ပစ္စည်းများ၊ ပန်းချီကားများ၊ မြန်မာစာတန်းဖြင့် ရိုက်နှိပ်ထားသော စပွဲရုပ်အင်္ကျီများ၊ လွယ်အိတ်မျိုးစုံတို့ကို တစ်စုတဝေးတည်း ခင်းကျင်းရောင်းချလျက်ရှိပြီး U-Book Educations မှ တာဝန်ရှိသူများကလည်း ကျောင်းသားကျောင်းသူ ကလေးငယ်များအား ပုံပြင်ဟောပြောခြင်းများ၊ ပန်းချီဆရာများက အမှတ်တရ ပုံတူရုပ်ပြောင် ရေးဆွဲပေးခြင်းတို့ကို လာရောက်ပြုလုပ်ကြသည်။

စနေ-တနင်္ဂနွေ ရန်ကုန်စာအုပ်လမ်းကို ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနက စာအုပ်စာပေဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အစီအစဉ်အရ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့နှင့် ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီတို့၏ ပူးပေါင်းကူညီမှုဖြင့် ဒုတိယအကြိမ်မြောက် Yangon Book Street စနေ-တနင်္ဂနွေနေ့ ရန်ကုန်စာအုပ်လမ်းကို စာအုပ်ဆိုင် အခန်းပေါင်း ၁၇၀ ခန့်ဖြင့် ဖွင့်လှစ်ရောင်းချလျက်ရှိသည်။ **သတင်း-ကိုတိုဇော်၊ ဓာတ်ပုံ-ဇော်မင်းလတ်**



လူငယ် ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးရေးပွဲတော် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေး ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၅

လူငယ်ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးရေးပွဲတော်ကို ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်မှ ၃ ရက်အထိ ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်ရှိ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ဝင်းအတွင်း၌ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။

လူငယ်ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးရေးပွဲတော်ကို မြန်မာလူငယ်များ အသိပညာ၊ အတတ်ပညာ၊ ဗဟုသုတနှင့် ကျင့်ဝတ်တန်ဖိုးများ အချင်းချင်း မျှဝေပေးနိုင်ရန်နှင့် အနာဂတ် မြန်မာ့

လူ့ဘောင်အဖွဲ့အစည်းအား ၎င်းတို့၏ အတွေးအမြင်ကောင်းများဖြင့် အကောင်အထည်ဖော် တည်ဆောက်နိုင်ရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ကျင်းပနိုင်ရေး ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန၊ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနတို့နှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့တို့ ပူးပေါင်း၍ စီစဉ်ဆောင်ရွက်နေခြင်းဖြစ်သည်။

ယင်းပွဲတော်တွင် စာပေဆိုင်ရာ လှုပ်ရှားမှုများအဖြစ် လူငယ်ဆိုင်ရာစကားရည်လှပွဲ၊ ဟောပြောပွဲ၊ အင်္ဂလိပ်စာစွမ်းရည်ပြိုင်ပွဲ၊ လူငယ်ဆိုင်ရာစကားပိုင်း ဆွေးနွေးပွဲများအပြင် လူငယ်အနုပညာရှင်များနှင့် တွေ့ဆုံစကားပြောခြင်း၊ နည်းပညာဆိုင်ရာများ ပြသခြင်း၊ ရှားပါးစာအုပ်များ ခင်းကျင်းပြသခြင်း၊ ထင်ရှားသော စာရေးဆရာကြီးများ၏ ဓာတ်ပုံများ ခင်းကျင်းပြသခြင်း၊ စာအုပ်ရေးရောင်းပွဲတော်၊ ကဗျာရွတ်ဆိုခြင်း၊ အနုပညာဆိုင်ရာ လှုပ်ရှားမှုများအဖြစ်

အဆို၊ အကဖျော်ဖြေမှုများ၊ မသန်စွမ်းသူများ၏ ဖျော်ဖြေမှုများ၊ တိုင်းရင်းသားရိုးရာ ဝတ်စားဆင်ယင်မှုနှင့် ပန်းချီအနုပညာ တူရိယာပစ္စည်းများ ပြသခြင်း၊ အားကစားဆိုင်ရာ လှုပ်ရှားမှုများအဖြစ် အပန်းဖြေအားကစားနည်းများ၊ အားကစားပြိုင်ပွဲများနှင့် စုပေါင်းလမ်းလျှောက်ခြင်းများ ပါဝင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ထို့ပြင် တက္ကသိုလ်များအလိုက် ဆန်းသစ်တီထွင်မှုဆိုင်ရာ ပြခန်းများ၊ လူငယ်များအတွက် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းဆိုင်ရာ ပြခန်းများ ခင်းကျင်းပြသမှုများအပြင် လူငယ်အသင်းအဖွဲ့များ၏ စားသောက်ဆိုင်ခန်းများ ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ရာ မည်သူမဆို ပါဝင်ဆင်နွှဲနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ **ဇော်ကြီး**



ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်အတွင်း လူငယ်ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးရေးပွဲတော် ကျင်းပရေး ကြိုတင်ပြင်ဆင်ထားမှုများကို တွေ့ရစဉ်။

ရှေ့နေနှင့် အိန္ဒိယခရီး

ဦးဟန်ညွန့်
(ဥပဒေ)

နိဒါန်း
“အိန္ဒိယသို့ သွားရမည်”တဲ့။ ဘာကိစ္စလဲ။ သတင်းကိစ္စ ဖြစ်ပါတယ်။ တိတိကျကျရှေ့နေရလျှင် အိန္ဒိယနိုင်ငံ သတင်း မီဒီယာကောင်စီ၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ အမျိုးသားစာနယ်ဇင်းနေ့(National Press Day) အခမ်းအနားတက်ရန်နှင့် ကမ္ဘာ့သတင်း မီဒီယာကောင်စီများ အစည်းအဝေးတက်ရန် ဖြစ်သည်။ ၂၀၁၇ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက် သွား၊ နိုဝင်ဘာ ၂၀ ရက် ပြန်ရောက်။ ရက်ပိုင်းအတွင်း နိုင်ငံအတွက် အရေးကြီးသော သတင်းကိစ္စ တာဝန်ကျေအောင် လုပ်ဖို့ အဓိက။ အားမန်အပြည့်ဖြင့် သွားခဲ့သော အိန္ဒိယသို့ သတင်းခရီးပါ။



မြန်မာနိုင်ငံသတင်းမီဒီယာကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ(၁) ဦးအောင်လှထွန်း (ယာ)နှင့် စာရေးသူ(၂)

အဖွဲ့
မြန်မာကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့၏ အဖွဲ့ ခေါင်းဆောင်မှာ မြန်မာနိုင်ငံသတင်းမီဒီယာ ကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ(၁) ဦးအောင်လှထွန်း ဖြစ်ပါသည်။ အဖွဲ့ဝင်မှာ စာရေးသူဖြစ်ပါသည်။

ကြိုတင်ပြင်ဆင်
အိန္ဒိယသို့ခရီးမထွက်မီ ကြိုတင်ပြင်ဆင် ရသည်။ အိန္ဒိယနိုင်ငံ၏ မြေပုံနှင့်တကွ အရေး ကြီးသော ထောက်ပံ့မှုစာရွက်စာတမ်းများ ပြုစုရာမှစတင်သည်။ အိန္ဒိယဝန်ကြီးချုပ် ရှုရီနာ ရန်ဒရာမိုဒီ ၂၀၁၇ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလထဲ က မြန်မာနိုင်ငံသို့ လာရောက်စဉ် အိန္ဒိယနိုင်ငံ သတင်းမီဒီယာကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ တရားသူကြီး မစ္စတာချန်ဒရာမူလီနှင့် မြန်မာနိုင်ငံသတင်း မီဒီယာကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်လှ ထွန်းတို့ လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့သော နားလည် မှုစာချုပ်(MoU) အပါအဝင် ရည်ညွှန်း ကိုးကားစရာများ ပြန်လည်ရှာဖွေဆောင်း သည်။ ပြီးလျှင် ဘာတွေဆွေးနွေးကြမည်လဲ။

ကန့်ကွက်သူရှိသည့် ကြားက တက်ရောက် သူများက တညီတညွတ်တည်း သဘောတူ ကြသည်။ ထို့ကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံသတင်း မီဒီယာကောင်စီသည် ကမ္ဘာ့အဖွဲ့ဝင်ဖြစ်ခဲ့ပြီး အောင်မြင်။

အမျိုးသား စာနယ်ဇင်းနေ့
အိန္ဒိယနိုင်ငံဆိုင်ရာ အမျိုးသား စာနယ်ဇင်းနေ့(National Press Day) ကို နယူးဒေလီမြို့ Vignyan Bhawan Hall No.6 တွင် ညနေပိုင်းမှာ ကျင်းပသည်။ အိန္ဒိယ ဒုတိယသမ္မတနှင့် ပြန်ကြားရေးနှင့် အသံလွှင့် ဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီးတို့ တက်ရောက်ချီးမြှင့် သည်။ အမျိုးသားသတင်းဆရာ ရရှိသော သတင်း ထောက်များ၊ နိုင်ငံတကာက ဖိတ်ကြားထား သော ဧည့်သည်များ ခန်းလုံးပြည့်တက်ရောက် ကြသည်။ သတင်းမီဒီယာသမားများကို အထူး အားပေးချီးမြှင့်မှု၊ သတင်းလွတ်လပ်ခွင့်နှင့် ဒီမိုကရေစီကဏ္ဍအကြောင်း ပွင့်ပွင့်လင်းလင်း ပြောကြဆိုကြသည်။ ဒုတိယသမ္မတနှင့် ဝန်ကြီးတို့မှာ သတင်းသမားများ၊ မီဒီယာ သမားများနှင့် ဖက်လှတကင်း ရင်းနှီးကြသည်။ ရယ်မောစရာ၊ ပျော်ရွှင်စရာများမေးကြ၊ ပြောကြသည်။ အမှတ်တရ ဓာတ်ပုံများ ရိုက်ကြသည်။ အသက် ကြီးရင့်လှသော သတင်းထောက်အတိုးအိုကြီးများက တွန်း လှည်းစီးကာ သတင်းဆရာပွဲတက်ရောက်အား ပေးပျော်ရွှင်နေသည့် မြင်ကွင်းကို နိုင်ငံ အသီးသီးက တက်ရောက်လာကြသော ဧည့်သည်များကို မြင်တွေ့စေလိုဟန်ရှိသည်။ အတုယူပါသည် အိန္ဒိယ။ မြင်တွေ့ပါပြီ အိန္ဒိယ။ လေးစားပါသည် အိန္ဒိယ။

သဘောကျ နှစ်ခြိုက်ကြသည်။ မြန်မာကို လေးစားကြသည်။ ထို့ကြောင့်လည်း တောင် အာရှနိုင်ငံသတင်းမီဒီယာကောင်စီများ(SA APC) တွင်လည်း မြန်မာသည် အဖွဲ့ဝင်ဖြစ် ကြောင်း အများလက်ခံကြသည်။ မှတ်တမ်း တင်သည်။ အမိနိုင်ငံတော်အတွက် တာဝန် ကျေခဲ့ပြီ။

စားပွဲပိုင်းဆွေးနွေးပွဲများ
ဒုတိယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် အိန္ဒိယ နိုင်ငံမှ သတင်းထောက်များ၊ မီဒီယာများနှင့် နိုင်ငံတကာက တက်ရောက်သော သတင်း အဖွဲ့များစုံညီ ပြန်လည်တွေ့ဆုံကြပြန်သည်။ စားပွဲပိုင်းဆွေးနွေးပွဲမှ ဟန်ဆောင်မှုမပါ။ ပွင့်ပွင့်လင်းလင်းပြောကြသည်။ ဆွေးနွေးကြ သည်။ မမောနိုင်၊ မပန်းနိုင်။ ဤတွေ့ဆုံပွဲက ဒီမိုကရေစီနှင့် သတင်းလွတ်လပ်ခွင့် ပိုင်းခြား ပေးသည်။ စိန်ခေါ်မှုဆိုတာဘာလဲ။

စာရင်းကောက်ကြည့်သည်။ အိန္ဒိယသည် ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် ၁၄ ရာခိုင်နှုန်း၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ၁၈ ရာခိုင်နှုန်း၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ၃၂ ရာခိုင်နှုန်း တိုးတက်မှုရှိသည်။ ဩစတြေး လျ ခြောက်ရာခိုင်နှုန်း၊ ပြင်သစ် သုံးရာခိုင်နှုန်း၊ ဂျပန် သုံးရာခိုင်နှုန်း၊ ဂျပန် နှစ်ရာခိုင်နှုန်း၊ ယူကေ ၁၂ ရာခိုင်နှုန်း၊ အမေရိကန် နှစ်ရာခိုင် နှုန်းရှိသည်ဟု ဖော်ပြသည်။

(အိန္ဒိယပြည်သူတို့သည် သတင်းစာဝယ် ယူဖတ်သူများပြား၍ တိုးတက်လာသည်ဟု လေ့လာသိရှိရသည်) ဤလိုနိုင်ငံမျိုးမှာ ကျွန်တော်တို့ တာဝန်နှင့်သွားခဲ့ပြီး သတင်း မီဒီယာကိစ္စ ဆောင်ရွက်ခွင့်ရသဖြင့် ကံကောင်း သည်။ ပိုမိုဂုဏ်ယူမိပါသည်။

သတင်းစာကြီးများ
၁။ ဒေနှစ်ဂျာနယ်(စောင်ရေ ၃ ဒသမ ၉ သန်း) ၂။ ဒေနှစ်ဘာခေါ(စောင်ရေ ၃ ဒသမ ၈ သန်း) ၃။ The Times of India (စောင်ရေ ၃ ဒသမ ၁ သန်း)

၄။ အမာအူဂျာနယ်(စောင်ရေ ၂ ဒသမ ၉ သန်း) ၅။ ဟင်ဒူစတန်(စောင်ရေ ၂ ဒသမ ၆ သန်း) ၆။ မာလာယာလာမာနီရာမ (စောင်ရေ ၂ ဒသမ ၄ သန်း) ၇။ အီနားဒူး(စောင်ရေ ၁ ဒသမ ၈ သန်း) ၈။ ရာဂျာစသန်ပက်ထရီကာ(စောင်ရေ ၁ ဒသမ ၈ သန်း) ၉။ ဒေလီသန်းသီ(စောင်ရေ ၁ ဒသမ ၇ သန်း) ၁၀။ မာသရူဘူမီ(စောင်ရေ ၁ ဒသမ ၄ သန်း) (ဟင်ဒီဘာသာ၊ တမိလ်ဘာသာ၊ မာလာယာလမ်ဘာသာ၊ အင်္ဂလိပ်ဘာသာ စသည်ဖြင့် ထုတ်ဝေသည်)ဟု အထက်ပါ အတိုင်း လေ့လာသိရှိခဲ့သည်။

နံနက်စောစော သတင်းစာ
အိန္ဒိယသတင်းစာတွေ ဘာကြောင့် အောင်မြင်တိုးတက်ပါသလဲ။ကျွန်တော်အဖြေ တွေ့ခဲ့သည်။ ကျွန်တော် တည်းခိုသည့် ASHOK Hotel ကျွန်တော်အခန်းသို့ နံနက်မိုးလင်း(နံနက် ၅ နာရီ)ဆိုလျှင် သတင်း စာတွေရောက်နေပြီ။ စက္ကူဆိုင်အရွယ်ကြီးကြီး၊ ဖတ်စရာတွေအစုံ၊ စီးပွားရေးသတင်းဦးစား ပေး။ ကုန်သွယ်ရေးထင်ရှား။ ကိုယ်ရေး ကိုယ်တာသတင်းလွတ်လပ်။ လူတန်းစားအစုံ ဖတ်နိုင်အောင်စီမံ။ သတင်းတစ်စောင်နှင့် တစ်စောင် ရေးသားဖော်ပြချက်မတူ။ စာဖတ် ချင်စဖွယ် ဆွဲဆောင်မှုတွေက စုံစုံလင်လင်။ ဪ... ဒီလိုပါလား။

ကျွန်တော်မျက်နှာသစ်ဖို့မေ့။ သတင်း စာတွေရင် မဖတ်ရမနေနိုင်။ မှတ်သားစရာ၊ ပေါ့ပေါ့ပါးပါး ကြည့်စရာ များလိုက်တာဗျာ။

ဒုတိယနေ့(၁၇. ၁၁. ၂၀၁၇)
နံနက်ပိုင်း SAAPC အစည်းအဝေး ကျင်းပသည်။ SAAPC ဆိုတာဘာလဲ။ South Asian Alliance of Press Council ဖြစ်ပါသည်။ တောင်အာရှနိုင်ငံများ သတင်း မီဒီယာကောင်စီ အသင်းဖွဲ့စည်းရေးဆွေးနွေး ပွဲဖြစ်ပါသည်။ တက်ရောက်သည့် နိုင်ငံများမှာ ယမန်နေ့က အတိုင်းပါ။ အိန္ဒိယသတင်းမီဒီယာ ကောင်စီအတွင်းရေးမှူး ဗစ်ဟာဘာဂဗာက ဦးဆောင်ဆွေးနွေးသည်။ အကြံဉာဏ်များပေး ရန်၊ ပို၍ကောင်းအောင် ဆောင်ရွက်ရန်၊ အဖွဲ့ ဝင်များ ဝင်ခွင့်ပေးရန်၊ ဖွဲ့စည်းပုံစည်းမျဉ်း (မူကြမ်း)ကို အကြံပြုဆွေးနွေးရန် စသည့် အစီအစဉ်များ ဖြစ်ပါသည်။ တက်ရောက်သည့် နိုင်ငံများက တက်ကြွစွာဆွေးနွေးကြသည်။ မြန်မာကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ ခေါင်းဆောင် ဦးအောင်လှထွန်း၏ အမြင်ကျယ်သော ဆွေးနွေးချက်များကို အများကလက်ခံကြပြီး

ပထမနေ့
နိုဝင်ဘာ ၁၆ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် နယူးဒေလီ ASHOK ဟိုတယ် အစည်းအဝေး ခန်းမ၌ World Association of Press Councils (WAPC)ကမ္ဘာ့သတင်းမီဒီယာများ ကောင်စီအမှုဆောင်ကော်မတီ အစည်းအဝေး ကြီး ကျင်းပသည်။

သဘာပတိ မစ္စတာဆရိုဂျီရီသာ (ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ၊ WAPC) မစ္စတာ လော်ဂျီ ဒူဘီ(အထွေထွေအတွင်းရေးမှူးချုပ်၊ WAPC) တို့ ဦးဆောင်သည်။ တက်ရောက်ဆွေးနွေးကြသော နိုင်ငံ ကိုယ်စားလှယ်များမှာ အဇာဘိုင်ဂျန်၊ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်၊ ကင်ညာ၊ မြန်မာ၊ နီပေါ၊ သီရိ လင်္ကာ၊ တူရကီ၊ တူရကီ စာနယ်ဇင်း၊ တန်ဇန်းနီးယား၊ ဇင်ဘာဘွေနှင့် အိမ်ရှင် အိန္ဒိယတို့ ဖြစ်ကြသည်။

ဆွေးနွေးချက်များ
နှုတ်ခွန်းဆက်စကား၊ မိတ်ဆက်ခြင်း၊ ကမ္ဘာ့သတင်းမီဒီယာများကောင်စီ၏အခန်း ကဏ္ဍ၊ သတင်းလွတ်လပ်ခွင့်၊ တင်ပြချက်များ ကို ပြန်လည်ရှင်းလင်းချက်၊ ကူညီထောက်ပံ့ ခြင်း၊ ရုံးအဖွဲ့ရွေးချယ်ခြင်း၊ အစည်းအဝေး ကြေညာချက် အစီအစဉ်များကို တက်ရောက် သူများက ပိုင်းဝန်းဆွေးနွေးကြသည်။ ဆောင် ရွက်ရန်လုပ်ငန်းများ၊ လုပ်ငန်းများပြီးစီးရမည့် ရက်၊ နောက်တစ်ကြိမ်ကျင်းပမည့် အစည်း အဝေးများကိုလည်း လျာထားသတ်မှတ်ကြ သည်။

မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းမီဒီယာကောင်စီ အား ကမ္ဘာ့သတင်းမီဒီယာကောင်စီ(အဖွဲ့ဝင်) အဖြစ် လက်ခံရန် သင့်၊ မသင့် ဆွေးနွေးသည့် အစီအစဉ်ပါသည်။ မြန်မာအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဦးအောင်လှထွန်းက မြန်မာ့သတင်းမီဒီယာ ကောင်စီအား ကမ္ဘာ့အဖွဲ့ဝင်ဖြစ်ဖို့ ကျိုးကြောင်း ခိုင်မာစွာ လျှောက်လဲတင်ပြ ဆွေးနွေးသည်။

သတင်းစာဖတ်ပြီးမှမျက်နှာသစ်တော့မည်။ သတင်းစာပညာကလည်း အရေးကြီး။ တိုင်းပြည်၏မျက်စိ၊ တိုင်းပြည်၏အသံ။ တို့တိုင်းနိုင်ငံအတွက် ဘာတွေလိုအပ်ချက်ရှိ ပါလိမ့်။ သတိမမေ့၊ မှတ်သားပေ။ အိန္ဒိယ ဥပဒေနှင့် မြန်မာ့ဥပဒေဆက်စပ်မှုတွေက လည်း ရှိသေးသည်။

ဥက္ကဋ္ဌကြီး
အိန္ဒိယသတင်းမီဒီယာကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ကြီးအကြောင်း ရေးခွင့်ပြုပါ။ ဥက္ကဋ္ဌကြီး၏ အမည်က ဂျက်စတစ်စီကောပရာဆက် ဖြစ် သည်။ မြန်မာပြည်သို့ လာဖူးသည်။ ဘာမှ မကြာသေး။ ၂၀၁၇ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလထဲက ဖြစ်သည်။ အိန္ဒိယသမ္မတ နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မိုဒီ၏ မြန်မာပြည်ခရီးစဉ်မှာ ပါလာသူပါ။

အတွင်းရေးမှူးမှာ ဗစ်ဟာဘာဂဗာ ဖြစ်သည်။ ကျွန်တော်တို့ မြန်မာနိုင်ငံ သတင်း မီဒီယာကောင်စီနှင့် ရင်းနှီးခင်မင်သူ၊ တွေ့ဖူး သူများ ဖြစ်ကြသည်။ မြန်မာနှင့် MoU ထိုးထားသည့် အိန္ဒိယနိုင်ငံလည်း ဖြစ်ပေ သည်။ မိတ်ဆွေဟောင်းတွေ ပြန်တွေ့တာပါ။ ဥက္ကဋ္ဌကြီးက တရားလွတ်တော်ချုပ် တရားသူ ကြီး (ငြိမ်း) ဖြစ်သည်။ ကျွန်တော့် (ဆောင်းပါး ရှင်) အား “ဘာအလုပ်လုပ်သလဲ” မေး၍ “သတင်းစာဆရာနှင့် ရှေ့နေအလုပ် ပူးတွဲပါ” ဟု ဖြေသည်။ ဥက္ကဋ္ဌကြီးက ဟက်ဟက်ပက်ပက် ရယ်မောပြီး “ကျွန်တော်နဲ့ ခင်ဗျားက bench and bar ပေါ့ဗျာ”ဟု ပြောလိုက်ပေသည်။ ထို့နောက် နွေးနွေးထွေးထွေး နှုတ်ဆက်ပြီး တရားစီရင်ရေးစနစ်အကြောင်းတွေ ဆက် ပြောနေပေသေးသည်။ အိန္ဒိယ - မြန်မာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး အဓိကပါပဲ။ ဤသို့ ကျွန်တော် ယုံသည်။

လေ့လာရေးခရီး
တတိယနေ့ (နိုဝင်ဘာ ၁၈ရက်)မှာ လေ့လာရေးအစီအစဉ် ဖြစ်ပါသည်။ အိန္ဒိယ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရင်ပြင်၊ ကာကွယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ တရားလွှတ်တော်ချုပ်အစရှိသည့် နာမည်ကျော်ဒေသများသို့ လိုက်ပို့ပါသည်။ တရားလွှတ်တော်ချုပ်ရှေ့ရောက်သော်လည်း အထဲသို့ မဝင်ဖြစ်ခဲ့ပါ။ ဥပဒေစာအုပ်ဆိုင်မှာ စာအုပ်ဝယ်ချင်၍ အချိန်မလုံလောက်မှာ စိုး၍ပါ။ နာမည်ကျော် တပ်ချီမဟာသို့ လိုက်ပို့ မည်ပြောသေးသည်။ မသွားလိုတော့ကြောင်း၊ စာအုပ်ဝယ်ဖို့သာ အရေးကြီးကြောင်း ပြော၍ ကျွန်တော် စိတ်စောနေမိသည်။ အိန္ဒိယ နယူးဒေလီတွင် ဥပဒေစာအုပ်နှင့်ပတ်သက် လျှင် အလွန်စုံလင်သော စာအုပ်ဆိုင်မှာ Jain Book Agency 4 ဖြစ်သည်။ Metro Station Gate No. 2 တွင် ရှိသည်။ ဝယ်ချင်စရာ ဥပဒေစာအုပ်တွေက များလှသည်။

The Constitution of India (အိန္ဒိယဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ)စာအုပ်၊ (၂၀ နိုဝင်ဘာ ၂၀၀၆)ရက်စွဲဖြင့် ဝန်ကြီးချုပ် မိုဒီ လက်မှတ် ရေးထိုးထားသော စာအုပ် အပါအဝင် အခြားရွာပါး ဥပဒေစာအုပ်အချို့ ဝယ်ယူခဲ့သည်။ စာအုပ်ဆိုင်ထဲက တော်တော် နှင့် ပြန်မထွက်ချင်။ မနက်ဖြန် ပြန်ရတော့ မှာမို့ ပြန်ကြစို့။ နှုတ်ဆက်ပါသည် အိန္ဒိယပြည်...။

နိဂုံး
မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းမီဒီယာကောင်စီဝင် တစ်ဦးအနေဖြင့် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်လှ ထွန်းနှင့် တာဝန်အရ သွားခဲ့ရသော အိန္ဒိယ သတင်းခရီးမှာ မမေ့ရက်နိုင်ပါ။ ရှေ့နေ တစ်ဦး၊ သတင်းစာဆရာ တစ်ဦးအနေဖြင့် ပေးထားသောတာဝန်ကို ကျေပွန်အောင် ထမ်းဆောင်ခဲ့သည်ဟု မှတ်တမ်းပြုပါရစေ။ အချိန်ပိုရလျှင်တော့ ပို၍ရှေ့စရာတွေများမည်။ ယခုတော့ ဤမျှနဲ့သာ ကျေနပ်ပါ ခင်ဗျား။
“အိန္ဒိယ-မြန်မာချစ်ကြည်ရေး ခိုင်မြဲပါ စေ ဆုမွန်မြော်” ။

သတင်းစာပညာဆိုတာ ရုတ်တရက် သင်ယူလို့ရတာ မဟုတ်ပါဘူး။ နှစ်ပေါင်းများစွာကစပြီး သေသည်အထိ ကြိုးစားသင်ယူလေ့လာနေရမှာပဲ ဖြစ်ပါတယ်

ဦးတိုး(တက္ကသိုလ်)

တွေ့ဆုံမေးမြန်း သီသီမင်း
ဓာတ်ပုံ
ခင်မောင်ဝင်း(ကြေးမုံ)

မြန်မာနိုင်ငံ၏ သတင်းမီဒီယာသမိုင်းကို ပြန်ပြောင်းစေ့ငုကြည့်လျှင် သတင်းစာဆရာကြီးများသည် ခေတ်အဆက်ဆက်တွင် သတင်းစာပညာဖြင့် ပြည်သူတို့၏ နားဖက်စိတ်ဖွင့်ပေးခဲ့ကြသူများဖြစ်သည့်အပြင် သတင်းအချက်အလက် မှန်ကန်ရေး သာမက နိုင်ငံတိုးတက်ရေးစသည့် အမျိုးသားရေးတာဝန်ကိုပါ ကျေပွန်စွာ ထမ်းရွက်ခဲ့သူများဖြစ်သည့်အတွက် သတင်းမီဒီယာကဏ္ဍကို စတုတ္ထမဏ္ဍိုင်ဟုပင် သတ်မှတ်ခဲ့ကြသည်။

ထိုကဲ့သို့ နိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရေးတွင် သတင်းအတတ်ပညာဖြင့် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် သက်ရှိထင်ရှားရှိနေဆဲဖြစ်သည့် သတင်းစာဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများအား ပူဇော်ကန်တော့ပွဲကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက ရန်ကုန်မြို့၊ မြို့တော်ခန်းမ၌ မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းစာဆရာအသင်းမှ ကြီးမှူးပြီး စတုတ္ထအကြိမ်မြောက် ကျင်းပခဲ့ရာ တက်ရောက်လာသူများနှင့် ကန်တော့ခံသက်ကြီးသတင်းစာဆရာကြီးများအား ကြေးမုံမှ တွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့ပါသည်။

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ခေါက်တာဖေမြင့်

ဒီနေ့ တက်ရောက်လာကြတဲ့ ဆရာကြီးတွေဟာ ပူဇော်ကန်တော့ ထိုက်တဲ့ ပုဂ္ဂိုလ်ကြီးတွေဖြစ်ပါတယ်။ အသက်အရွယ်ကြီးခြင်း၊ ဂုဏ်အားဖြင့် ကြီးခြင်း၊ နောင်လာမယ့် မျိုးဆက်သစ် သတင်းသမားတွေအတွက် သင်ဆရာ၊ မြင်ဆရာ၊ ကြားဆရာတွေဖြစ်ခြင်း စတဲ့ ဂုဏ်ကျေးဇူးတွေကြောင့် ဒီ ဆရာကြီး ဆရာမကြီးတွေကို ပူဇော် ကန်တော့ထိုက်ပါတယ်။ အခုလို ပူဇော် တာဟာ အင်မတန်မှ ကြည်နူးစရာ ကောင်းတယ်။ ဝမ်းသာစရာကောင်း တယ်။ မြန်မာများရဲ့ ကောင်းမြတ်တဲ့ အစဉ်အလာကို ထိန်းသိမ်းရာရောက် ပါတယ်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ခေါက်တာဖေမြင့်

တန်ဖိုးကလည်း မြင့်မှာ သတင်းထောက်လည်း စာရေးတာပဲ။ စာရေးဆရာလည်း စာရေးတာပဲ။ နှစ်ဦး စလုံးက လူတွေကောင်းဖို့အတွက် ထိန်းကျောင်းတည်မတ်ပေးတဲ့ စာတွေ ကို မျှဝေပေးတဲ့သူတွေ ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ နိုင်ငံအတွက် သတင်း စာ ဆရာရော စာပေပညာရှင်တွေရော အများကြီးကို လိုအပ်တယ်။ သူတို့ရဲ့ ဝေဖန်သုံးသပ်မှုကို အသုံးပြုနိုင်ရင်



ရန်ကုန်မြို့တော်ဝန် ဦးမောင်မောင်စိုး

ရင်ဆိုင်ကျော်လွှားခဲ့ကြတယ်။ သူတို့ရဲ့ ရင်ဆိုင် ဖြတ်သန်းလာရတာတွေကို အသိအမှတ်ပြုချင်တယ်။ သူတို့ကို လည်း အထောက်အပံ့တစ်ခုလိုမျိုး ရစေချင်ပါတယ်။ နှစ်စဉ် ငွေသားက တော့ အလှူခံလို့ရတဲ့အပေါ်မှာ မူတည်တယ်။ ပစ္စည်းပစ္စယတွေပါ တယ်။ ဒီနှစ် နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီးက ရော၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီး ချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်



မြန်မာနိုင်ငံသတင်းစာဆရာအသင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသီဟစော

ဥပဒေနဲ့အတူ သတင်းမီဒီယာကောင်စီ ပေါ်လာတယ်။ အခုဆိုရင် စာနယ်ဇင်း လောက တစ်ခုလုံးအတွက် အကျိုးဆောင်နိုင်တဲ့ လှုပ်ရှားမှုတွေ အများကြီးပါ။ အခုခေတ် ကာလကို သတင်းသမားတစ်ဦးရဲ့ အမြင်နဲ့ ပြောရမယ်ဆိုရင် မြန်မာပြည်သမိုင်း တစ်လျှောက် မျှော်လင့်တမ်းတတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးကိုရဖို့ အဘက်ဘက်က နိုင်ငံတကာဖိအားတွေ ကင်းစင်



ဝါရင့်သတင်းစာဆရာကြီး ဟံသာဝတီ ဦးအုန်းကြိုင်

မွေးလာအောင် ရေးပေးပါလို့ ပြော ချင်ပါတယ်။ သတင်းစာက တိုင်းပြည် ကို လမ်းညွှန်တာကိုး။ သတင်းစာဆရာ ကောင်းတွေ များများပေါ်ထွက်လာပါ စေလို့ ဆုတောင်းပါတယ်။
ဦးဖြေ(စာရေးဆရာ ဝိသုဒ္ဓိ-ပဲခူး) (ကန်တော့ခံ သတင်းစာဆရာကြီး)
ကျွန်တော်က မြန်မာ့အလင်းတိုက် သတင်းထောက်ပါ။ ကြေးမုံမှာလည်း ရေးပါတယ်။ သတင်းထောက် သက်သက်မဟုတ်ပါဘူး။ စာရေးဆရာ ခေါက်တာမောင်ဖြေပါ။ အမျိုးသား စာပေဆုလည်း ရထားပါတယ်။ စာရေး တာက ဆောင်းပါး အပုဒ်လေးရာ၊ ငါးရာလောက်ရှိပါပြီ။ အသက် ၇၅ နှစ်ကျော်သွားလို့ ဒီအပူဇော်ပဲခူးမှာ ဒီနှစ် ပထမဆုံးပါတာပါ။ သတင်းစာ ဆရာဆိုပေမယ့် ကျွန်တော်က နယ်သတင်းထောက် မဟုတ်ပါဘူး။ တိုက်ကနေ လိုချင်တဲ့ အချက်အလက် အကြောင်းအရာရှိရင် ကျွန်တော်က လုပ်ဆောင်ပေးတာပါ။ ဒီလို မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းစာဆရာအသင်း စတုတ္ထအကြိမ် ကျင်းပတဲ့ သတင်းစာပညာရှင်ကြီးများ ကို ပူဇော်ကန်တော့ပွဲဟာ မင်္ဂလာရှိတဲ့ ပွဲပါ။ ဒီလိုမင်္ဂလာရှိတဲ့ပွဲမှာ ကိုယ်တိုင် အပူဇော်ခံဖြစ်ရတာကို အလွန်ပဲ ကြည်နူးမိပါတယ်။ ပူဇော်ကန်တော့ တဲ့သူတွေလည်း ကျန်းမာချမ်းသာ ပါစေလို့ ဆုတောင်းပေးပါတယ်။



ခေါ်ကြွယ်ကြွယ် (မကြွယ်ကြွယ်)

သွားတုန်း၊ သတင်းသမားဘဝကို ခဲ့မင်တယ်။ ချမ်းတော့ မချမ်းသာဘူး ပေါ့။ သတင်းထောက်လည်း ရေးနိုင်တဲ့ အချိန်ထိရေးသွားမယ်။
ဦးဖြေကြည် (ကန်တော့ခံသတင်းစာဆရာကြီး)
ဘာက ၁၉၇၀ ကတည်းက မြဝတီ၊ ငွေတာရီ ဝင်ရင်းမှာပေါ့။ အရေးအခင်း ပြီးတော့ ၈၈ မှာ ကြေးမုံရောက်တယ်။ အယ်ဒီတာ တာဝန်နဲ့ထမ်းဆောင်ခဲ့ ပြီးတော့ အခု စာပေတိုက်တစ်ခုမှာ အလုပ်လုပ်နေတယ်။ အခု အသက်က (၈၂)နှစ်ရှိပြီ။ သက်ကြီးပူဇော်ပွဲဆို တာတော့ အသက်ကြီးတဲ့သူကို ပူဇော် တာပေါ့။ အခုဆို လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက် တွေကို ပြန်တွေ့ရတာ ငယ်ဘဝတွေ ပြန်လွမ်းပြီးတော့ စိတ်က ပီတိဖြစ် တယ်။ လက်ရှိနိုင်ငံမှာ တာဝန်ရှိတဲ့သူ တွေရော၊ တာဝန်မရှိတော့တဲ့ သူတွေ ကနေ အခုလို သတင်းစာသမားတွေကို မမေ့တဲ့ ဂါရဝတရားထားတာတွေရ တော့ ဝမ်းသာတယ်။



ဦးဖြေ

များပြားတဲ့ ပုဂ္ဂိုလ်ကြီးတွေဖြစ်ပါတယ်။ သတင်းစာသမားတွေ ကြုံတွေ့ရတဲ့ လောကဒဏ်တွေကို ကြုံတွေ့ကြားမှာ ပဲဖြစ်ပါတယ်။ ဒီဆရာကြီး ဆရာမ ကြီးတွေနဲ့တွေ့ဆုံပြီးတော့ မေးမြန်း ကြည့်မယ်ဆို သူတို့ဆီက အင်မတန်မှ အဖိုးတန်တဲ့ သင်ခန်းစာတွေ ရနိုင်ပါ တယ်လို့ ပြောချင်ပါတယ်။



ခရမ်းစိုးမြင့်

အားလုံးတိုးတက်စရာတွေ ဖြစ်လာ မယ် ဒီလိုပဲ ယူဆပါတယ်။
မြန်မာနိုင်ငံသတင်းစာဆရာအသင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသီဟစော
ကျွန်တော်တို့မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းစာ ဆရာအသင်းက နှစ်စဉ် သတင်းစာ ဆရာ သက်ကြီးပူဇော်ပွဲလုပ်တာ အခု ဆို စတုတ္ထအကြိမ်ရှိပြီ။ တိုင်းဒေသကြီး နဲ့ ပြည်နယ် ၁၁ ခုမှာ ကျွန်တော်တို့ နှုံးခဲ့ တွေရှိတယ်။ နှုံးတွေကနေပြီးတော့ ကိုယ့်နယ်မှာရှိတဲ့ ကိုယ့်ရဲ့ဒေသမှာ ရှိတဲ့ ဆရာကြီးတွေ ၇၅ နှစ်ပြည့်ရင် စာရင်းတင်ပါဆိုပြီး အဲဒီစာရင်းတွေနဲ့ ဆရာကြီးတွေကို ကန်တော့တယ်။ ဒီနှစ်လည်း ဆရာကြီး ၁၃၀ ကျော်မယ် ထင်တယ်။ ငွေသားရော ပစ္စည်းတွေ ရောစုံမှာပါ။ ဒီနှစ်က အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက်မှာ ၇၅ နှစ်ပြည့်ပြီးသား ဆရာ ကြီးတွေကို ကန်တော့ဖို့ နှေးခဲ့တာပါ။ တကယ်တမ်းပြောရရင် သတင်းစာ သမားတွေဆိုတာက အခုမှပဲ သတင်းစာဆရာ ဖြစ်ချင်ကြတယ်။ အရင်က ဆရာကြီးတွေဆို ချုပ်ချယ်မှု တွေ၊ နှိပ်ကွပ်မှုတွေ အများကြီးကို



ဦးဖြေကြည်

ကလည်း လှူတယ်။ ဘက်ပေါင်းစုံက အလှူရှင်တွေကလည်း ပါဝင်လှူဒါန်း ကြပါတယ်။
ဝါရင့်သတင်းစာဆရာကြီး ဟံသာဝတီ ဦးအုန်းကြိုင် (ကန်တော့ခံ သတင်းစာဆရာကြီး)
ဒီနေ့ကျင်းပတဲ့ သတင်းစာဆရာ သက်ကြီးပူဇော်ပွဲဟာ အင်မတန် ထူးခြားတယ်။ ဘာတို့လို သတင်းစာ ဆရာ သက်ကြီးပူဇော်ပွဲမှာ နိုင်ငံတော် သမ္မတကြီးဖြစ်တဲ့ ဦးထင်ကျော်က လည်း သတင်းစာဆရာတွေအတွက် စာရင်းတင်ပါဆိုပြီး အဲဒီစာရင်းတွေနဲ့ ဆရာကြီးတွေကို ကန်တော့တယ်။ ဒီနှစ်လည်း ဆရာကြီး ၁၃၀ ကျော်မယ် ထင်တယ်။ ငွေသားရော ပစ္စည်းတွေ ရောစုံမှာပါ။ ဒီနှစ်က အောက်တိုဘာ ၃၀ ရက်မှာ ၇၅ နှစ်ပြည့်ပြီးသား ဆရာ ကြီးတွေကို ကန်တော့ဖို့ နှေးခဲ့တာပါ။ တကယ်တမ်းပြောရရင် သတင်းစာ သမားတွေဆိုတာက အခုမှပဲ သတင်းစာဆရာ ဖြစ်ချင်ကြတယ်။ အရင်က ဆရာကြီးတွေဆို ချုပ်ချယ်မှု တွေ၊ နှိပ်ကွပ်မှုတွေ အများကြီးကို



ဦးတိုး(တက္ကသိုလ်)

ပပျောက်ပြီးတော့ မြန်မာပြည်ကြီးဟာ အေးချမ်းသာယာပြောဖို့ မဝေးတော့ ဘူးလို့ ထင်ပါတယ်။ ဒါဟာ ယနေ့ ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် လက်ထက် ပွင့်ထွန်းလာတဲ့ ဒီမိုကရေစီ အသီး အပွင့်တွေပဲလို့ ပြောချင်ပါတယ်။
ခေါ်ကြွယ်ကြွယ်(မကြွယ်ကြွယ်) (ကန်တော့ခံ သတင်းစာဆရာမကြီး)
ဒါပါနဲ့ဆို နှစ်ကြိမ်မြောက်ပါ။ အခု အသက်က ၈၅ နှစ်ပါ။ အခုဆို အသက်ကကြီးတော့ ဘယ်မှမသွားနိုင်၊ နူးကနာ၊ မျက်စိကမူနာ၊ နားကလေးနဲ့ ဘယ်မှမရောက်တော့ဘူး။ အိမ်ထဲပန်း ဘဝကို ရောက်နေပြီ။ အခုလို ပွဲကို တက်လာတော့ မတွေ့ရတာကြာတဲ့ အပေါင်းအသင်းတွေ တွေ့ရတော့ ဝမ်းသာမိပါတယ်။

အပူဇော်ပွဲမှာ ကိုယ့်ဆရာသမားတွေ ပြန်ဆုံရတဲ့အခါကျတော့ ဝမ်းသာတယ်။ သတင်းစာဆရာဖြစ်တာ အသက်(၂၀) လောက်ကတည်းက စတာ။ ဝန်ထမ်းဘဝကတည်းကနေ စတာပေါ့။ အဲဒီတုန်းက သတင်းထောက်လုပ်ရင် ဝန်ထမ်းမလုပ်ရဘူးဆိုတာနဲ့ မှတ်ပုံတင် ဌာနကနေထွက်ခဲ့တယ်။ ကော်လံစား သတင်းထောက်လေးလုပ်ဖို့ အဲဒီအချိန် ကစပြီးတော့ အလုပ်ကထွက်ခဲ့ရတယ်။ နောက်ကော်လံစား သတင်းထောက် ကနေ အငယ်တန်းသတင်းထောက် ရတယ်။ ရန်ကုန်မှာနေရမယ်။ ပုံသေ လစာ ၂၅၀ နဲ့ဆိုတော့ မလာနိုင်ခဲ့ဘူး။ တောမှာပဲနေခဲ့တယ်။ အဲဒီလိုနဲ့ သတင်းထောက်ဘဝကို ခွဲမင်ပြီး လုပ်ခဲ့တာ အခုအသက်(၇၅)နှစ်ရှိပြီ။ သတင်းထောက်လုပ်သက် အနှစ် (၅၀)လောက်ရှိပြီ။ ခရီးတွေဆိုလည်း မြန်မာပြည်အနှံ့သွားတာ အခုထိ

ကလည်း မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းစာဆရာ အသင်းကို ၂၀၁၂ ခုနှစ်မှာ ဖွဲ့ခဲ့တယ်။ သတင်းမီဒီယာ ကောင်စီဥပဒေ ပြဋ္ဌာန်း နိုင်ခဲ့တယ်။ သတင်းမီဒီယာကောင်စီ

သတင်းစာဆိုတာ တိုင်းပြည်ရဲ့ မျက်စိပဲ။ သတင်းစာကို မှန်မှန်ဖတ်ပါ။ ရေးသူကလည်း သတင်းမှန်ကို ရေးပေးပါ။ ဖတ်တဲ့သူတွေ ဗဟုသုတရ အောင်၊ ဖတ်တဲ့သူတွေရဲ့စိတ်ထဲမှာ ကိုယ်နိုင်ငံအတွက်၊ တိုင်းပြည်အတွက် အလုပ်အကျွေး ပြုချင်တဲ့စိတ်တွေ

အခုဆို တတိယအကြိမ်မြောက် တက်ခွင့်ရတာပါ။ ဟိုတုန်းကတော့ စာရေးဆရာပေါ့။ အခု ဂျာနယ်တွေမှာ သတင်းရေးတာ ၁၄ နှစ်ရှိပြီ။ ကြေးမုံ၊ မြဝတီ၊ စံတော်ချိန်တွေမှာ ရေးတယ်။ အခုလည်း ဘာသာပြန် စာအုပ်ထွက် ထားတယ်။ စာမူပေါင်း ၂၀၀၀ လောက် ရှိပြီ။ အသက်က(၈၂)နှစ်ရှိပြီဆိုတော့ ဘာသာရေးတွေလောက်ပဲ ရေးဖြစ် တယ်။ ကြီးကြားကြီးကြားရေးတာပါ။ သတင်းစာ ပညာဆိုတာ ရုတ်တရက် သင်ယူလို့ရတာ မဟုတ်ပါဘူး။ နှစ်ပေါင်းမြောက်မြားစွာကစပြီး သေ သည်အထိ ကြိုးစားသင်ယူလေ့လာ နေရမှာပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ အခုပြန်ကြား ရေးက စာဖတ်ရှိန်ဖြင့်ဖို့ လုပ်နေတာ တွေ့ရတယ်။ နောက်ပြီး ကလေးတွေ ဗဟုသုတတိုးပွားအောင် စာပေတွေ များများဖတ်ရှုပါ။ လေ့လာပါ။ သင်ယူ ပါလို့ ပြောချင်ပါတယ်။



*** ကျောပိုးမှ** ယင်းနောက် မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းစာဆရာအသင်းမှ ဦးအောင်သူ မြိုင်က ကန်တော့ချိုးတိုင်ပေးကာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဖေမြင့်၊ ရန်ကုန်တိုင်း စစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ်သက်ပုံ၊ မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းစာဆရာအသင်း နာယက၊ ဥက္ကဋ္ဌ အဖွဲ့ဝင်များနှင့် တက်ရောက် လာကြသူများက သက်ကြီးသတင်းစာ ပညာရှင်အား ညီညာဖြူ လက်အုပ် ချီးမွမ်း ရှိခဲ့ကြောင်းကြားရသည်။

ထို့နောက် မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းစာဆရာအသင်း သတင်းစာ ပညာရှင်ကြီးများ ပူးဖော်ကန်တော့ပွဲ အတွက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်က လှူဒါန်းသည့် ငွေကျပ်သိန်း ၃၀ ကို ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့်က ပေးအပ် လှူဒါန်းရာ မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းစာ ဆရာအသင်းနာယက ဦးကိုကိုက လက်ခံသည်။

ယင်းနောက် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်က လှူဒါန်းသည့် စုစုပေါင်းတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၄၄၀၈၀၀၀ တန်ဖိုးရှိငွေသားနှင့် ဂါရဝလက် ဆောင်များကို တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ် သက်ပုံက ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ မြန်မာ နိုင်ငံသတင်းစာဆရာအသင်း ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြတ်ခိုင်က လက်ခံသည်။ ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ (ငြိမ်း) ဦးသိန်းစိန်နှင့် ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်း တို့က လှူဒါန်းသည့် ငွေကျပ် ငါးသိန်း၊ ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ ဗဟိုဦးစီးကော်မတီ ဝင် ဦးဌေးဦးနှင့် ဇနီးတို့က လှူဒါန်း သည့် ငွေကျပ် ၁၃ သိန်းတို့ကို ကိုယ်စားလှယ်များက ပေးအပ် လှူဒါန်းကြသည်။

ရွှေသံလွင် မီဒီယာကုမ္ပဏီ လီမိတက်က လှူဒါန်းသော ငွေကျပ် ၂၂၂ သိန်းကျော်တန်ဖိုးရှိ စတိုင်းနက် ရုပ်သံဖမ်းစက်နှင့် ကြည့်ရှုခွင့်များကို ဒေါ်နန်းမောက် လောဝီ ဆိုင် က လှူဒါန်းရာ မြန်မာနိုင်ငံသတင်းစာ ဆရာအသင်း တွဲဖက်အတွင်းရေး မှူး(၂) ဒေါ်လတ်လတ်စိုးနှင့် ဘဏ္ဍာ ရေးမှူး ဒေါ်အိအိတင်တို့က လက်ခံ သည်။

ဆက်လက်၍ ကန်တော့ခံ သက်ကြီးသတင်းစာ ပညာရှင်ကြီးများ ကိုယ်စား မြန်မာနိုင်ငံသတင်းမီဒီယာ ကောင်စီဝင် ဝါရင့်သက်ကြီးသတင်းစာ ပညာရှင် ဦးစိန်ထွန်းအောင်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံသတင်းစာဆရာအသင်း အတွင်းရေးမှူး(၁) ဦးရဲမင်းဦးတို့က ကျေးဇူးတင်စကား ပြောကြားကြ သည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့်၊ တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ်သက်ပုံနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းစာဆရာအသင်းမှ တာဝန်ရှိ သူများက သက်ကြီးသတင်းစာ ပညာရှင်ကြီးများအား အလှူငွေနှင့် ပစ္စည်းများကို လက်ရောက်ကန်တော့ ကြသည်။

မြန်မာနိုင်ငံသတင်းစာ ဆရာ အသင်း (MJA)ကို ၂၀၁၂ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၁၁ ရက်တွင် စတင်ဖွဲ့စည်းခဲ့ သည်။

ပထမအကြိမ် သက်ကြီး သတင်းစာပညာရှင်များ ပူးဖော် ကန်တော့ပွဲကို ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ကျင်းပပြီး ပညာရှင် ၅၆ ဦးအားလည်း ကောင်း၊ ဒုတိယအကြိမ်ကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ကျင်းပပြီး ပညာရှင် ၁၁၅ ဦးအားလည်းကောင်း၊ တတိယ အကြိမ်ကို ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် ကျင်းပ ပြီး ပညာရှင် ၁၁၈ ဦးအား လည်းကောင်း ပူးဖော်ကန်တော့ခဲ့ပြီး ယခုစတင် အကြိမ်တွင် ပညာရှင် ၁၃၀ အား ပူးဖော်ကန်တော့ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

သတင်းစဉ်

သင်လည်း သူရဲကောင်းသတင်းစာဆရာ ဖြစ်နိုင်တယ်

သတင်းစာဆရာ

အမှန်ကို ရေးရမယ်
အမြန်လည်း ရေးရမယ်
ရှင်းရှင်းလည်း ရေးရမယ်

ဆရာကြီး သခင်ကိုယ်တော်မှိုင်းက ပြောတယ်

ပြည်သူ့ဘက်ကို လိုက်ရမယ်ကွ
ဟံသာဝတီဦးဝင်းတင်က ပြောတယ်

အမှန်ကို ရေးရုံမက
အမှားကို တိုက်ဖျက်ရမယ်

ဂျာနယ်ကျော် ဦးချစ်မောင်

ကလောင်ကလည်း အမှန်ရေးတယ်
လူကလည်း အမှန်ဘက်လိုက်တယ်
ဒုတိယကမ္ဘာစစ်တုန်းက
ကမ္ဘာ့စစ်သတင်းအမှန်တွေကို
ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းထံ သူပို့ပေး
အိန္ဒိယရှိ သိန်းဖေမြင့်ထံမှ
သတင်းမှန်သမျှ
သခင်သန်းထွန်းထံ သူပို့ပေး
ဖက်ဆစ်တော်လှန်ရေး ဆင်နွှဲ
လူထုဦးလှ လူထုဒေါ်အမာ

အထက်ပမာပြည် ဖက်ဆစ်တော်လှန်ရေး
ဗိုလ်မှူးပထူးနဲ့ လက်တွဲဆင်နွှဲ
သတင်းသမား အဆင့်မြင့်လာရင်
ကလောင်နဲ့လည်း ပြည်သူ့ဘက်က တိုက်တယ်
လူကိုယ်တိုင်လည်း ပြည်သူ့ဘက်က တိုက်တယ်
သူရဲကောင်း သတင်းစာဆရာ
စောနာနဲ့ သတ္တိရှိရင်
ကြိုးစားလိုက်ရင်
သင်လည်း ဖြစ်နိုင်တယ်
သူရဲကောင်း သတင်းစာဆရာ
သင့်ကလောင်ဟာ
သွေးနဲ့ရေးတဲ့ကလောင်
သတင်းလောကကြီးအတွက်
တိုင်းပြည်အတွက်
အထက်မြက်ဆုံးကလောင်
မဟာ ရွှေဒေါင်းတောင်
သွန်းထုနိုင်ပါစေသတည်း။ ။

အံ့မောင်

ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းအတ္ထုပ္ပတ္တိ ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားကြီး အောင်မြင်စွာ ရိုက်ကူးနိုင်ရေးအတွက် ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း အတ္ထုပ္ပတ္တိ ရုပ်ရှင်ရိုက်ကူးထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ စတင်ဖွဲ့စည်း

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၅

ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းအတ္ထုပ္ပတ္တိရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားကြီး ရိုက်ကူးဖြစ်မြောက်ရေး အတွက် သမိုင်းအထောက်အထားလွှဲများမှ မရှိစေရေး ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်ရန် ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းအတ္ထုပ္ပတ္တိရုပ်ရှင် ရိုက်ကူးထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း ကော်မတီကို ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ရုံးက နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက်စွဲဖြင့် ဖွဲ့စည်း ပေးခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

အဆိုပါကော်မတီတွင် ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှု ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး သူရဦးအောင်ကို၊ အတွင်းရေးမှူးအဖြစ် သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်၊ တာဝန်ခံ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးထွန်းအံ့၊ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး (၁)အဖြစ် အမျိုးသား ယဉ်ကျေးမှုနှင့် အနုပညာတက္ကသိုလ် (ရန်ကုန်)မှ ပါမောက္ခချုပ် ဦးအောင်နိုင် မြင့်၊ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး (၂) အဖြစ် ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း အတ္ထုပ္ပတ္တိ ရုပ်ရှင်ရိုက်ကူးရေးအဖွဲ့၊ မြန်မာနိုင်ငံရုပ်ရှင် အစည်းအရုံး ဥက္ကဋ္ဌ (ငြိမ်း) ဦးလူမင်းတို့က ဆောင်ရွက်ကြမည်ဖြစ်သည်။

အဖွဲ့ဝင်များအဖြစ် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဦးမြင့်သူ၊ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဦးတင်မြင့်၊ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဗိုလ်မှူးချုပ်စန်းဝင်း၊ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဦးမျိုးမြင့်မောင်၊ ပြည်ထောင်စု စာရင်းစစ်ချုပ်ရုံး အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဒေါ်ခင်စန်းဦး၊ သမိုင်းသုတေသနနှင့် အမျိုးသားစာကြည့်တိုက်ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးအောင်မြင့်၊

ပြည်သူ့ကုန်းမရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာသာထွန်းကျော်၊ အမျိုးသားမှတ်တမ်းများမော်ကွန်းတိုက်ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဆန်း မြင့်၊ မြန်မာ့သမိုင်းအဖွဲ့-အဖွဲ့ဝင် ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် (ငြိမ်း) ဦးသိန်းလှိုင်၊ မြန်မာ့သမိုင်းအဖွဲ့ - အဖွဲ့ဝင် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် (ငြိမ်း) ဦးမြဟန်၊ မြန်မာ နိုင်ငံ ရုပ်ရှင်အစည်းအရုံး ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇင်ဝိုင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံရုပ်ရှင်အစည်းအရုံးမှ ဦးသူရ (ခ) ဦးဇာဂနာနှင့် ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း အတ္ထုပ္ပတ္တိရုပ်ရှင်ရိုက်ကူးရေး အဖွဲ့ ဒါရိုက်တာ ဦးမင်းထင်ကိုတို့ကြီးတို့ဖြင့် ပါဝင်ဖွဲ့စည်းထားသည်။

ထိုကော်မတီ၏လုပ်ငန်းတာဝန်များမှာ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းအတ္ထုပ္ပတ္တိ ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားကြီး ရိုက်ကူးဖြစ်မြောက်ရေးအတွက် သမိုင်းအထောက်အထား လွှဲများမှမရှိစေရေး ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်ရန်၊ ပါဝင်မည့် သရုပ်ဆောင်များအား ဇာတ်လမ်း၊ ဇာတ်ညွှန်းနှင့် ကိုက်ညီမှုရှိစေရေးအတွက် ကြပ်မတ်ဆောင်ရွက်ရန်၊ ရရှိသောရန်ပုံငွေဖြင့် ကိုက်ညီသည့် အရည်အသွေးမီ ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားကောင်း ဖြစ်ပေါ်လာစေရေး ကြပ်မတ်ဆောင်ရွက်ရန်၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းအတ္ထုပ္ပတ္တိ ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားကြီး အဆင်ပြေရိုက်ကူးပြီးမြောက်စေရေးအတွက် ဆက်စပ် ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်ပေးရန်၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းအတ္ထုပ္ပတ္တိ ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားကြီး အမြန်ဆုံးပြီးမြောက်စေရေး ကြပ်မတ်ဆောင်ရွက်ရန် နှင့် ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းအတ္ထုပ္ပတ္တိရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားကြီး ပြီးမြောက်စေရေး အတွက် လိုအပ်သောဆက်ကော်မတီများကို ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်သွားရန်တို့ ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

သတင်းစဉ်

မူခင်းအသိပညာပေးယာဉ်ဖြင့် မူခင်းအသိပညာပေး

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၅

ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင် ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ် (၄၈) ရပ်ကွက် ဗိုလ်မှူးဗထူးလမ်း အမှတ် (၄) အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း ရွှေညို နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက် နံနက်ပိုင်း တွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့မှ မူခင်းအသိပညာပေး ပြခန်းယာဉ်ဖြင့် မူခင်းအသိပညာပေး ဆွေးနွေးဆောင် ရွက်ခဲ့သည်။ ယင်းသို့ ဆောင်ရွက် ရာတွင် ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း) မြို့မစခန်းမှူး ဒုရဲမှူး သန်းဇော်မင်းနှင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ လူကုန်ကူးမှုတားဆီး နှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှ ဒုရဲအုပ်သက် ထွန်းအောင်၊ မူးယစ်ဆေးဝါး တားဆီး နှိမ်နင်းရေး ရဲတပ်ဖွဲ့မှ ဒုရဲအုပ် ဖြိုးဝေအောင်၊ ဦးစီး(၁) ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် တစ်ဦး၊ ယာဉ်ထိန်းရဲတပ်ဖွဲ့(၃၀)မှ

ဒုရဲမှူး အောင်ဝင်းတို့က မူခင်းအသိ ပညာပေး ဆွေးနွေးဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး မူခင်းအသိပညာပေး လက်ကမ်း စာစောင်များ ဖြန့်ဝေခဲ့ရာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ စုစုပေါင်း အင်အား ၃၃၅ ဦးခန့် လာရောက် လေ့လာကြောင်း သိရသည်။

တံတားကျော်လွင်

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် တရုတ်နိုင်ငံ ကြည်းတပ်အထူးစစ်ဆင်ရေးသင်တန်းကျောင်း လေ့လာ



နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၅

တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ကွမ်ကျိုးမြို့၌ ချစ်ကြည်ရေးခရီး ရောက်ရှိနေသည့် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်သည် အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ကြည်းတပ်အထူးစစ်ဆင်ရေးသင်တန်း ကျောင်းသို့ သွားရောက်လေ့လာကြသည်။ (၁၆)

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ အား ကြည်းတပ် အထူးစစ်ဆင်ရေးသင်တန်းကျောင်း ကျောင်းအုပ်ကြီး Brig. Gen. Xiao Qin Liang နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြပြီး မြန်မာနိုင်ငံ အပါအဝင် နိုင်ငံတကာမှ သင်တန်းသားများ သင်တန်း တက်ရောက်နေမှု အခြေအနေနှင့် သင်တန်းပို့ချပေးနေမှု အခြေအနေကို Powerpoint ဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ယင်းနောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် တောင်ပိုင်းစစ်နယ်ဝန်းဌာနချုပ်သို့ ရောက်ရှိကြရာ ဌာနချုပ်မှူး Vice Admiral Yuan Yubai နှင့် တပ်မတော်အရာရှိကြီးများက ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြပြီး Sr. Col. Lei Neng က တောင်ပိုင်းစစ်နယ်ဝန်းနှင့် ဆက်စပ်လျက်ရှိသည့် အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများနှင့် ဆက်ဆံမှု

အခြေအနေများ၊ တောင်ပိုင်းစစ်နယ်ဝန်း၏ လုပ်ငန်းတာဝန် များ၊ တပ်ဖြန့်ခွဲထားရှိမှုနှင့် ပြည်သူ့စစ် တပ်ဖွဲ့များဖွဲ့စည်း ထားရှိမှု အခြေအနေများအား Powerpoint ဖြင့် ရှင်းလင်း တင်ပြသည်။

ထို့နောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် တောင်ပိုင်းစစ်နယ်ဝန်း ကွပ်ကဲမှုဌာနချုပ် ဌာနချုပ်မှူး တို့သည် နှစ်နိုင်ငံ နယ်စပ်ဒေသတည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး အတွက် တပ်မတော်နှစ်ရပ်အကြား တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများ၊ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ တိုးမြှင့်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များ၊ နယ်စပ်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် နယ်စပ်ဒေသ တစ်လျှောက် ပူးတွဲဆောင်ရွက်ရေးကိစ္စရပ်များ၊ တပ်မတော် နှစ်ရပ်အကြား ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှု ပိုမိုမြှင့်တင်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များ၊ ချစ်ကြည်ရေး အားကစားအဖွဲ့များနှင့် ချစ်ကြည်ရေးခရီးစဉ်များ အပြန်အလှန်လည်ပတ်ရေး ဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးကြသည်။

ယင်းနောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များအား တောင်ပိုင်းစစ်နယ်ဝန်း ကွပ်ကဲမှုဌာနချုပ် ဌာနချုပ်မှူးက ဂုဏ်ပြုနေ့လယ်စာဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံ သည်။ **သတင်းစဉ်**

ပထမအကြိမ် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးပလား ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ပိုလ်လှပွဲ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး တက်ရောက်ချီးမြှင့်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၅
နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယ ပိုလ်ချုပ်ကြီး ရဲအောင်သည် ပညာရေးနှင့် လေ့ကျင့်ရေး ဦးစီးဌာန ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားလူငယ်များ စွမ်းရည် ဖွံ့ဖြိုးရေး ဒီဂရီကောလိပ်(စစ်ကိုင်း)သို့ ယမန်နေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် လည်းကောင်း၊ ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသား လူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးရေးတက္ကသိုလ်(စစ်ကိုင်း)သို့ မွန်းလွဲပိုင်း တွင် လည်းကောင်း သွားရောက်၍ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ အိမ်ဆောင်များ၊ စားခိုက်များနှင့် ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာနှစ် ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက် ရှိသော တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများကို ကြည့်ရှု စစ်ဆေးပြီး ပါမောက္ခချုပ်၊ ကျောင်းအုပ်ကြီးနှင့် ဆရာ ဆရာမများ၊ ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ပညာသင်နှစ်တွင် တက်ရောက် မည့် ပထမနှစ် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို တွေ့ဆုံ မှာကြားသည်။

ထို့နောက် ညနေ ၃ နာရီတွင် ပြည်ထောင်စု တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဖွံ့ဖြိုးရေးတက္ကသိုလ် အားကစား ကွင်း၌ ကျင်းပသော ၂၀၁၇ ခုနှစ် ပထမအကြိမ် နယ်စပ် ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးပလား ဘောလုံး ပြိုင်ပွဲ ပိုလ်လှပွဲကို တက်ရောက်ကြည့်ရှုအားပေးသည်။
ပိုလ်လှပွဲစဉ်အဖြစ် ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားလူမျိုး များ ဖွံ့ဖြိုးရေးတက္ကသိုလ်(က)အသင်းနှင့် ပြည်ထောင်စု တိုင်းရင်းသားလူငယ်များ စွမ်းရည်ဖွံ့ဖြိုးရေး ဒီဂရီ ကောလိပ် ရန်ကုန်(က)အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားရာ

ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားလူငယ်များ စွမ်းရည်ဖွံ့ဖြိုးရေး ဒီဂရီကောလိပ် ရန်ကုန်(က)အသင်းက ခြောက်ပိုး-လေးပိုး ဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သွားသည်။

ဆုပေးပွဲတွင် ပွဲစဉ်တစ်လျှောက် နေရာအလိုက် အကောင်းဆုံးကစားသမားဆုများ၊ စတုတ္ထ၊ တတိယနှင့် ဒုတိယဆုရရှိသော အသင်းများအား ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် နှင့် ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များက ဆုချီးမြှင့်ပြီး တံခွန်စိုက်ရရှိသော ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသား လူငယ် များ စွမ်းရည်ဖွံ့ဖြိုးရေးဒီဂရီကောလိပ် ရန်ကုန်(က) အသင်းအား ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယပိုလ်ချုပ်ကြီး ရဲအောင်က တစ်ဦးချင်းဆု၊ ငွေသားဆုနှင့် တံခွန်စိုက်ဖလား ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

အဆိုပါ ဘောလုံးပြိုင်ပွဲကို ဝန်ကြီးဌာနကွပ်ကဲမှု အောက်ရှိ ကျောင်းများမှ တိုင်းရင်းသားလူငယ်များ၏ ကျန်းမာကြံ့ခိုင်မှု၊ လူငယ်အချင်းချင်း အပြန်အလှန်ချစ်ခင် လေးစားမှု၊ အသင်းအဖွဲ့စိတ်ဓာတ်နှင့် စည်းလုံးညီညွတ်မှု၊ အနိုင်မခံအရှုံးမပေးသော စိတ်ဓာတ်၊ ပျော်ရွှင်တက်ကြွ လန်းဆန်းသောစိတ်ဓာတ်များ ဖြစ်ပေါ်စေရေးနှင့် နိုင်ငံ တော်၏ အားကစားမြှင့်တင်ခြင်းအတွက် တစ်ဖက် တစ်လမ်းမှ အထောက်အကူရရှိစေရေးနှင့် နိုင်ငံတော် အဆင့် အားကစားသမားများ ပေါ်ထွက်လာစေရေးတို့ကို ရည်ရွယ်၍ ကျင်းပပေးခြင်းဖြစ်ပြီး ပညာရေးနှင့် လေ့ကျင့် ရေးဦးစီးဌာနအောက်ရှိ ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားလူမျိုး များ ဖွံ့ဖြိုးရေးတက္ကသိုလ်(စစ်ကိုင်း)၊ ပြည်ထောင်စု



တိုင်းရင်းသားလူငယ်များ စွမ်းရည်ဖွံ့ဖြိုးရေး ဒီဂရီကောလိပ် (ရန်ကုန်၊ စစ်ကိုင်း)နှင့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်များမှ နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသားလူငယ်များ ဖွံ့ဖြိုးရေး

သင်တန်းကျောင်း ၄၅ ကျောင်းမှ ဘောလုံးအသင်းများ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **သတင်းစဉ်**

အာဆီယံ နှစ်(၅၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ် ချစ်ကြည်ရေး အားကစားပြိုင်ပွဲနှင့် မိတ်ဆုံစားပွဲ ရန်ကုန်တွင် ကျင်းပ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၅
နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ရန်ကုန်မြို့ရှိ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ သံရုံးနှင့် အာဆီယံ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံ သံရုံးများမှ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုဖြင့် အာဆီယံ နှစ် (၅၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ် ချစ်ကြည် ရေး အားကစားပြိုင်ပွဲနှင့် မိတ်ဆုံ စားပွဲအခမ်းအနားကို ရန်ကုန်မြို့၊ Asia Point Bowling Centre ၌ ယနေ့နံနက် ၈ နာရီတွင် ကျင်းပ သည်။

ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားအား အာဆီယံ အလံလွှင့်တင်၍ အာဆီယံသီချင်းဖြင့် ဖွင့်လှစ်ပြီး အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်တင် က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး နှင့် ဧည့်သည်တော်များ စုပေါင်း၍ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံ ရိုက်ကူးကြ သည်။ ထို့နောက် အာဆီယံ နှစ်(၅၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ် ချစ်ကြည်ရေး အားကစားပြိုင်ပွဲများအဖြစ် ဘိုးလင်း၊ ဘီလီယက်နှင့် စားပွဲတင် တင်းနစ် ပြိုင်ပွဲများ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြပြီး ပြိုင်ပွဲ များတွင် ဆုရရှိသူများအား ဆုများ ချီးမြှင့်ကြသည်။ အဆိုပါ အထိမ်းအမှတ် အခမ်း အနားသို့ ရန်ကုန်မြို့အခြေစိုက် အာဆီယံသံရုံးများမှ သံမဏိကြီး များနှင့် ဇနီးများ၊ သံရုံးမိသားစုဝင်များ၊

ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော် များနှင့် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြ သည်။ **သတင်းစဉ်**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီး မှော်ဘီမြို့နယ် တရားရုံးအားစစ်ဆေး

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၅
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီး ဦးအောင်နိုင်သည် တရားသူကြီးချုပ်ရုံး ရုံးအဖွဲ့မှူးနှင့် ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး ဒေါ်ရူပါဝင်းတို့လိုက်ပါလျက် နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက် နံနက်ပိုင်း က မှော်ဘီမြို့နယ် တရားရုံးသို့ သွားရောက်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးပြီး တရားသူကြီးများ၊ ဝန်ထမ်းများနှင့် တွေ့ဆုံကာ ကြန့်ကြာမှုခင်းများ အမြန်ပြီးပြတ်ရေး၊ မှုခင်းလက်ကျန်များ လျော့နည်းကျဆင်းရေး၊ လာဘ်ပေးလာဘ်ယူ ကင်းရှင်းရေး၊

စီမံခန့်ခွဲရေး၊ တရားရုံးပတ်ဝန်းကျင် သန့်ရှင်းသာယာ လှပရေးနှင့် ဝန်ထမ်းရေးရာကိစ္စရပ်များအား မှာကြားခဲ့ သည်။ ဆက်လက်၍ တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီး ဦးအောင်နိုင်သည် မှော်ဘီမြို့မှ ရဲအချုပ်စခန်းသို့ သွားရောက်၍ အချုပ်သား၊ အချုပ်သူများ နေထိုင် စားသောက်ရေး၊ ကျန်းမာရေး စသည့် ကိစ္စရပ်များအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **သတင်းစဉ်**

မိုးရေချိန်စံချိန်သစ်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၅
ယနေ့နံနက် ၉ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းထွာချက်များအရ အောက်ဖော်ပြပါစခန်း၌ နိုဝင်ဘာလ၏ ၂၄ နာရီအတွင်း ရွာသွန်းခဲ့သော မိုးရေချိန်စံချိန်သစ်မှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်သည်-

စဉ်	စခန်းအမည်	မိုးရေချိန် စံချိန်သစ်		မိုးရေချိန် စံချိန်ဟောင်း		ယခင်စံချိန်ကျိုး ခဲ့သည့်နှစ်	စခန်းဖွင့်သည့် နှစ်မှစ၍ လွန်ခဲ့သော နှစ်ပေါင်း
		မီလီမီတာ	လက်မ	မီလီမီတာ	လက်မ		
၁။	ကျိုင်းတုံ	၁၂၉	၅. ၀၈	၉၁	၃. ၅၈	၃. ၁၁. ၁၉၉၁	၆၇



ရခိုင်ပြည်နယ်သတင်း

UEHRD ပြည်ထောင်စုစီမံကိန်းလုပ်ငန်းစဉ် အကောင်အထည်ဖော်မှု စေတနာ့ဝန်ထမ်းလူငယ်များ အလှည့်ကျသွားရောက် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မည်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၅

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း လူသားချင်းစာနာမှု အကူအညီ အထောက်အပံ့ပေးရေး၊ ပြန်လည်နေရာချထားရေး၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်း (UEHRD) လုပ်ငန်းစဉ်တွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်မည့် စေတနာ့ဝန်ထမ်း လူငယ်များအတွက် ဒုတိယအကြိမ် လုပ်ငန်းခွင်အကြိုသင်တန်းဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကမာရွတ်မြို့နယ် သံလွင်လမ်းရှိ အမျိုးသမီးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဌာန၌ ကျင်းပရာ UEHRD ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဝင်းမြတ်အေးနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဖိုးမင်းသိန်းတို့ တက်ရောက် အမှာစကားပြောကြားသည်။



ပြည်သူ့အင်အားဖြင့် အခက်အခဲများကို ကျော်လွှားနိုင်အောင် ပြည်သူ့အားလုံး ပူးပေါင်းပါဝင် ဆောင်ရွက်နိုင်သည့် ပြည်ထောင်စုစီမံကိန်း UEHRD ကို ဖော်ထုတ်ထားရရှိပါကြောင်း၊ မတူညီခြင်းကို ပေါင်းစပ်ပြီး ညီညွတ်မှုကို ရယူကာ ထိုညီညွတ်မှုမှသည် အောင်မြင်တိုးတက်မှုရရှိအောင် ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထိုသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် လူထုတွင် ပါဝင်သည့် လူငယ်ထုအနေဖြင့် တာဝန်များကို လက်ဆင့်ကမ်း ယူကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ လူငယ်များအနေဖြင့် မှန်ကန်သည့်လမ်းကြောင်းကို သွားနိုင်ရေးအတွက် အများကို သင်ခန်းစာယူ၍ ကောင်းကျိုးများကို ဖော်ဆောင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပထမအကြိမ် လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှု အကူအညီပေးရေးလုပ်ငန်းများ

သွားရောက်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် စေတနာ့ဝန်ထမ်း လူငယ်များအနေဖြင့် ဇွဲနှင့်လုပ်ချင်စိတ် ထက်သန်မှုကြောင့် အခက်အခဲများ၊ စိန်ခေါ်မှုများစွာကို အောင်မြင်ကျော်လွှားနိုင်ခဲ့သဖြင့် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း၊ လိုအပ်ချက်များ၊ စိန်ခေါ်မှုများကို သင်ခန်းစာယူ၍ ယခု ဒုတိယအသုတ်တွင် ပြုပြင်ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် ပိုမိုအောင်မြင်မှု ရရှိမည်ဟု ယုံကြည်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဖိုးမင်းသိန်းက လုပ်ငန်းသွားရောက်ဆောင်ရွက်မည့် လူငယ်များအနေဖြင့် မတူညီမှုများ၏ အင်အားကို ပေါင်းစည်းဆောင်ရွက်နိုင်ရေး တည်မတ်ပေးမည့် စိတ်ဓာတ်မျိုး ထားရှိရန်လိုကြောင်း၊ သို့မှသာ အားလုံး ပြန်လည်

ပေါင်းစည်း နေထိုင်နိုင်သည့် အခြေအနေကို ရရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ယခု ဖွင့်လှစ်သည့် ဒုတိယအကြိမ်သင်တန်းသို့ ရခိုင်ပြည်နယ်နှင့် အခြားပြည်နယ်၊ တိုင်းဒေသကြီးများမှ သင်တန်းသား စုစုပေါင်း ၅၀ တက်ရောက်လျက်ရှိပြီး ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ဘေးဒုက္ခခံစားရသူများအတွက် လူသားချင်း စာနာထောက်ထားမှု အကူအညီများကို မိသားစု လက်ဝယ်အရောက် အဖွဲ့တစ်ဖွဲ့လျှင် ၂၀ စီ ပါဝင်သော လူငယ်အဖွဲ့များ ဖွဲ့စည်း၍ ဒုတိယအကြိမ်အဖြစ် ရက် ၂၀ ကြာ အလှည့်ကျသွားရောက် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။

ဆက်လက်၍ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် အမှတ်(၆၄) ကမ္ဘာ့အေးဘုရားလမ်းရှိ သက်ကြီးရွယ်အိုများ နေပိုင်းစောင့်ရှောက်ရေးဂေဟာတွင် ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း လူသားချင်းစာနာမှု အကူအညီ အထောက်အပံ့ပေးရေး၊ ပြန်လည်နေရာချထားရေး၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်း (UEHRD) လုပ်ငန်းများတွင် အသုံးပြုရန်အတွက် The Ladies and Light Photo Exhibition ၂၀၁၇ အမျိုးသမီး ဓာတ်ပုံဆရာမများက အလှူငွေကျပ် ၂၆၇၄၀၀၀ အားလည်းကောင်း၊ သစ္စာပါရမီ နာယကဆရာတော် ဒေါက်တာ အရှင်ဇေယျတိဿအား အမျိုးသားစင်ကာပူ-မြန်မာ ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများက အလှူငွေကျပ် ၃၀၁၀၀၀ အား လည်းကောင်း၊ ဆေးတက္ကသိုလ်(၂) ၁၉၈၀-၈၅ Batch Charity Group က အလှူငွေကျပ် ဆယ်သိန်းအား လည်းကောင်း တာဝန်ရှိသူများက ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက လက်ခံရယူပြီး ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများ ပြန်လည်ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **သတင်းစဉ်**

ARSA အစွန်းရောက် အကြမ်းဖက်သမားများ၏ အကြမ်းဖက်မှုပြစ်စဉ်ကြောင့် ရွာလုံးကျွတ်မီးရှို့ခံရသည့် မရမာကြီးလူမျိုး တိုင်းရင်းသားများ ရွာသစ်တည်ပေးရန်လိုလား

မောင်တော နိုဝင်ဘာ ၂၅

ARSA အစွန်းရောက် အကြမ်းဖက် သမားများ၏ ဩဂုတ် ၂၅ ရက် အကြမ်းဖက်မှုဖြစ်စဉ် ဖြစ်ပွားပြီးနောက် ရွာလုံးကျွတ် မီးရှို့ခံလိုက်ရသည့် မောင်တောမြောက်ပိုင်း လောင်းခုံကျေးရွာအုပ်စု ဖော်ကီတောင်ကျေးရွာရှိ မရမာကြီးလူမျိုး တိုင်းရင်းသားများသည် လက်ရှိတွင် ကြိမ်ချောင်းကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၌ ယာယီ ခိုလှုံနေထိုင်လျက်ရှိသည်။



ဦးမောင်ကျော်သန်း



ဒေါ်ညိုညိုခင်

လက်ရှိ ကြိမ်ချောင်းဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွင် ယာယီခိုလှုံနေထိုင်လျက် ရှိသည့် မရမာကြီးတိုင်းရင်းသားများတွင် အိမ်ထောင်စု ၂၂ စုရှိပြီး လူဦးရေ ၉၅ ဦးရှိကြောင်း ဖော်ကီတောင်ကျေးရွာ မရမာကြီးတိုင်းရင်းသား ဦးမောင်ကျော်သန်းထံမှ သိရသည်။ “ကြိမ်ချောင်း ကျေးရွာနားမှာ နေထိုင်ဖို့ တောင်းခံထားပါတယ်။ ဝန်ကြီးချုပ်လာတုန်းကတော့ အိမ်ပြန် ဆောက်ပေးမယ် ပြောသွားပါတယ်။ ဩဂုတ် ၂၅ ရက် ဖြစ်စဉ်ဖြစ်ပြီး တစ်ပတ်လောက်ကြာမှ စစ်တွေကို ထွက်ပြေးကြတာပါ။ စစ်တွေရောက်ပြီး ဆယ်ရက်လောက်ကြာတော့မှ ရွာကို မီးရှို့ခံရတယ်လို့ ကြားတာပါ။ ကြိမ်ချောင်း ဘုန်းကြီးကျောင်းကို နိုဝင်ဘာ ၆ ရက်နေ့က ပြန်ရောက်ပါတယ်။ အခုလက်ရှိ နေထိုင်စားသောက်ဖို့အတွက် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးရယ်၊ ဝေဠုကျော်ဖောင်ဒေးရှင်းနဲ့ လူကယ်ပြန်ရုံးတို့က ထောက်ပံ့ပေးထားပါတယ်။ ကြိမ်ချောင်း ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းမှာနေရင်း လောလော

စစ်ကြောင်းတွေနဲ့ ကြိမ်ချောင်းဘုန်းကြီးကျောင်းကို ရွှေ့ပြောင်းကြပါတယ်။ ငါးရက်လောက်ကြာတော့ ဦးမောင်ကျော်သန်းက ပြောသည်။ ဖော်ကီတောင်ကျေးရွာတွင် နေထိုင်သည့် မရမာကြီးတိုင်းရင်းသားများသည် ၂၀၁၆ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ အကြမ်းဖက်ဖြစ်စဉ်တွင်လည်း တိုက်ခိုက်ခံခဲ့ရပြီး လောင်းခုံကျေးရွာအုပ်စု ဖော်ကီတောင်ကျေးရွာမှ ကြိမ်ချောင်းကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းသို့ ထွက်ပြေးခိုလှုံခဲ့ရသည်။ မရမာကြီးတိုင်းရင်းသူ ဒေါ်ညိုညိုခင်က “ဩဂုတ် ၂၅ ရက် အကြမ်းဖက်မှု စဖြစ်တော့ ရွာပတ်ပတ်လည်မှာ ဗုံးတွေ ထောင်ထားပါတယ်။ ညဘက်ကျတော့ ဗုံးတွေပေါက်တာ ရွာပြင်ကို ထွက်ပြေးလိုမရတော့ဘူး။ နံနက် ၁၁ နာရီလောက်မှာ ရွာကို တပ်က စစ်ကြောင်းတွေ ရောက်လာပြီးမှ

တောင်ပြိုလက်ဝဲကျေးရွာနှင့် စစ်တွေမြို့များတွင် နေထိုင်လျက်ရှိကြသည်။ “ကျွန်မတို့ နေရာက ဘင်္ဂါလီရွာတွေကြားထဲမှာနေရတယ်။ ကျွန်မတို့က လူနည်းစုတွေပါ။ အိမ်ခြေနှစ်ဆယ်လောက်ပဲရှိပါတယ်။ အခုလက်ရှိ မီးလောင်သွားတဲ့ရွာမှာ နေရမှာ အဆင်မပြေပါဘူး။ နောက်တစ်နေရာမှာ ရွာတည်ပေးဖို့တောင်းဆိုထားပါတယ်။ ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဖြစ်စဉ်တုန်းကလည်း ကျွန်မတို့ရွာ မီးရှို့ခံရပါတယ်။ ဒီနှစ်လည်း ရွာကို မီးရှို့ခံရပါတယ်။ အကုန်ဆုံးရှုံးသွားပါတယ်။ ကလေးတွေရဲ့ ပညာရေးလည်း ဖုံးရိပ်ရပါတယ်။ ဘင်္ဂါလီရွာတွေကနေဖြတ်ပြီး ကျောင်းသွားတက်ရတော့ လုံခြုံမှုမရှိပါဘူး။ လူကြီးတွေက ပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ဆောင်ပေးမယ်လို့ တော့ ပြောပါတယ်”ဟု ဒေါ်ညိုညိုခင်က ပြောသည်။

ဖော်ကီတောင် ကျေးရွာတွင် နေထိုင်သည့် မရမာကြီးလူမျိုး ဦးရွှေမောင်သည် ၂၀၁၆ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် ညပိုင်းက ဖော်ကီတောင်စိုက်ပျိုးရေးစခန်းမှ ဖော်ကီတောင်ကျေးရွာနေအိမ်သို့ ပြန်လာစဉ် အကြမ်းဖက်သမား ရှစ်ဦးက ဓားဖြင့် ခုတ်သဖြင့် ဘယ်ဘက်လည်ကုပ်နှင့် နားရွက်တို့တွင် ပြတ်ရှဒဏ်ရာများ ရရှိခဲ့သဖြင့် ကြောက်ရွံ့ကာ ဖော်ကီတောင်ကျေးရွာမှ ရွာလုံးကျွတ် ကြိမ်ချောင်းကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းသို့ တိမ်းရှောင်ခဲ့ဖူးသည်။

သတင်း-သတင်းအဖွဲ့ ဓာတ်ပုံ-ဖိုးထောင်

○ မောင်တောမှ

ရေတုံကင်၊ ဒန်အိုးဒန်ခွက်နဲ့ မုန့်အနည်းငယ်လောက် သွင်းကုန်အနေနဲ့ ဝင်တာရှိပါတယ်။ နောက်ပိုင်း အဲဒါတွေပါ ဒီဘက်ကို လုံးဝမဝင်တော့ပါဘူး”ဟု ပြောသည်။

မောင်တောခရိုင် မောင်တောနယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေးစခန်းသည် ဩဂုတ် ၂၅ ရက်က ဖြစ်ပွားခဲ့သော ARSA အစွန်းရောက်အကြမ်းဖက်သမားများ တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက်အထိ ယာယီကုန်သွယ်မှု ရပ်ဆိုင်းထားခဲ့သည်။ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ကုန်သွယ်မှုပြုသည့် အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက်မှ နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက်အတွင်း သွင်းကုန်ပမာဏအနေဖြင့် လုံးဝမရှိသော်လည်း ပြည်တွင်းပို့ကုန်အနေဖြင့် နေ့စဉ်ပုံမှန် ကုန်သွယ်မှုပြုလျက်ရှိသည်။ ယင်းကာလအတွင်း စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့သော အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက်မှ လက်ကုန်အထိ ပို့ကုန် တင်ပို့ရောင်းချမှုမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ သုံးသိန်းခြောက်သောင်းကျော် ရရှိခဲ့သည်။ အလားတူ ယခု နိုဝင်ဘာလဆန်းပိုင်းမှ နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက်အတွင်း အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၁ သိန်းကျော် ရရှိခဲ့သဖြင့် ရက်ပေါင်း ၄၀ ကျော်အတွင်း ပို့ကုန် တင်ပို့ရောင်းချနိုင်မှုမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၅ သိန်းကျော်ဖိုး ကုန်သွယ်မှုပြုနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

“နှစ်နိုင်ငံ ကုန်သွယ်မှုပိုင်းမှာပို့ကုန်အနေနဲ့ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံဘက်က ယနေ့အချိန်ထိ အများကြီး ပို့နိုင်ပါတယ်။ ပို့ကုန်အနေနဲ့ ရေထွက်ကဏ္ဍရော၊ လယ်ယာထွက်ကုန်ကဏ္ဍပါ ဒီဘက်အနေနဲ့ ပုံမှန်အတိုင်းပါ။ ပြောင်းလဲမှုတော့ သိပ်မရှိပါဘူး။ ဘင်္ဂါလီလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံဘက်ကတော့ အရင်နှစ် အောက်တိုဘာကတည်းက သွင်းကုန်အနေနဲ့ မလာတော့ဘူး။ အရင်ကလည်း ဒေသအသုံးအဆောင်နဲ့ စားသောက်ကုန် အနည်းငယ်ပဲ သူတို့ဆီက တင်ပို့ခဲ့တာပါ။ ကျွန်တော်တို့ မြန်မာနိုင်ငံအနေနဲ့ သွင်းကုန်ကို ပိတ်ထားတာမရှိပါဘူး။ ကုန်သည်ချင်း ချိတ်ဆက်ပြီး နှစ်ဖက်စလုံးကို တရားဝင်လမ်းကြောင်းအတိုင်း ယနေ့အထိ ခွင့်ပြုထားပါတယ်။ ကုန်သွယ်မှုအပိုင်းမှာ ဒီဘက်အနေနဲ့ ကန့်သတ်ပေးထားတာ မရှိပါဘူး”ဟု မောင်တောကုန်သွယ်ရေးစခန်းမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။

နိုင်ငံအနှောက်ဖျား မောင်တောနယ်စပ်မြို့နှင့် ဘင်္ဂါလီလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ နယ်စပ်သည် မောင်တောချောင်းမှတစ်ဆင့် နတ်မြစ်လမ်းကြောင်းတစ်လျှောက် စက်လှေဖြင့်သွားလျှင် တစ်နာရီကျော်သာ ကြာမြင့်သဖြင့် နေ့စဉ် နာရီပိုင်းအတွင်း ကုန်သွယ်မှုပြုလုပ်နိုင်သည်။ ယခုအခါ အဆိုပါလမ်းကြောင်း၌ မြန်မာနိုင်ငံဘက်မှ ပို့ကုန်များအဖြစ် ဆန်၊ ငါး၊ ငါးခြောက်၊ ငါးခေါင်းပွ၊ ရေငန်ပုစွန်၊ ငါးသရောက်၊ ဝါး၊ ကြိမ်၊ ပဲမျိုးစုံ စသည်ဖြင့် ကဏ္ဍစုံမှ တင်ပို့လျက်ရှိသော်လည်း လတ်တလော တစ်ဖက်နိုင်ငံသွင်းကုန်မှာ ယနေ့တိုင် တင်သွင်းလာခြင်းမရှိသေးပေ။ အဆိုပါ နယ်စပ်ဂိတ်မှ ယခင်နှစ်အနည်းငယ်အတွင်း သွင်းကုန် ပို့ကုန်များအပြင် တစ်ဖက်နှင့် တစ်ဖက် ကူးလူးသွားလာနိုင်သော နေ့ချင်းပြန်ပတ်ပို့ကုန် ခုနစ်ရက်ပတ်စီပို့ကုန်ကို ထုတ်ပေးသော်လည်း ယခုအခါ ကုန်သွယ်စီးဆင်းမှုအရသာ ကူးလူးသွားလာမှုရှိနေသေးကြောင်း နယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေးစခန်းမှ သိရသည်။

သတင်းအဖွဲ့၊ ဓာတ်ပုံ- မင်းထက်

မသိခြင်းမှ ကင်းဝေးကာ ရိုးရာလက်တွေ့တန်ဖိုး သိပါစေ

မြန်မာ့ရိုးရာလက်တွေ့အစည်းအရုံး (MLA) သည် နိုဝင်ဘာ ၂၃ ရက် မှန်းလွဲ ၂ နာရီက ရော့တတီတိုင်းဒေသကြီး မြောင်းမြမြို့ အမှတ်(၃) အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်းတွင်လည်းကောင်း၊ နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီ ၁၀ မိနစ်က ပုသိမ်မြို့ အမှတ်(၂) အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်းတွင်လည်းကောင်း မြန်မာ့ရိုးရာ လက်တွေ့အကြောင်း သိကောင်းစရာ ဟောပြောသရုပ်ပြပွဲများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြ သည်။



ငွေလင်းထွန်း(မနဖြူ)

လက်တွေ့ဆိုသည်ကို သူတို့ကိုယ်တိုင် မသိကြ သော်လည်း ဖော်ရွေစွာကူညီကြသည်။ မိမိတို့ ဝန်ကြီးဌာနမှ ကြိုတင်ညွှန်ကြားစာ ရောက်ရှိ ထား၍သာ တာဝန်တစ်ရပ်အနေဖြင့် ကူညီ ဆောင်ရွက်ကြခြင်းမျိုးမဟုတ်ဘဲ မိမိတို့အနေ ဖြင့်လည်း သိသင့်သိထိုက်သော အကြောင်း အရာများ ဖြစ်လေမလားဟု စိတ်ဝင်စားဟန် ရှိကြသည်။ အမှန်တကယ်လည်း စိတ်ပါ လက်ပါ နားထောင်ပေးကြသည်။

မဟုတ် ရိုးရာလက်တွေ့ဆိုသည်မှာ လူဆိုး လူသွမ်း လူရမ်းကားတို့၏ အရာသာဖြစ်သည်။ မိမိတို့ကဲ့သို့ ပညာတတ်အသိုင်းအဝိုင်းနှင့် လားလားမျှမတ်သက်သင့်ဟုလည်း အော့အန် လှည့်လည်နေပုံရသည်။ တကယ်တမ်းတွင်လည်း ထိုဆရာမကြီးကဲ့သို့ပင် ရိုးရာလက်တွေ့၏ တန်ဖိုးကို မသိမြင်ကြဘဲ မိမိတို့၏ကိုယ်ပိုင် ခံစားချက်မျှဖြင့် ရိုးရာလက်တွေ့ကို အဖတ် မလုပ်သင့်ဟု ဆုံးဖြတ်ချက်ချထားကြသူ အတော်များများအကြောင်း လေ့လာသိရှိရ ပါသည်။

ရှိ၏။ သို့ရာတွင် ပတ္တမြားဆန်ကျိုး အဖိုး ပြည်တန်ဖိုးလောက်အထိ မသိ။ သို့ဖြင့် လူငယ် လေးကို မုန့်ဖိုး ၁၀၀၀၀ ပေးကာ ရယူလိုက် သော ပတ္တမြားကို “ကျောက်နှင့်မြင်း စိုးစဉ်း သိက ထမင်းဝ၏” ဆိုသည်မျိုး စိုးစဉ်းလေလာ ထားသူ ကျောက်သမားထံ ပြသရာ ထိုသူက အဖိုးတစ်သိန်း ပေးဝယ်လိုက်သည်။ ထို့နောက် ထိုကျောက်အား ဆယ်သိန်းဖြင့် ပြန်ရောင်း လေသည်။ ဤသို့ဖြင့် တစ်ဆင့်ထက်တစ်ဆင့် ပတ္တမြား၏တန်ဖိုးကို ပို၍ပို၍ သိသော သူများ၏လက်တွင် အမှိုက်ပုံထဲမှ ကောက်ရ လာသော ပတ္တမြားက တန်ဖိုးအဆများစွာ မြင့်သထက် မြင့်သွားတော့သည်။

Table with election results for November 23rd. Columns include candidate names, party names, and vote counts. Total votes listed as 200.

ချိတ်ဆက်ကာ ဝင်ငွေရှာနိုင်ကြသည်။ ဤသို့ ဖြင့် မွေထိုင်း၏ တန်ဖိုးသည် ကမ္ဘာ့ မာရှယ်အတ်နယ်ပယ်တွင် ၎င်းထက် နှစ်ပေါင်း ၈၀၀ စောသော မြန်မာ့ရိုးရာ လက်တွေ့တန်ဖိုးထက် ပို၍မြင့်မားနေကာ သူတို့နိုင်ငံ၏ အကျိုးစီးပွားကို ဆောင်နေ လေတော့သည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

Asian Challenge Cup ဖော်ကီပြိုင်ပွဲ ဖွင့်ပွဲနှင့် ပထမနေ့ပွဲစဉ်များ ကျင်းပ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၅ မြန်မာနိုင်ငံက အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပသည့် ၂၀၁၇ Asian Challenge Cup ဖော်ကီပြိုင်ပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားနှင့် ပထမနေ့ကို ယနေ့မနက် ၁၂ နာရီက ရန်ကုန်မြို့ရှိ သိမ်ဖြူဟော်ကီကွင်း၌ ကျင်းပသည်။

ဖွင့်ပွဲတွင် ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ပါမောက္ခ ဒေါက်တာသက်ခိုင်ဝင်းက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားသည်။(အောက်ပုံ)

ယင်းနောက် ပထမနေ့ပွဲစဉ်များကို စတင်ကျင်းပရာ ဟောင်ကောင်နှင့် တရုတ်(တိုင်ပေ)အသင်းတို့ နိုင်ပွဲများရခဲ့သည်။ အိမ်ရှင်မြန်မာအသင်းသည် တရုတ်(တိုင်ပေ)အသင်းနှင့် ပွဲဦးထွက်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ရပြီး လေးဂိုး-နှစ်ဂိုးဖြင့် ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည်။ ပထမပွဲတွင် ဟောင်ကောင်အသင်းက ဘရူနိုင်းအသင်းကို ၁၁ ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရခဲ့သည်။

ယင်းပြိုင်ပွဲတွင် အိမ်ရှင်မြန်မာအသင်းအပါအဝင် တရုတ်(တိုင်ပေ)၊ ဟောင်ကောင်နှင့် ဘရူနိုင်းအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်နေပြီး ပတ်လည်နှစ်ကျောစနစ်ဖြင့် ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ အုပ်စုစုစာယနေ့ပွဲစဉ်များကို နိုဝင်ဘာ ၂၆ ရက်တွင် ဆက်လက်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ဟောင်ကောင်အသင်းနှင့် တရုတ်(တိုင်ပေ)အသင်း၊ ညနေ ၃ နာရီတွင် မြန်မာအသင်းနှင့် ဘရူနိုင်းအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။ သတင်း-ရဲရင့်ရှိုင်း၊ ဓာတ်ပုံ-စိုးညွန့်



ရွှေရောင်တောက် လုံတောင်သို့ ဘုရားဖူးများ နိုဝင်ဘာလဆန်းမှစ၍ အဝင်များလာ

မုံရွာ နိုဝင်ဘာ ၂၅ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကသာခရိုင် ဗန်းမောက်မြို့ မြောက်ဘက် ၁၄ မိုင် ၆ ဖာလုံကွာဝေးသော ရွှေရောင်တောက်လုံတောင်သို့ နိုဝင်ဘာလဆန်းမှ စတင်၍ ဘုရားဖူးခရီးသည်များ အဝင်များလာနေကြောင်း သိရသည်။

“နိုဝင်ဘာလမှာ ဘုရားဖူးတွေ အတော်လာနေပေမယ့် လုံတောင် သွားလမ်းက အဆင်သင့်တော့မဖြစ်သေးပါဘူး။ အခါတိုင်းနှစ်တွေမှာ နိုဝင်ဘာလ ဆိုရင်သွားလာဖို့လမ်းက အဆင်သင့်ဖြစ်နေပြီ။ အခုနှစ်က မိုးကြောင့် လုပ်ရ တာနောက်ကျတာပါ” ဟု ဗန်းမောက်မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၁)တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးဝင်းရွှေက ပြောသည်။

လုံတောင်သို့သွားရာတွင် ဗန်းမောက်မြို့မှ မြောက်ဘက် ၁၄ မိုင် ၆ ဖာလုံ လမ်းတစ်လမ်းမှသာ သွားလာနိုင်ပြီး တောင်တက်တောင်ဆင်းများသည့် မြေသားလမ်းဖြစ်ရာ တောင်တက်ကားအသင်းမှ ကားများဖြင့်သာ လုံတောင် သို့ပို့ဆောင်ပေးနေကြောင်း သိရသည်။

“တောင်တက်ကားအသင်းကို မနှစ်က စပြေးဆွဲပေးတာပါ။ တောင်တက် ကားအသင်းမှာ ဒီနှစ်အစမ်း ၆၀ လောက်ရှိနေပြီ။ ခရီးသည်ရိုရင် ရှိသလို ကားတစ်စီးကို ဘုရားဖူး ၁၅ ဦးစီ လိုက်ဖို့သတ်မှတ်ထားပါတယ်။ ခရီးသည် တစ်ဦးကို အသွားအပြန် ငွေကျပ် ၆၀၀၀ နဲ့ ပြေးဆွဲပေးနေပါတယ်” ဟု ဗန်းမောက်မြို့နေသူတစ်ဦးက ပြောပြသည်။

လုံတောင်သွားရာလမ်းသည် မြေသားလမ်းဖြစ်ပြီး မိုးရာသီ တစ်နှစ် ပြီးလျှင် တစ်ခါပြန်ပြင်နေရသောကြောင့် ကျောက်ချောလမ်းခင်းရန်အဆင် မပြေနိုင်သေးကြောင်း တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးဝင်းရွှေက ပြောသည်။

လက်ရှိကာလတွင် လူအများစိတ်ဝင်စားနေသော ရွှေရောင်တောက်လုံတောင် သော လုံတောင်နှင့်ပတ်သက်၍ ဦးဝင်းရွှေက ပြောပြရာတွင် “ညနေဆည်းဆာခိုနံ လုံတောင်ကို နေထိုးတဲ့အချိန်မှာ ရွှေရောင်တောက်တာပါ။ ညနေ ၅ နာရီ ၁၁ မိနစ်လောက်မှာ ရွှေရောင်တောက်တာမြင်ရလေ့ရှိပြီး လေးမိနစ် ဝန်းကျင် လောက်ကြာပါတယ်။ နေ့တိုင်းတော့မဖြစ်ပါဘူး။ တစ်ခါတလေကျတော့



နှစ်ရက်လောက် ရွှေရောင်တောက်သလို တစ်ခါတလေကျတော့ ဘုရားဖူး တွေ သုံးရက်လောက်စောင့်တာ ရွှေရောင်တောက်တာမတွေ့ခဲ့ရဘူးလို့ သိရတယ်။ လုံတောင်ရဲ့ မူရင်းအရောင်က ခဲရောင်၊ အမည်းရောင်၊ အဖြူရောင် တွေနဲ့ရောစပ်နေတာတွေ့ရပါတယ်။ ဘုရားဖူးတွေကတော့ သူတို့အယူအဆနဲ့ သူတို့ကြည်ညိုကန်တော့ကြတာတွေ့ရပါတယ်” ဟု ဦးဝင်းရွှေက ပြောသည်။

လုံတောင်ဘုရားဖူးလာသူများအနေဖြင့် တောင်တက်ကားများသည် မိုးချုပ်လျှင် မောင်းရသည်မှာအဆင်မပြေသည့်အတွက် မနက်မိုးလင်း အလင်းရောင်ရချိန်မှ ညနေမမှောင်ခင်အထိ ပြေးဆွဲပေးနေကြောင်း သိရသည်။ လုံတောင်မှ ရွှေရောင်တောက်သည့်အကြောင်းကို ဓာတ်ပုံများ၊ ဗီဒီယိုများ ရိုက်၍ လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာပေါ်တင်ပြီး နောက်ပိုင်းမှစတင်ကာ ဘုရားဖူး များတစ်စထက်တစ်စ များလာခြင်းဖြစ်ရာ ယခုနှစ်နိုဝင်ဘာလဆန်းမှစ၍ သိသိသာသာများပြားလာကြောင်း သိရသည်။ မျိုးဝင်းထွန်း(မုံရွာ)

ဖြစ်ပွားရောင်စိမိကိန်းသင်တန်း တောင်ပေါ်ကျေးလက်ဒေသများသို့ သွားရောက်ပို့ချ

ပေါင်းတည် နိုဝင်ဘာ ၂၅ - ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်ခရိုင် ပေါင်းတည်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာ စီမံကိန်းဝင် ၃၄ ရွာအနက်မှ တောင်ပေါ် ဒေသများဖြစ်သည့် ငွေပေါကျေးရွာ၊ လိပ်ခွဲကျေးရွာ၊ မောင်အိုင်ကျေးရွာနှင့် ထန်းတပင်ကျေးရွာတို့မှ မြစ်မီးရောင်စီမံကိန်းကော်မတီဝင်များအား စီမံကိန်း၏ ရည်ရွယ်ချက်နှင့် စာရင်းဇယားပုံစံများကို လစဉ်မှန်ကန်စွာ ဖြည့်သွင်းနိုင်ရေးအတွက် ဆွေးနွေးပွဲသင်တန်းကို နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက်က ငွေပေါကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၌ ကျင်းပရာ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယဦးစီးမှူး ဦးသက်ထွန်းအောင် နှင့် ဝန်ထမ်းများက သွားရောက်ဆွေးနွေးပွဲချပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ တင်ဝင်းဇော်(မင်းသားကြီး)

Peace Music Festival 2017 Level-3. Advertisement for a music festival featuring MRTV, Forever Group, and other sponsors. Includes details about the event's location and partners.

ပုလဲရတနာမင်္ဂလာအထိမ်းအမှတ် ဆုတောင်းလွှာ. Advertisement for a memorial service for a deceased individual, mentioning the Myanmar Education Council (MEC) and STI Myanmar University.

မေ့မရနိုင်သော ဘုရားစာအုပ်. Advertisement for a book or religious text, featuring a small image of a book cover.

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း. Public notice regarding a religious event or offering, mentioning specific dates and locations.

ဗလ ငါးတန် ဖွံ့ဖြိုးဖို့ စာအုပ် စာပေ လေ့လာ. Advertisement for a book or educational material related to Buddhism and development.

အများသိစေရန် သတိပေးကြေညာချက်. Public notice regarding a religious event or offering, mentioning specific dates and locations.



ပရိသတ်တွေကို ပဟောဋီဂုဏ်ခံတဲ့ ဒေမီလက်ဟားတိုး

အမေရိကန်ပေါ့ပီပီပွင့်တစ်ဦးဖြစ်ပြီး သရုပ်ဆောင်တစ်ဦးအဖြစ်ပါ လှုပ်ရှားနေတဲ့ ဒေမီလက်ဟားတိုးက သူ့ရဲ့ပရိသတ်တွေကို သို့လောသို့လောအတွေးမျိုးစုံ ဝင်စေခဲ့ပါတယ်။ လတ်တလောမှာတော့ ဒေမီလက်ဟားတိုးက သူ့ရဲ့လူမှုကွန်ရက်မီဒီယာတွေဖြစ်ကြတဲ့ အင်စတာဂရမ်စာမျက်နှာနဲ့ တွစ်တာစာမျက်နှာတွေပေါ်မှာ သတို့သမီးဝတ်စုံဝတ်ဆင်ထားတဲ့ သူ့ရဲ့ဓာတ်ပုံကို ထုတ်ဖော်ပြသခဲ့တာဖြစ်ပြီး ဓာတ်ပုံနဲ့တွဲဖက်ကာ တစ်စုံတစ်ရာရေးသားဖော်ပြခဲ့ခြင်းမရှိတာကြောင့် ပရိသတ် တွေက ဒေမီလက်ဟားတိုးအနေနဲ့ ဘယ်လိုအကြောင်းကြောင့် ယခုလိုဖော်ပြခဲ့တာကို ဝေခွဲမရဖြစ်နေကြရပါတယ်။

ပြီးခဲ့တဲ့ နိုဝင်ဘာ ၂၂ ရက်မှာ ဒေမီလက်ဟားတိုးက သူ့ရဲ့ကိုယ်ပိုင်လူမှုကွန်ရက်မီဒီယာစာမျက်နှာတွေပေါ်မှာ အဖြူရောင်သတို့သမီးဝတ်စုံကို ဝတ်ဆင် ထားတဲ့ သူ့ရဲ့ဓာတ်ပုံကို ဖော်ပြခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ယင်းဓာတ်ပုံမှာတော့ ပန်းပွင့်တွေနဲ့ တန်ဆာဆင်ထားတဲ့ သတို့သမီးဝတ်စုံနဲ့ အလွန်ကိုလှနေတဲ့ ဒေမီကို တွေ့မြင်ခဲ့ရပါတယ်။

အချို့သောပရိသတ်တွေကတော့ ဒေမီရဲ့ ဓာတ်ပုံအောက်မှာ ဝတ်စုံနဲ့အလွန်လှကြောင်း ရေးသားဖော်ပြခဲ့ကြပါတယ်။ အချို့ကတော့ ဒေမီ လက်ဟားတိုးအနေနဲ့ လက်ထပ်တော့မှာကို ဖော်ပြချင်နေတာဖြစ်တယ်လို့ ဝေဖန်ကြပြီး အချို့ကတော့ ဒီလိုဖော်ပြမှုဟာ သူ့ရဲ့တေးဂီတလှုပ်ရှားမှုသစ်တွေနဲ့ ဆက်စပ်နေနိုင်ကြောင်း ဝေဖန်ခဲ့ကြပါတယ်။ ဒေမီလက်ဟားတိုးရဲ့ တေးသီချင်းသစ် မကြာမီထွက်ရှိတော့မှာဖြစ်ကြောင်း ဝေဖန်ခဲ့သူတွေရှိကြသလို အချို့ကလည်း ဒေမီရဲ့ တေးသီချင်းသစ်နဲ့ပတ်သက်ပြီး လှုပ်ရှားတဲ့ဓာတ်ပုံဖြစ်တယ်လို့ ရေးသားဖော်ပြခဲ့တာကိုလည်း တွေ့ရပါတယ်။

လတ်တလောမှာ အသက် (၂၅)နှစ်အရွယ်ရှိဖြစ်တဲ့ ပေါ့ပီပီပွင့် ဒေမီလက်ဟားတိုးဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ စက်တင်ဘာလအတွင်း သူ့ရဲ့ခြောက်ခုမြောက် တေးအယ်လ်ဘမ်ကို စတင်ထုတ်လွှင့်ပေးခဲ့တာဖြစ်ပြီး အင်တာဗျူးတစ်ခုမှာလည်း တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်ဟာ သူ့ရဲ့ပုဂ္ဂိုလ်ရေးဆိုင်ရာတွေ ပိုမိုပါဝင် မှာဖြစ်ကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ဖူးကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။ ဒါ့ကြောင့် လတ်တလော ဖော်ပြခဲ့တဲ့ သူ့ရဲ့ဓာတ်ပုံဟာ တေးအယ်လ်ဘမ် သစ်နဲ့လည်း သက်ဆိုင်နေတယ်လို့ ဆိုနိုင်ပါတယ်။

လက်ထပ်တော့မှာဖြစ်ကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြောကြားခြင်းဖြစ်တယ်လို့ ဝေဖန်ရာမှာတော့ လက်ရှိမှာ ဒေမီလက်ဟားတိုးမှာ လက်တွဲနေတဲ့ ချစ်သူမရှိတာကြောင့် ဒီဝေဖန်မှုဟာတော့ အတော်လေးအလွမ်းဝေးတယ်လို့ ဆိုနိုင်ပါတယ်။ ဒေမီလက်ဟားတိုးဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ ၂၀၁၀ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၆ ခုနှစ်အတွင်း ဝေးလံမားဗယ်ဒါရာမှာနဲ့ ချစ်သူတွေအဖြစ်လက်တွဲခဲ့ပြီး တေးသံရှင်နဲ့ သရုပ်ဆောင်တစ်ဦးဖြစ်တဲ့ ဂျိုးဂျီနက်စ်နဲ့လည်း ချစ်သူတွေဖြစ်ခဲ့ဖူးပါတယ်။



လမ်းခွဲလိုက်ပြီဖြစ်တဲ့ ဂျနီဖာလောရန်နဲ့ ဒါရန်အရိုနော့ဖ်စကီး

ဟောလီဝုဒ်ရဲ့ နာမည်ကျော်ကြယ်ပွင့်စုံတွဲတစ်တွဲရဲ့ လမ်းခွဲလိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း သတင်းတွေဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ သီတင်းပတ်အတွင်းမှာတော့ ဟောလီဝုဒ်ရဲ့ မီဒီယာ စာမျက်နှာတွေပေါ်မှာ နေရာယူလာတာတွေ့ရပါတယ်။ သူတို့တွေကတော့ အော်စကာဆုရှင်မင်းသမီးတစ်ဦးဖြစ်တဲ့ ဂျနီဖာလောရန်နဲ့ နာမည်ကျော် ဒါရန်အရိုနော့ဖ်စကီးတို့ပဲ ဖြစ်ကြပါတယ်။ သူတို့နှစ်ဦးဟာ ချစ်သူတွေအဖြစ် တစ်နှစ်ခန့်လက်တွဲခဲ့ပြီးနောက် မှာတော့ ယခုလို တစ်လမ်းဆီခရီးဆက်ကြဖို့ ဆုံးဖြတ်လိုက်ကြတာဖြစ်ကြောင်း အီးအွန်လိုင်းဒေါ့ကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

သူတို့နှစ်ဦးဟာ သည်းထိတ်ရင်ဖိုရုပ်ရှင်အမျိုးအစားဖြစ်တဲ့ "Mother" ရုပ်ရှင်ရိုက်ကူးစဉ်မှာ စတင်တွေ့ဆုံချစ်ကြိုက်ခဲ့ကြတာဖြစ်ပြီး ပြီးခဲ့တဲ့လ အတွင်းမှာတော့ တစ်ယောက်နဲ့တစ်ယောက်တွေ့ဆုံခဲ့ခြင်းမရှိတော့ဘဲ လမ်းခွဲလိုက်ကြတာဖြစ်တယ်လို့လည်း ရေးသားဖော်ပြခဲ့ကြတာတွေ့ရပါတယ်။ "Mother" ရုပ်ရှင်မှာတော့ ဂျနီဖာလောရန်နဲ့ ဒါရန်အရိုနော့ဖ်စကီး အဓိကဇာတ်ဆောင်တစ်ဦးအဖြစ် ပါဝင်ထားတာဖြစ်ပြီး ဒါရန်အရိုနော့ဖ်စကီးကတော့ အဆိုပါ ရုပ်ရှင်ရဲ့ ဒါရိုက်တာဖြစ်ပါတယ်။

ဂျနီဖာလောရန်နဲ့ ဒါရန်အရိုနော့ဖ်စကီးတို့ဟာ အသက်အရွယ်အားဖြင့် (၂၁) နှစ်ခန့် ကွာခြားတာဖြစ်ပြီး သူတို့နှစ်ဦးချစ်သူတွေအဖြစ် စတင်လက်တွဲခဲ့ကြတဲ့ ၂၀၁၆ ခုနှစ်အစောပိုင်းကာလတွေမှာ နှစ်ဦးအကြားက ဆက်ဆံရေးနဲ့ပတ်သက်ပြီး အထူးလျှို့ဝှက်ခဲ့ကြတာဖြစ်ပါတယ်။ နောက်ပိုင်းမှာတော့ သူတို့နှစ်ဦး ချိန်းဆိုင်တွေ့ဆုံခဲ့ကြတာကို မီဒီယာတွေက ဓာတ်ပုံရိုက်ယူထားပြီး မီဒီယာစာမျက်နှာတွေပေါ် ရောက်ရှိလာကြ တာဖြစ်ပါတယ်။ ယခုနှစ်အတွင်းမှာတော့ သူတို့နှစ်ဦးကို အခမ်းအနားအချို့မှာ အတူတွဲဖက်တက်ရောက်ခဲ့ကြတာကိုလည်း တွေ့မြင်ခဲ့ရပါတယ်။ သူတို့နှစ်ဦးဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ နိုဝင်ဘာလအတွင်း လန်ဒန်မှာ ကျင်းပခဲ့တဲ့ အနုပညာထူးချွန်ဆုပေးပွဲတစ်ပွဲကိုလည်း အတူတက်ရောက်ခဲ့ကြပြီး မကြာမီမှာပဲ လမ်းခွဲလိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း သတင်းတွေလည်း ပေါ်ထွက်လာတာဖြစ်ပါတယ်။

ဂျနီဖာလောရန်နဲ့ ဒါရန်အရိုနော့ဖ်စကီးနဲ့ လက်မတွဲမီက ဗြိတိန်သရုပ်ဆောင်မင်းသား နီကိုလက်စ်ဟောက်ထ်နဲ့ ချစ်သူတွေအဖြစ် အကြိမ်ကြိမ်ပြန်လည်လက်တွဲခဲ့သူဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ပြီးခဲ့တဲ့ ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်းမှာတော့ နာမည်ကျော်တေးဂီတအဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ဖြစ်တဲ့ "Coldplay" ရဲ့ တေးသံရှင် ခရစ်မာတင်နဲ့ ချစ်သူတွေဖြစ်ခဲ့သူပါ။ ဒါရန်အရိုနော့ဖ်စကီးကတော့ ရေချယ်လိပ်စ်နဲ့ ကိုးနှစ်ကြာလက်တွဲခဲ့သူဖြစ်ပြီး ပြီးခဲ့တဲ့ ၂၀၁၀ ခုနှစ်အတွင်း တရားဝင်လမ်းခွဲခဲ့သူ ဖြစ်ပါတယ်။ သူတို့နှစ်ဦးမှာ သားလေးတစ်ဦးထွန်းကားခဲ့ပြီး လက်ရှိမှာတော့ အသက်(၁၀)နှစ်အရွယ်ရှိပြီဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။



နှစ်နှစ်အကြာမှ ရုပ်ရှင်သစ်နဲ့အတူ ပရိသတ်ရွှေ့ပြန်လာမယ့် ဂျန်အွန်းဂျီ

တောင်ကိုရီးယားမင်းသမီးတစ်ဦးဖြစ်တဲ့ ဂျန်အွန်းဂျီဟာ ရုပ်ရှင်မရိုက်ဖြစ်တာ နှစ်နှစ်ခန့် ကြာမြင့်ခဲ့ပြီးနောက် လတ်တလောမှာ ရုပ်ရှင်သစ်တစ်ကားမှာ ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ထားတာ ဖြစ်ပါတယ်။ ပြီးခဲ့တဲ့ နိုဝင်ဘာ ၂၁ ရက်မှာတော့ ယင်းဒရမ်မာရုပ်ရှင်ကို အထူးပွဲပြသခဲ့ရာ ဂျန်အွန်းဂျီတက်ရောက်ခဲ့တာကိုလည်း တွေ့ရပါတယ်။

ဂျေတီဘီစီက ထုတ်လွှင့်ပေးသွားမယ့် ဂျန်အွန်းဂျီ ခေါင်းဆောင်ပါဝင်ထားတဲ့ ဒရမ်မာ ရုပ်ရှင်ဟာ "Untouchable" လို့အမည်ရပြီး ဒီရုပ်ရှင်မှာတော့ ဂျန်နဲ့အတူ အခြားသော တောင်ကိုရီးယားနာမည်ကျော်သရုပ်ဆောင်တွေဖြစ်ကြတဲ့ ဂျင်းဂျီ၊ ကမ်ဆန်ကွန်းနဲ့ ဂျီဂျီဟီး တို့က အဓိကပါဝင်ထားတာဖြစ်ကြောင်း ဟန်စင်းနီးမားဒေါ့ကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။ အဆိုပါဇာတ်လမ်းတွဲရုပ်ရှင်မှာ ဂျန်အွန်းဂျီနဲ့အတူ ခေါင်းဆောင်ပါဝင်ထားတဲ့ မင်းသား ဂျင်းဂျီကတော့ ရုပ်ရှင်မှာ ပါဝင်ဖြစ်ခဲ့ပုံနဲ့ပတ်သက်ပြီး "ကျွန်တော် ဒီဒရမ်မာရုပ်ရှင်မှာ ပါဝင်ဖြစ်ခဲ့တာကတော့ ဒီရုပ်ရှင်ရဲ့ ဒါရိုက်တာဖြစ်တဲ့ ဂျီနမ်ဂွတ်ခ်နဲ့ ဇာတ်လမ်းရေးသားသူ ချိုင်းဂျင်ဂျီတို့ကြောင့်ပါ။ အခုဆို ခရီးတစ်ဝက်ရောက်နေပြီဖြစ်ပြီး ကျွန်တော့်ရဲ့ ဆုံးဖြတ်ချက် အတွက်လည်း နောင်တမရပါဘူး" လို့ ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။

"Untouchable" မှာ ဂျန်အွန်းဂျီက စစ်ဆေးရေးမှူးတစ်ဦးအဖြစ် ပါဝင်ထားတာဖြစ်ပြီး အဆိုပါဇာတ်လမ်းတွဲနဲ့ပတ်သက်ပြီး ဂျန်အွန်းဂျီက "ကျွန်မအရင်က ဒီလိုဇာတ်ရုပ်မျိုးကို တစ်ခါမှ မပါဝင်ခဲ့ဖူးပါဘူး။ ဒါ့ကြောင့် ဒီရုပ်ရှင်ဟာ အပြောင်းအလဲတစ်ခုအတွက် အခွင့် အရေးကောင်းတစ်ခုလို့ထင်တဲ့အတွက် ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ဖို့ ဆုံးဖြတ်ခဲ့တာပါ" လို့ ပြောကြား ခဲ့ပါတယ်။ ဆက်လက်ပြီး သူက လွန်ခဲ့တဲ့ နှစ်နှစ်ခန့်က ရုပ်ရှင်ကို နောက်ဆုံးလက်ခံရိုက်ကူး ပေးခဲ့တာဖြစ်တာကြောင့် အဆိုပါရုပ်ရှင်အတွက် လာရောက်ကမ်းလှမ်းချိန်မှာ တော်တော်လေး စဉ်းစားခဲ့ရကြောင်း၊ ဇာတ်ကောင်စရိုက်နဲ့ပတ်သက်ပြီး လုပ်ဆောင်နိုင်မှာလားရယ်လို့လည်း တွေးခဲမိကြောင်းလည်း ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။

ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲဖြစ်တဲ့ "Untouchable" ကိုတော့ နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက်ကစတင်ပြီး ထုတ်လွှင့်ပေးသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီဇာတ်လမ်းတွဲဟာ ဆိုးရွားတဲ့ အတိတ်တွေကို ပိုင်ဆိုင်တဲ့ စုံထောက်တစ်ဦးရဲ့အကြောင်းကို ဇာတ်လမ်းဆင်ပုံဖော်သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ဟီးချောရဲ့ချစ်ရေးဆိုခြင်းကို အကြိမ်ကြိမ်ခံခဲ့ရကြောင်း ဂိုဟာရာဆို

တောင်ကိုရီးယားရဲ့ နာမည်ကျော်ကေပေါ့ပီပီ ပွင့်တစ်ဦးဖြစ်တဲ့ ဟီးချောရဲ့ ဂိုဟာရာ တို့အကြားက ဇာတ်လမ်းတွေဟာတော့ လတ်တလောမှာ ပေါ်ထွက်လာခဲ့ပြီဖြစ်ပါတယ်။ သရုပ်ဆောင်တစ်ဦးလည်းဖြစ်တဲ့ ဂိုဟာရာက မကြာသေးမီက ထုတ်လွှင့်ခဲ့တဲ့ ရုပ်သံအစီအစဉ်တစ်ခုမှာ ဟီးချောက သူ့ကို အကြိမ်ကြိမ်ချစ်ရေးဆိုခဲ့ကြောင်း ဖွင့်ပြောကြားခဲ့တာဖြစ်တယ်လို့ ကိုရီးယားဘိုးဒေါ့ ကွန်းရဲ့ ရေးသားဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

ဂိုဟာရာနဲ့ ဟီးချောတို့ဟာ ရုပ်သံအစီ အစဉ်များစွာမှာ အစီအစဉ်တင်ဆက်သူတွေ အဖြစ် အတူတွဲဖက်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပြီး ဒီလိုဆောင်ရွက်ခဲ့ချိန်တွေမှာ ဟီးချောက သူ့ကို လက်ထပ်နိုင်မလားရယ်လို့ အကြိမ်ကြိမ်မေးမြန်းခဲ့တာ ဖြစ်တယ်လို့ ဂိုဟာရာက ထုတ်ဖော်ပြောကြားလာတာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ဟီးချောကတော့ သူ့အနေနဲ့ ဒီလိုပြောကြားခဲ့ဖူးခြင်း မရှိဘူးလို့ ပြန်လည်ငြင်းခုံတယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။

အေးပြည် - စုစည်းသည်



သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်ပွားလာပါက မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးစွမ်းရည်မြှင့်တင်နိုင်ရေးအလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

မုံရွာ နိုဝင်ဘာ ၂၅

သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ဖြစ်ပွားလာပါက မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးစွမ်းရည်မြှင့်တင်နိုင်ရေးအတွက် ရည်ရွယ်ပြုလုပ်သည့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို မုံရွာမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မီးသတ်ဦးစီးမှူးရုံး၌ နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်က ကျင်းပသည်။

“စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မီးသတ်ဦးစီးမှူးရုံးနဲ့ Myanmar Trillion Group Trading Co.,Ltd.တို့ ပူးပေါင်းပြီး မြို့ကြီးတွေမှာဖြစ်ပွားလေ့ရှိတဲ့ Urban Disaster အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ကျင်းပတာဖြစ်ပါတယ်။ ဆွေးနွေးပွဲရဲ့ အဓိကထားတဲ့ရည်ရွယ်ချက်က ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးစွမ်းရည်ကို တိုးတက်အောင်တည်ဆောက်ကြဖို့ဖြစ်ပါတယ်” ဟု စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မီးသတ်ဦးစီးမှူး ဦးမင်းစမ်းအေးကပြောပြသည်။

အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင် မုံရွာ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျင်းပရာ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့၊ လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ဗိုလ်မှူးကြီးကျော်သန်နိုင်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မီးသတ်ဦးစီးမှူး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမင်းစမ်းအေးက အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲနှင့် ပတ်သက်သည့်များကို ရှင်းပြကာ Myanmar Trillion Group Trading Co.,Ltd. မှ ဒေါက်တာဇော်မျိုးဆွေက နှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားသည်။

“ဒီလိုအချိန်မှာမတော်တဆဖြစ်တာအပါအဝင် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်တစ်ခုခုပေါ်ပေါက်လာရင် အန္တရာယ်အဆင့်လျော့ချနိုင်ဖို့ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်တွေရဲ့ လေ့ကျင့်မှု ကျွမ်းကျင်မှုနဲ့အတူ အခြေခံအဆောက်အအုံဖြစ်တဲ့ ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးသုံးပစ္စည်းတွေ ပြည့်ပြည့်စုံစုံအသုံးပြုနိုင်ဖို့ လိုအပ်ပါတယ်။ ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်တွေရဲ့ စွမ်းရည်တည်ဆောက်ရေးအပိုင်းမှာ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရဲ့ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အလိုက် ပံ့ပိုးမှုတွေ၊ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီနည်းပညာတွေနဲ့အတူ နည်းပညာဖွံ့ဖြိုးရေးကိုပါ ဆောင်ရွက်မှသာ ထိရောက်အောင်မြင်နိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု ဝန်ကြီးဗိုလ်မှူးကြီးကျော်သန်နိုင်ကပြောကြားသည်။

အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်တစ်ရက်တည်း ကျင်းပရာ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ခရိုင်အဆင့်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်အဆင့်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ပြည်ပပညာရှင်များ၊ မီးသတ်ပညာရှင်များဖြင့် ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မီးသတ်ဦးစီးမှူးဌာနတာဝန်ရှိသူထံမှ သိရသည်။

ထိုသို့ဆွေးနွေးရာတွင် မီးလောင်မှုကြီးများမီးငြိမ်းသတ်ရေးနည်းစနစ်၊ မြေငလျင်ဘေးအန္တရာယ်ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးနှင့်ရေဘေးရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေးအကြောင်းအရာများကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **မျိုးဝင်းထွန်း(မုံရွာ)**



၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်တွင် နိုင်ငံတကာရေပိုင်နက်အတွင်း ပထမဆုံးရေပေါ်မြို့တော်တည်ဆောက်မည်

လာမည့် ၂၀၂၀ ခုနှစ်တွင် ပစိဖိတ်သမုဒ္ဒရာ အတွင်းရှိ နိုင်ငံတကာရေပိုင်နက်ပေါ်တွင် ကမ္ဘာ့ပထမဆုံး ရေပေါ်မြို့တော်ကို Seasteading Institute လုပ်ငန်းမှ စတင်တည်ဆောက်တော့မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ဒေါ်လာ သန်းပေါင်း ၁၇၀ နီးပါးကုန်ကျမည်ဖြစ်သည့် အဆိုပါ စီမံကိန်းကို PayPal တည်ထောင်သူ Peter Thiel က စတင်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံပေးသွားမည်ဖြစ်ကာ မြို့တော်၏အခြေခံအဆောက်အအုံများဖြစ်သည့် ဆေးရုံ၊ ကျောင်းနှင့် စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့အစည်းများကို အဓိကထား အကောင်အထည်ဖော်သွားမည် ဟု သိရသည်။



မြို့တော်တွင် ကိုယ်ပိုင်ဥပဒေနှင့် အုပ်ချုပ်ရေးစနစ်လည်း ပါဝင်လာမည်ဖြစ်ပြီး စွမ်းအင် ပြန်လည်ဖြည့်တင်းရေးစနစ်များ ထည့်သွင်း တည်ဆောက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **ALEX**

လူနေအိမ်များ၊ စားသောက်ဆိုင်များနှင့် တိုက်အစရှိသည်များလည်း ပါဝင်မည်ဖြစ်ပြီး လူပေါင်း ၂၀၀ မှ ၃၀၀ အတွင်း နေထိုင်နိုင်ရန် တည်ဆောက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကာ စီမံကိန်းအောင်မြင်ပါက အခြားရေပေါ်မြို့တော်များကို ထပ်မံ တည်ဆောက်သွားဖွယ်ရှိသည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ပဏ္ဍမအကြိမ်မြောက် တယ်လီနော့ဖိုရမ်သို့ မြန်မာလူငယ် နှစ်ဦးအပါအဝင်လူငယ်ခေါင်းဆောင် ၂၄ ဦး တက်ရောက်မည်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၅
နိုဘယ်ငြိမ်းချမ်းရေးစင်တာနှင့် ပူးပေါင်းကျင်းပသည့် ပဏ္ဍမအကြိမ်မြောက် တယ်လီနော့ဖိုရမ်သို့ မိုရမ်ကို ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက်တွင် စတင်တော့မည်ဖြစ်ကာ မနန်းကံကော်ယွက်ဆိုင်နှင့် ရာသူ(လ်) ပရာဆတ်တို့သည် မြန်မာနိုင်ငံ ကိုယ်စားပြုအဖြစ် တက်ရောက်ကြမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
နန်းကံကော် ယွက်ဆိုင် အသက် (၂၅) နှစ်သည် Webster University မှ နိုင်ငံတကာ ဆက်ဆံရေးရာဘွဲ့ကို ရရှိထားသူ ဖြစ်သည်။ နန်းကံကော်သည် ကော်တိုင်း အဖွဲ့အစည်းတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိပြီး လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခများကြောင့် ထိခိုက်သူများကို ကူညီရန် စိတ်အားထက်သန်သူတစ်ဦး ဖြစ်သည်။ အသက် (၂၀) နှစ် အရွယ်ရှိ ရာသူ(လ်) ပရာဆတ်သည် ဆေးတက္ကသိုလ် (၁) ရန်ကုန်တွင် ပညာသင်ကြားနေသူဖြစ်ပြီး ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ပြဿနာများအပါအဝင် လူမှုဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ စိန်ခေါ်မှုများအတွက် ဖြေရှင်းမှုများတွင် ပါဝင်ကူညီရန် စိတ်အားထက်သန်သူတစ်ဦး ဖြစ်သည်။
တယ်လီနော့ဖိုရမ် တက်ရောက်ခွင့်ရရန် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းမှ အသက် (၂၀) မှ (၂၈) နှစ်ကြား

ရှိ လျှောက်ထားသူ ၈၀၀၀ နီးပါးအနက်မှ ထူးချွန်လူငယ် ၂၄ ဦး ရွေးချယ်ခံရခြင်းဖြစ်ပြီး မိုရမ်ကို ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက်မှ ၁၁ ရက်အထိ နော်ဝေနိုင်ငံ အော်စလိုမြို့တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ကာ ရွေးချယ်ခံ လူငယ်ကိုယ်စားလှယ်များသည် လူမှုဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ စိန်ခေါ်မှုများကို အဖွဲ့များဖွဲ့၍ ဖြေရှင်းကြမည်ဖြစ်သကဲ့သို့ နိုဘယ်ငြိမ်းချမ်းရေးဆိုင်ရာ အခမ်းအနားများတွင်လည်း ပါဝင်ဆင်နွှဲကြမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
နိုင်ငံပေါင်း ၁၂ နိုင်ငံမှ တစ်နိုင်ငံလျှင် အရည်အချင်းရှိလူငယ်ကိုယ်စားလှယ် နှစ်ဦးစီ ကိုယ်စားပြုကြမည်ဖြစ်ကာ ယင်းလူငယ် ကိုယ်စားလှယ်များသည် ၂၀၁၈ ခုနှစ် မေလအထိ ကြာမြင့်မည့် မိုရမ်အစီအစဉ်တစ်လျှောက် ပူးပေါင်းပါဝင်ကာ သက်ဆိုင်ရာ လူမှုဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ စိန်ခေါ်မှုများကို ပူးပေါင်းဖြေရှင်းခြင်းနှင့် နိုဘယ်ငြိမ်းချမ်းရေးစင်တာနှင့် လက်တွဲ၍ ဒီဂျစ်တယ်ခင်းကျင်းပြသခန်းကို ဖော်ဆောင်ခြင်း စသည်တို့ကိုဆောင်ရွက်ကြမည် ဖြစ်သည်။ ပြီးခဲ့သည့်နှစ် တယ်လီနော့ဖိုရမ် လူငယ်ဖိုရမ်မှ ဖော်ထုတ်ထားသော လူမှုဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ ဒီဂျစ်တယ် ဖြေရှင်းမှုများကို အော်စလိုရှိ နိုဘယ်ငြိမ်းချမ်းရေးစင်တာတွင်

ခင်းကျင်းပြသထားပြီး အွန်လိုင်းမှတစ်ဆင့် ဝင်ရောက်လေ့လာကြည့်ရှုနိုင်ကြောင်း သိရသည်။
ယခု မိုရမ်၏ နောက်ဆုံး ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက်ညနေ ၃ နာရီခွဲတွင် လူငယ်ကိုယ်စားလှယ်များသည် ၎င်းတို့အား ဖြေရှင်းရန် သတ်မှတ်ပေးထားသည့် လူမှုဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ စိန်ခေါ်မှုများအတွက် မည်သို့မည်ပုံ ဖြေရှင်းကြမည်ကို ရှင်းလင်းတင်ပြ ကြရမည်ဖြစ်ပြီး ယင်းသို့ ရှင်းလင်းတင်ပြမှုများကို ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များ ပါဝင်သော အကဲဖြတ်အဖွဲ့က ဆန်းစစ်ကာ အကြံပြုလမ်းညွှန်ချက်များ ပေးသွားမည် ဖြစ်သည် ဟုဆိုသည်။ အကဲဖြတ်အဖွဲ့ဝင်များမှာ နော်ဝေနိုင်ငံ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် Espen Barth Eide၊ The Next Billion တည်ထောင်သူနှင့် စီအီးအို Babou Olengha-Aaby၊ Trigger အကြံပေး နှင့် Kaluza Media AS တည်ထောင်သူ Susanne Kaluza၊ တယ်လီနော့ဖိုရမ် ဝင်ငန်းစု ထုတ်ကုန်အဖွဲ့၏ အကြီးအကဲ Ingjerd Blekeli Spiten နှင့် တယ်လီနော့ဖိုရမ် ဝန်ထမ်း အရင်းအမြစ်ဆိုင်ရာ အရာရှိချုပ် Cecilie Heuch တို့ ဖြစ်သည်။ **ALEX**

စစ်တွေမြို့၌ သန်းခေါင်စာရင်း အချက်အလက်များ အသိပညာပေး ဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

စစ်တွေ နိုဝင်ဘာ ၂၅
မြို့နယ်အဆင့် သန်းခေါင်စာရင်းအချက်အလက်များ အသိပညာပေး ဆွေးနွေးခြင်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၂၄ နံနက် ၉ နာရီတွင် စစ်တွေမြို့၊ ဦးဥတ္တခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။
အခမ်းအနားတွင် စစ်တွေမြို့နယ် သန်းခေါင်စာရင်းဆိုင်ရာ ကြီးကြပ်မှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစိုးသက်ဆွေက မြို့နယ်အဆင့် သန်းခေါင်စာရင်းအချက်အလက်များ အသိပညာပေး ဆွေးနွေးပွဲကျင်းပခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး အလုပ်သမား၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း) ဦးတိုးလင်းက သန်းခေါင်စာရင်းနှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။
ဆွေးနွေးပွဲတွင် သန်းခေါင်စာရင်း နောက်ခံအကြောင်းအရာများ၊ လူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်များ၊ ကိုးကွယ်သည့် ဘာသာရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ၊ စီးပွားရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ၊ မွေးဖွားခြင်းနှင့် သေဆုံးခြင်း၊ ကိုင်ဆောင်သည့်လက်မှတ်အမျိုးအစားများ စသည့်အကြောင်းအရာများကို နှစ်ရက်ကြာ ဆွေးနွေးကြမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
အဆိုပါပွဲဆွေးနွေးပွဲသို့ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ လူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ရပ်ကွက်/ကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
တင်ထွန်း(ပြန်/ဆက်)



သန်လျင်အဆင့်မြင့်မွမ်းမံသင်တန်းကျောင်း၌ မိုင်းအခြေခံသဘာဝတရားနှင့် မိုင်းအန္တရာယ်ကာကွယ်ရေးပစ္စည်းများကိုတွယ်အသုံးပြုနည်း (ဆင့်ပွား) သင်တန်း (၂/၂၀၁၇) သင်တန်းဆင်းပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ကျင်းပရာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးချုပ်ဝင်းနိုင် သင်တန်းဆင်းမိန့်ခွန်းပြောကြားရာ ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးများ၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးများ၊ သင်တန်းနည်းပြများနှင့် သင်တန်းသားများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ **၆၀၉**

“ကျေးဇူးတင် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း”



HTUN NAY WUN THITSAR CO., LTD.

မှ ၂၅-၁၁-၂၀၁၇ (စနေနေ့) ၌ Lotte Hotel Yangon တွင် စီစဉ်ကျင်းပခဲ့သည့်
စက်ယန္တရားကြီးများ မိတ်ဆက်ပွဲအခမ်းအနား

"2017 WINTER OPEN HOUSE"

Opening Ceremony သို့ဝမ်းမြောက်ပျော်ရွှင်စွာ တက်ရောက်ချီးမြှင့်ပေးခဲ့ကြသည့်
အစိုးရဌာနဆိုင်ရာများမှ လူကြီးမင်းများ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းနယ်ပယ်အသီးသီးမှ လုပ်ငန်းရှင်ကြီးများအား
ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်စွာဖြင့် လှိုက်လှိုက်လဲ့လဲ့ ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။
၇ - နှစ်ကျော်ကာလအတွင်း တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းခွင်များအတွက် စက်ယန္တရားကြီးများ ဝယ်ယူအားပေး
ခဲ့ကြသည့် မိတ်ဖက်လုပ်ငန်းရှင်ကုမ္ပဏီကြီးများအား ယခုထက်ပိုမိုကောင်းမွန်သည့် ဝန်ဆောင်မှုများ
ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ကြိုးပမ်းသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကတိပြုပါသည်။

HTUN NAY WUN MACHINERY PHOTO CONTEST 2017

ပြိုင်ပွဲဖြစ်မြောက်ရေးအတွက် အဖက်ဖက်မှ ပံ့ပိုးကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည့်



ပြိုင်ပွဲတွင် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြသည့် မြန်မာနိုင်ငံအရပ်ရပ်မှ ဓာတ်ပုံပညာရှင်များ၊
Lotte Hotel Yangon တွင် ၂၅-၁၁-၂၀၁၇ (စနေနေ့) ၌ ကျင်းပခဲ့သော ဆုချီးမြှင့်ခြင်း
အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ပေးသည့် အကဲဖြတ်ဒိုင်လူကြီးများ၊ ဓာတ်ပုံပညာရှင်များ၊ အနုပညာရှင်များအား
အထူးပင် ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိခဲ့သည့် ဓာတ်ပုံပညာရှင်များအတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါသည်။



1st Prize - Nay Linn



2nd Prize - Pyi Htut Khaung



3rd Prize - Pyi Soe Htun (Artist)

လေးစားစွာဖြင့်
ထွန်းနေဝန်းသစ္စာကုမ္ပဏီလီမိတက်
အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာအဖွဲ့ နှင့် ကုမ္ပဏီဝန်ထမ်းများ

မိတ်ဆက်ခြင်း
MYANMAR Digital News
Presented by NPE

နောက်ဆုံးရသတင်းများကို ကလစ်တစ်ချက်တည်းဖြင့်ရယူလိုက်ပါ
မြန်မာ့အလင်း **ကြေး** Glass NEW LIGHT MYANMAR

အက်ပ်စ် (အပူလီကော့ရှင်း) ကို ယခုပဲ ကူးယူလိုက်ပါ

 ကန့်သတ်ထားသော အချိန်အတွင်း အသံ ဖုန်းပါ

သို့မဟုတ် နောက်ဆုံးရသတင်းများနှင့် ခြားနားသောသတင်းများကို
www.mdn.gov.mm
 တွင်ပြောသည့် နိုင်ငံသား

ရဟန်းသာယာဝေဟာ (၂၀) ပါး၊ သုဇယံတန်းမှ (၁၀) တန်းတိုင်အောင် ကျောင်း သူကျောင်းသား (၃၅၀) ကျော်တို့အား အပေးပညာပေး သင်ကြားပေးလျက် ရှိသော မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရွှေနံသာအုပ်စု၊ လေးထောင့်ကန် မြေပြန့်ကျေးရွာ၊ ကမ္ဘာ့နာရီပညာပေး ကျောင်းတိုက်ကြီး၏ ဦးစီးပဓာန နာယက ဆရာတော် ဖြစ်သော -
MRTV - 4 ဆရာတော် အရှင်ကမ္ဘာနာသာသ မှ ဧည့်သည် လှူဒါန်း နေသော ပညာကုသိုလ်ကျောင်းဆောင် သစ်ကြီး တွင် -

- အလှူပေးပစ္စည်း အနံ့ပေးပစ္စည်း	တစ်ထပ်လျှင်	၇၆၀ သိန်း
	သုံးထပ်လျှင်	၂၂၀၀ သိန်း
- တစ်ပေပတ်လည်	တစ်ကျက်လျှင်	၂၅၀၀၀/- ကျပ်
- ဘုရားစားလှူဒါန်းလှူလှူ ဘုရားနှင့် အစားအပြားအစား		၇၀ သိန်း
- သံဃာ နှစ်ပါးစု (၁၀) စုစား၊ တစ်စုလျှင်		၂၅ သိန်း
- သံဃာတော်များ ဆွမ်းစားဆောင်အတွက်		၃၀၀ သိန်း
- ကျောင်းသား (၃၀၀) ဆုံး စားသောက်စနစ်အတွက်		၂၀၀ သိန်း
- မီးဖိုဆောင်အတွက်		၁၀၀ သိန်း
- ဧည့်ခံဆောင်		၅၀ သိန်း
- လေကူး (တစ်ဖက်)		၅၀ သိန်း
- ကုန်/အိမ်သာ တစ်စုလျှင်		၆ သိန်း

နန်းများဖြင့် အောက်ပါ ဖုန်းနံပါတ်များ သို့ ဆက်သွယ် လှူဒါန်း နိုင်ကြပါကြောင်း နိဗ္ဗာန်အကျိုးစေမှုကြံ့ခိုင်ဆောင်ရွက်ရပါမည်။
ဖုန်း - ၀၉-၅၀၇၆၆၅၉ ၂ ၀၉-၇၉၀၉၆၉၉၆၉
 Bank Account: VEN KANCANO BHASA 04230104201381001 (KBZ BAHAN) Facebook - Ven Kancano Basa

စက်ချုပ် လက်ချုပ်လိုက်၊ အလိုရှိသည်။ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ် ဖုန်း-၀၉-၂၀၁၇၆၅၈	ငှားမည်၊ ရောင်းမည် မင်္ဂလာဈေးအနီး၊ မြေညီတိုက်ခန်း၊ ၁၂၄-လမ်း၊ မြေရင်းခန်း၊ အရောင်း သိန်း(၉၀၀)၊ အငှား (၄)သိန်း Ph:09-73147828, 09-250791535 ပွဲစားမလို
--	--

LUNCH TIME SPECIAL
 11:30am-5:00pm Daily

10% Off
 On Food Items

Until 30th Nov 2017

Sayar San Road
 09 252 221 188
 beautyintheptmm

GDC Modern Co., Ltd.
 Aluminium window, Door product & Services

၁။ ပစ္စည်းအရည်အသွေးအာမခံ။
 ၂။ နောက်ဆုံးပေါ် ဓနိတီကြီးများဖြင့် ထုတ်လုပ်မှု။
 ၃။ နှစ်(၄၀)ကျော်အတွေ့အကြုံရှိ စင်ကာပူကျွန်းကျင်ပညာရှင်များ၏ နည်းပညာပံ့ပိုးမှု။
 ၄။ Singapore BCA လက်မှတ်ရ ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များ၏ လက်ရာ။
 ၅။ Design နှင့် Budge အဝီအမြတ်တည်ပြီး စွမ်းရည်ဆိုင်သော ပြတင်းတံခါး Series (၅)မျိုးနှင့် Tempered Door, Partition များ။
 ၆။ အခမဲ့ ဝန်ဆောင်မှုဖြင့် အိမ်တိုင်ရာရောက် တိုင်းတာခြင်း၊ ဓနိတီကုန်ကျစွဲ တွက်ချက်ပေးခြင်း၊ Design ကူညီပံ့ပိုးပေးခြင်း။

ဆက်သွယ်ရန် - အမှတ်(၂၁၂)ရွှေဂုံတိုင်တာဝါအရှေ့ရွှေဂုံတိုင်လမ်းမ (MPT ရုံးချုပ်ရှေ့)၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
 Ph: 09-960188922, 09-964321988, 01-558228 Email: gdc.purchase@gmail.com

လူကြိုက်ပိုင်ဆိုင် လိုအပ်ချက်များကို အကောင်းဆုံးဆောင်ရွက်ပေးပြီး ငြိမ်းငြိမ်း GDC
 - အကောင်းဆုံးအရည်အသွေး၊ လေလွင့်မှုအနည်းဆုံး System,
 - ဘီးချောမထွက်နိုင်ခြင်း၊ ရေမယိုစိမ့်စေခြင်းနှင့် သက်တမ်းကြာရှည်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရန် ထုတ်လုပ်ထားသောပုံစံ
 - ထုတ်လုပ်တပ်ဆင်သူများ လွယ်ကူ အဆင်ပြေစွာ တွက်ကြေးကိုစေမည့် Minimalist Design "E Series" Sliding Window Frame များကို အမြို့မြို့အနယ်နယ်သို့ လက်လီလက်ထား ဖြန့်ဖြူး ရောင်းချပေးနေကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

သစ်တောနဲ့ သစ်ပင် ချစ်ခင်တဲ့ လူမျိုး သစ်ပင်ကို နှစ်စဉ်စိုက် ရွှေတိုက်ကိုစိုး

“ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း”

မြန်မာ့ဘဏ်သမိုင်းတွင် ပထမဆုံးအဖြစ် “ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်” ၏
“ဘဏ်ခွဲ (၅၀၀) ပြည့်” ကို

၂၀၁၇ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ (၁၀) ရက်နေ့တွင် အောင်မြင်စွာ ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ခြင်းအတွက်
အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် ပြည်သူပြည်သားများအားလုံး
အစဉ်အမြဲ အားကိုးအားထားရသော နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ အောင်မြင်သည့်
ထိပ်တန်းဘဏ်ကြီးအဖြစ် ရပ်တည်နိုင်ပါစေကြောင်း
ဆုမွန်ကောင်းများ တောင်းအပ်ပါသည်။

မိဘဂုဏ်ရည် မိသားစု အဖွဲ့ဝင်များ

- | | |
|--|---|
| ၁။ ဦးမြဟန် (Fortune International Co., Ltd) | ၂၃။ ဦးစိုးမိုးနိုင် (Phoe La Min Co., Ltd) |
| ၂။ ဦးအောင်မြတ် (Mother Trading & Construction Co., Ltd) | ၂၄။ ဦးဝင်းလွင် (Myat Miba Co., Ltd) |
| ၃။ ဦးမျိုးသိန်း (Dana Thiha Co., Ltd) | ၂၅။ ဦးထူးထူးဇော် (Shwe Taung Por Co., Ltd) |
| ၄။ ဦးဇော်ဝင်းရှိန် (Ayeyar HinThar Co., Ltd) | ၂၆။ ဦးကျော်လင်း (LOP Co., Ltd) |
| ၅။ ဦးလှမင်း (Golden Hawks International Co., Ltd) | ၂၇။ ဦးကျော်မျိုးထွန်း |
| ၆။ ဒေါက်တာမြတ်သူ | ၂၈။ ဦးထွန်းထွန်းလင်း (Poe Poe Co., Ltd) |
| ၇။ ဦးသိန်းဝင်း (PMG Co., Ltd) | ၂၉။ ဦးကျော်စိုးလွင် (Myat Noe Thu Co., Ltd) |
| ၈။ ဦးအောင်မင်း | ၃၀။ ဦးအောင်သူ (Aung Gyi Trading Co., Ltd) |
| ၉။ ဦးစောငြိမ်း၊ ဦးလှမျိုး၊ ဦးမင်းသန့် (Aung Myin Thu Group of Companies) | ၃၁။ ဦးခင်မောင်ဦး (Chu International Co., Ltd) |
| ၁၀။ ဦးမြတ်မျိုးဝင်း (Advance Medical Innovation Co., Ltd) | ၃၂။ ဦးအောင်ဇော်ဝင်း (Moe Myint Aung Thu Co., Ltd) |
| ၁၁။ ဦးမင်းအောင် (Bright Time Co., Ltd) | ၃၃။ ဦးပြေတီဦး |
| ၁၂။ ဦးဇော်ဝင်းဦး (Bright Time Co., Ltd) | ၃၄။ ဦးခွဲ (BMZ Pte Co., Ltd) |
| ၁၃။ ဦးမျိုးလွင် (Ayeyar Sagawar Co., Ltd) | ၃၅။ ဦးစံလင်း (Super Seven Star Co., Ltd) |
| ၁၄။ ဦးမင်းထွန်း (Aung Kyaw Myint Co., Ltd) | ၃၆။ ဦးမြတ်စိုး |
| ၁၅။ ဦးမောင်မောင်အေး (Moe Htet Gabar Co., Ltd) | ၃၇။ ဦးဘိုဘို (Zan International Co., Ltd) |
| ၁၆။ ဦးအောင်ကျော်မိုး (Pyei Phyo Aung Co., Ltd) | ၃၈။ ဦးမင်းလွင်အောင် |
| ၁၇။ ဦးစိုင်းကိုကိုအောင် (Khit Thit Oo Co., Ltd) | ၃၉။ ဦးအောင်ဝင်း (Myint Myat Htet Khaung Int'l Co., Ltd) |
| ၁၈။ ဦးသက်ဦး (Theikdi Htet Trading Co., Ltd) | ၄၀။ ဦးထွန်းလင်းရှိန် |
| ၁၉။ ဦးချောင်းထွန်း (San Trading Co., Ltd) | ၄၁။ ဦးကျော်ထွန်းနိုင် (ဦးအိုက်ရီ) |
| ၂၀။ ဦးလှမိုး (Yadanar Moe Co., Ltd) | ၄၂။ ဦးဌေးရင် |
| ၂၁။ ဦးထင်အောင်ကျော် (Golden Cougar Co., Ltd) | ၄၃။ ဦးကျော်စေမြင့် |
| ၂၂။ ဦးစိုးညီညီ (Feel Group Co., Ltd) | ၄၄။ ဦးကျော်ကျော်အောင် |



ရန်ကုန်မြို့တော်၏ ခေတ်အမီဆုံးနှင့် အကြီးဆုံး လက္ခားဈေးကြီး ဖြစ်လာမည့် GMP MALL နှင့် Office Tower, Hotel များ ပါဝင်သော စီမံကိန်း



- ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် ၊ မြန်မာ့ဂုဏ်ရည်လမ်းနှင့် ဝိုလ်မင်းရောင်လမ်းကြားတွင် တည်ရှိသည့် စီးပွားရေးအဆောက်အအုံ (Shopping Mall ,Hotel,Office Tower) များ ပါဝင်သည့် စီမံကိန်းဖြစ်ပါသည်။
- စီမံကိန်း၏ ပထမအဆင့်အဖြစ် တည်ဆောက်မည့် Shopping Mall သည် ဧရိယာ စတုဂံပေ (၉၀၀,၀၀၀) ကျော်ရှိသည့် (၈)ထပ် RCအဆောက်အအုံဖြစ်ပြီး ဖြေအောက်ထပ်တွင် စားသောက်ဆိုင်များ၊ ဖြေညီထပ်မှ စတုတ္ထထပ်အထိ ဈေးဆိုင်ခန်းများ၊ ပဉ္စမထပ်နှင့် ဆဋ္ဌမထပ်အထိမှာ ရုံးခန်း နှင့် ပစ္စည်းသိုလှောင်ခန်းများ ပါဝင်ပါသည်။ ဆိုင်ခန်းတစ်ခန်းလျှင် ဧရိယာစတုဂံပေ (၂၀၀) မှ (၄၀၀) ဝန်းကျင် အကျယ်အဝန်းဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားပါသည်။
- Shopping Mall အတွင်း ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားသူများ ကျယ်ပြန့်စွာနှင့် လေဝင်လေထွက် ကောင်းမွန်စွာ ရရှိနိုင်ရန် Floor height (၁၉) ပေအမြင့်နှင့် လျှောက်လမ်း (Corridor) များကို (၁၄) ပေ မှ (၁၇) ပေ အကျယ်ထိ ဖွဲ့စည်းထားပြီး Water Cooled Chiller စနစ်သုံး Airconditioning စနစ်များ ၊ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ မီးဘေးကာကွယ်ရေး နှင့် မီးငြိမ်းသတ်ရေး စနစ်များ ဖြစ်သော Fire sprinkler system, Smoke / Heat detector system, Smoke extracting / Curtain system, Fire Hose reel system, Fireman Lift များအပြင် ပြည့်စုံလုံလောက်သော အရေးပေါ်ထွက်ပေါက်များ ၊ လှေကားများ ၊ ၂၄ နာရီ CCTV နှင့် လုံခြုံရေးစနစ်များ ပါဝင်ပါသည်။
- Shopping Mall တွင် Schindler အမှတ်တံဆိပ် (1.6) တန် ကုန်တင် ဓာတ်လှေကား (၁၀) စင်း ကို ဇန်(၄) ဇန် ခွဲ၍ ကုန်တင် ကုန်ချ လွယ်ကူစေရန် စီစဉ်ထားရှိပြီး (၁၅) ယောက်ဆုံ လူစီးဓာတ်လှေကား (၃) စင်း နှင့် ရွေ့လျားစက်လှေကား (၂၀) စင်း ပါဝင်ပါသည်။ ၎င်းအပြင် မော်တော်ယာဉ်အစီးရေ (၆၀၀) ကျော် ရပ်နားနိုင်မည့် ကားပါကင် အဆောက်အအုံ တစ်ခုလည်း ပါဝင်မည်ဖြစ်ပါသည်။
- လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ရရှိရေးအတွက် 25MVA ဓာတ်အားခွဲစုံ တစ်ခု တည်ဆောက်၍ ဓာတ်အားရယူသွားမည်ဖြစ်ပြီး Standby Generator များလည်း တပ်ဆင်ပေးသွားပါမည်။
- အဝတ်အထည်များ ၊ အလှကုန်များ ၊ လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများ ကို လက်လီ လက္ခား ရောင်းချသွားနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ငွေကြေးလုပ်ငန်းများ လျှင်မြန် လွယ်ကူစေရန်အတွက် ဘဏ်များလည်း ပါရှိမည် ဖြစ်ပါသည်။

စိတ်ပါဝင်စားသူများ ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါပြီ

DEVELOPER-
GA MONE PWINT CO.,LTD.
 အမှတ် (၂၄၅) ၊ ဗားကရာလမ်း ၊ မြေမှီကုန်း ၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ် ၊ ရန်ကုန်မြို့။

TEL : 01- 524 963, 01- 526 928
01- 516 533~6

ooredoo

၁မိနစ် ၀
၁၀၀/-

ဖုန်းဘီလ်ကြာကြာ အသုံးခံတယ်

ရွန်းရွန်းဝေအစီအစဉ်

(အူရီဒူးအချင်းချင်း)



*777#

ကို အခမဲ့ခေါ်ဆိုလိုက်ပါ

ထုတ်ပြန်ရေးဦးစီးဌာန/ နေပြည်တော်၊ အထွေထွေ/ ကြေးမုံ၊ ကြေးမုံ/ ဝမ်းတော်ကြီး/ ဝမ်းတော်ကြီး/ ဝမ်းတော်ကြီး/ ဝမ်းတော်ကြီး - TMR 0048 1510317 (ကြေးမုံ) TMR 000394(0317)

တရားရုံးချုပ်မှ အမိန့်ဖြင့် အကျဉ်းချုပ်ချုပ်ချယ်ရေးကော်မရှင်၊ ကြေးမုံ၊ ဝမ်းတော်ကြီး

ကြေးမုံတိုင်းရင်းစားပင်တိုင်စစ်မှန်သော ပရုစားပစ္စည်းများဖြင့် ဖော်စပ်ထားသောကြောင့် အံ့ဩလောက်အောင် အထူးပင် ဆေးရွမ်းထက်မြက်လှပါသည်။

ROYAL STAR (လုံခြုံရေးအလိပ်စားဆွေးကြီးလိပ်အစုရောင်းပြခန်း) များမှ (Promotion) ကာလအတွင်း အလိပ်စားဆွေးကြီးလိပ်များကို (အစုရောင်း၊ စရိတ်ခွဲစား၊ ခန့်မှန်းခြင်း) ဖြန့်ချိ/ ခန့်မှန်းချက်၊ ပစ္စည်းများ၊ စည်းကမ်းချက်ဖြင့် အလိပ်စားဆွေးကြီးလိပ်များကို တာဝန်ယူ တပ်ဆင်ပေးနေပါသည်။

မှတ်ချက် - သံစည်းတပ်ဆွေးကြီးလိပ်များ (လုံးဝ) မစုရောင်းပါ။
တပ်ဆင်ခြင်းပစ္စည်းများ စားသုံးပါသည်။

ရန်ကင်း: 09-50 54 189, 09-50 63 596, နေပြည်တော်: 09-5190698, ပဲခူး: 09-253000550, ဝမ်းတော်ကြီး: 09-454501133
မန္တလေး: 09-2039591, မိုးဗွယ် - အမှတ်(၉၅၁) ကန်သာယာမုတ်တိုင်း သုတေသနဗဟိုဌာန၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့

ကံ့ကော်ရိပ် စတုတ္ထတန်း

၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ၂၀၁၇ ခုနှစ် ဖြည့်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ စရိတ်အသီးသီးတွင် စစ်ဆေးခဲ့သော

(၃) နှစ်စာမေးခွန်းဟောင်းနှင့် ခံပြုအဖြေများ

ဖြန့်ဖြူးမှု - ဦးထွန်းသန်း (ပါမောက္ခ-မြန်မာ)၊
အင်္ဂလိပ်စာ - UTA (ရန်ကင်းတက္ကသိုလ်)
သင်္ချာ - Dr.TW(Maths.)
ဝတ္ထု - ဒေါက်တာမေမြင့် (ရန်ကင်းတက္ကသိုလ်)
သမိုင်း - စင်စုမေ (သမိုင်းဌာန)
စာအုပ်အသုံးအတွက်တာဝန် - ဦးထွန်းထွန်း
အသိပညာ - ဒေါက်တာနီ

စရိတ်မေးခွန်းစုံလင်စွာ ပါဝင်ပါသည်။

စာမေးပွဲမေးခွန်းများကို အခန်းတစ်ခုချင်းစီ အလိုက်စုစည်းပြီး တိကျရှင်းလင်းသော အဖြေများကို အမှတ်ပေးစည်းမျဉ်းနှင့်အညီ ပြုစုထားပါသည်။

ကော်ရိပ်စာပေ ငါ့ငှာ၊ ခေတ္တသာယာကုန်းလမ်း၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊
၀၉၇၃၀၅၁၁၁၄၊ ၀၉၅၁၂၅၅၇၀၊ ၀၉၅၅၀၁၁၅၄/ အဖြေဖြည့်အနယ်နယ်တွင် ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

ကျွန်းသီရိင်း သစ်သားတူ အခန်းခွဲ နံရံနှင့် မျက်နှာကြက်လျှာထိုးခြား

လျှောက်လက်ဆောင်အိမ်အိမ်
T&G အခန်းခွဲ ၃ ကျင်းဝယ်ယူရုံဖြင့်

3' x 3' ၁ ပေါက် လက်ဆောင်
• စတင်ပေးပို့ပေးသူ ၃၀ ဦး သက်သာ

၀၉-၇၉ ၇၀၇ ၇၀ ၇၁
၀၉-၇၉ ၇၀၇ ၇၀ ၈၁

FAME Nephrotec®
Astragaloside IV
ကျောက်ကပ်ဆေး
09-965559860

FAME Rejuvir®
Phytoestrogen supplement
ဒေါင်းကျေးဆေး
09-73142216

ISO 9001 : 2015
ISO 14001 : 2015
OHSAS 18001 : 2007
GMP Certified
Organic Certified

Ocean SUPERCENTER

HITACHI Product Week

28th Nov ~ 7th Dec, 2017

အထူးဈေးနှုန်းနှင့် လက်ဆောင်ပစ္စည်းများစွာ

Ocean Supercenter

North Point (၁) နေရာ
Ph : 01-652969, 652960, 652961, 652962

ရန်ကင်းမြို့
Ph : 01-397146, 49, 397906, 07

ရန်ကင်းမြို့
Ph : 01-6603868

ဥက္ကလာပ (အမှတ်(၁၀၀) နေရာ)
Ph : 067-417621 - 22

Junction Center (အမှတ်(၁၀၀) နေရာ)
Ph : 067-421619, 421620

မန္တလေးမြို့
Ph : 02-2000112 - 115

မိုးဗွယ်မြို့
Ph : 09-73189726, 09-73031503, 02-87187

မုတ်တိုင်းမြို့
Ph : 071-28372 / 28373

မင်္ဂလာတောင်ညွန့်
Ph : 057-24271, 057-24273

ပုသိမ်မြို့
Ph : 04-223976, 223975

မောင်တိုမြို့
Ph : 061-2125681, 2125682

ဝမ်းတော်ကြီး
Ph : 09-964642442

City Mall (အမှတ်(၁) နေရာ)
Ph : 09-43191968, 01-395338

www.oceansupercenter.com.mm

OceanSupercenterMyanmar

oceansupercenter

ဇီဝ မျိုးစုံ မျိုးကွဲတွေ ကြွယ်စေဖို့ သဘာဝ တောတွေ ထိန်းသိမ်းဖို့

စတုတ္ထအကြိမ် သက်ကြီး သတင်းစာပညာရှင်ကြီးများအား ပူဇော်ကန်တော့



ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၅

မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းစာဆရာအသင်း(MJA)က ကြီးမှူးကျင်းပသည့် စတုတ္ထအကြိမ် သက်ကြီး သတင်းစာပညာရှင်ကြီးများ ပူဇော်ကန်တော့ပွဲကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီက ရန်ကုန်မြို့ မြို့တော်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ (ဝဲပုံ)

ပူဇော်ကန်တော့ပွဲတွင် မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းစာဆရာအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးသီဟစောက သက်ကြီးသတင်းစာပညာရှင်ကြီးများ ပူဇော်ကန်တော့ပွဲ ကျင်းပခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဖေမြင့်က ကန်တော့ခံ၊ ပူဇော်ခံ သက်ကြီးသတင်းစာပညာရှင်ကြီးများသည် အသက်အရွယ်နှင့် အတွေ့အကြုံအရ မိမိတို့ လေးစားကြည်ညိုရသည့် ပုဂ္ဂိုလ် များဖြစ်ကြောင်း၊ ၎င်းတို့ဖြတ်သန်းခဲ့ကြသည့် ကာလတစ်လျှောက်လုံး၌ ရပ်တည်လှုပ်ရှား ဆောင်ရွက်ချက်များ၊ အထူးသဖြင့် သတင်းစာ၊ စာနယ်ဇင်းနှင့် ပတ်သက်သည့် ဆောင်ရွက်ချက်များကြောင့် လေးစားကြည်ညိုရခြင်းပင် ဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ မိမိတို့ငယ်စဉ်က ဖတ်ရှုခဲ့ရသည့် သတင်းစာများ၊ ဆောင်းပါးများ၊ ခေါင်းကြီးများကို တစ်မိမိမိမိ ဖတ်ရှုဆည်းပူးခဲ့ကြခြင်းကြောင့် တတ်သိလာခဲ့ပါ ကြောင်း၊ နောင်မျိုးဆက်သစ် သတင်းမီဒီယာလုပ်ငန်းမှ လူငယ်လူရွယ်များ အနေဖြင့် အလားတူ ကောင်းမြတ်သည့် အစဉ်အလာကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်း ကြရန် လိုအပ်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ မြန်မာနိုင်ငံသတင်းစာဆရာအသင်း အထွေထွေအတွင်း ရေးဖူး ဦးကျော်စွာမင်းက ကန်တော့ခံ သက်ကြီးသတင်းစာပညာရှင် ၁၃၀ နှင့် တက်ရောက်လာသူများအား မိတ်ဆက်ပေးသည်။

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့ *

မောင်တောနယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေးစခန်းမှ ရက်ပေါင်း ၄၀ ကျော်အတွင်း အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၅ သိန်းကျော် ကုန်သွယ်မှုပြုနိုင်ခဲ့

မောင်တော နိုဝင်ဘာ ၂၅

ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တောမြို့ အမှတ်(၁) ကုန်သွယ်ရေး စခန်းသည် နှစ်စဉ် ပို့ကုန်၊ သွင်းကုန် လျာထားချက်များဖြင့် ကုန်သွယ်မှုပြုလျက်ရှိရာ ဩဂုတ် ၂၅ ရက် အကြမ်းဖက် ဖြစ်စဉ်နောက်ပိုင်း တစ်လကျော်ကြာ ယာယီရပ်နားထား ခဲ့ပြီး ကုန်သွယ်ရေးစခန်း ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်သော အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက်မှ နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက် အထိ ရက်ပေါင်း ၄၀ ကျော်အတွင်း အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၅ သိန်းကျော်ဖိုး ကုန်သွယ်မှုပြုနိုင်ခဲ့ကြောင်း မောင်တော ကုန်သည်ကြီးများအသင်းရုံးမှ သိရသည်။

မောင်တောနယ်စပ် နှစ်နိုင်ငံကုန်သွယ်ရေးစခန်းနှင့် ပတ်သက်၍ မောင်တောနယ်စပ်ကုန်သည်များအသင်း ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်စံသိန်းက “လက်ရှိ ကျွန်တော်တို့

အသင်းအနေနဲ့ ကုန်သည်တွေ အဆင်ပြေအောင် ကူညီ ဆောင်ရွက်ပေးပါတယ်။ ကုန်သွယ်မှုအပိုင်းမှာ လတ်တလော ဒီဘက်အနေနဲ့ အခက်အခဲမရှိပါဘူး။ အားလုံးအဆင်ပြေပါ တယ်။ ခုနောက်ပိုင်း ပုံမှန်ပြန်ဖြစ်လာပါပြီ။ သွင်းကုန်အနေနဲ့ ဟိုဘက်ကမလာပေမယ့် ဒီဘက်က ပို့ကုန်အနေနဲ့ သွားနေ တာရှိပါတယ်။ တစ်ဖက်နိုင်ငံအနေနဲ့ သွင်းကုန်ကဏ္ဍမှာ အရင်ကလည်း သိပ်မရှိသလို ခုနောက်ပိုင်းဆိုရင် လုံးဝကို တင်သွင်းလာတာမရှိပါဘူး။ ဒီစခန်းမှာလည်း အရင်က ကုန်သည်တွေများပေမယ့် ခုနောက်ပိုင်း ကုန်သည်တွေ နည်းလာပါတယ်။ အဓိကပို့ကုန်အဖြစ် ကုန်သွယ်မှုပြုနေသူ သုံးလေးဦးပဲ ရှိပါတယ်။ ဒီနေ့အချိန်အထိ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ ဘက်က ဘာပစ္စည်းမှ သွင်းကုန်အနေနဲ့ မဝင်ပါဘူး။ အရင် ကတော့ စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၅ သို့ ၀



မောင်တောနယ်စပ်မှ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့ ဆန်များတင်ပို့ရန် စက်လှေကြီးများပေါ်သို့ တင်ဆောင်နေစဉ်။



ဦးဘဂျမ်း ချည်ချောလုံချည် **UBG**

၁၀၀% ချည်သားစစ်စစ်ဖြင့်အထူးယက်လုပ်ထားပါသည်။

● ကျောင်း၊ ရုံး၊ ကုမ္ပဏီ၊ အသင်းအဖွဲ့များအတွက် တူညီပုဆိုးများအထူးစေခံခါလက်ခံပါသည်။

(ပင်လယ်) မင်္ဂလာဒုံ၊ သိမ်ကြီးမေတ္တာ၊ ရန်ကုန်မြို့ ၈၀၀ - ၂၀၅၀၃၀၊ ၀၁ - ၉၀၀၀၈၅၅၊ ၀၁ - ၈၆၁၉၄၅၅၊ ၀၉ - ၅၁၃၆၉၀၀၊ အမြို့မြို့ အနယ်နယ်ရှိ ဆိုင်များတွင် ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။



GRAND HANTHA INTERNATIONAL HOSPITAL

ရေခဲ(ဒ်) ဟံသာအင်တာရှင်နယ်ဆေးရုံကြီး

၂၄နာရီ အချိန်ပြည့် ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုပေးနေပါသည်။

အမှတ် (၃) နာနတ်ဝဘာလမ်းနှင့် ကြည့်မြင်တိုင်ကမ်းနားလမ်းခထာဝရ၊ ကမာရွတ်ဇွဲနယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ☎ 01 523000, 01 523111, 01 523222, 09 5202282, 09 5202283, 09 5202284

ဝတ္ထုတို

နိဗ္ဗာ (ကုန်း)

တစ်ခါက ရွာငယ်လေးတစ်ခုတွင် အဘိုးအိုကြီးတစ်ယောက် ရှိသည်။ မြို့၌ အလုပ်လုပ်နေသော သားဖြစ်သူကို သူ မတွေ့ရသည်မှာ နှစ်၊ လ ကြာညောင်းနေပြီဖြစ်သည်။ အပြန်အလှန်ပို့နေကျစာလေးတွေလည်း သားဆီက ပြန်စာ မလာတော့ပြီ။ ထို့ကြောင့် အဘိုးအိုသည် သားကိုတွေ့ဖို့ရာ မြို့ပေါ်သို့ တက်ခဲ့တော့၏။ စာထဲတွင်ပါသည့် သားဖြစ်သူ ၏ လိပ်စာဆီသို့ပဲ အဘိုးအိုဟာ တန်းတန်းမတ်မတ် လာခဲ့ ပါသည်။ နှစ်ရှည်လများ မတွေ့ရသည့် သားကို တွေ့ဖို့ စိတ်လှုပ်ရှားနေသည့် အဘိုးအိုဟာ လိပ်စာထဲက အိမ်ကို ရှာတွေ့သည်အခါ ပြုံးပြုံးရွှင်ရွှင်နှင့်ပဲ လူခေါ်ဘဲလဲနိပ်လိုက် သည်။ သို့သော် သူ ကံမကောင်း။ တံခါးဖွင့်၍ ထွက်လာ သူဟာ သားဖြစ်သူ မဟုတ်နေ။

“ဒါ . . မောင်သိုက်နေတဲ့ အိမ်လားလို့ ကွဲ့” အဘိုးအို ဟာ သားဖြစ်သူ၏နာမည်ကို မေးလိုက်သည်ဆိုလျှင်ပဲ “ဪ . . မောင်သိုက်က အိမ်ပြောင်းသွားပြီလေ အဘရဲ့” ဟု ထိုအိမ်ရှင်က ဆိုလေ၏။ လိပ်စာကိုတော့ သူလည်းမသိဟု ဆိုသည်။ အဘိုးအိုသည် စိတ်အပျက်ကြီး ပျက်၍ လေးဖင့်စွာ လမ်းလျှောက်ထွက်ခွာလာခဲ့၏။ အဘိုးအိုကို ထိုအနီးအနားရှိ အိမ်နီးချင်းတစ်ယောက်က လှမ်းမြင်လေသော် “အဘ မောင်သိုက်ကို ရှာနေတာလား” ဟု မေးသည်။

“အေးကွဲ့” အဘိုးအိုက ခေါင်းညိတ်ပြီး ပြန်ဖြေလိုက်ပါ ၏။ အိမ်နီးချင်းလူငယ်က သားဖြစ်သူ၏ ယခုလက်ရှိ အလုပ်လုပ်နေသည့်နေရာနှင့် နေထိုင်နေသည့်လိပ်စာကို ရေးပေးလိုက်သည်။ ထိုအခါ အဘိုးအိုဟာ လိပ်စာအသစ် လေးကိုငိုပြီး ရင်တခုန်ခုန်နှင့် သားရှိရာ အရပ်ဆီ ခရီးဆက် ခဲ့တော့သည်။ ဟော . . တွေ့ပါပြီ။ သားဖြစ်သူ အလုပ်လုပ် နေသော နေရာတို့။ တိုက်ကြီးကို ဟီးဟီးထနေသည်။ အဘိုးအိုသည် အဆောက်အအုံကြီးကို အစအဆုံး မော့ကြည့်ကာ ခေါင်းတညိတ်ညိတ်နှင့် ပီတိဖြာ၍ ဧည့်ကြို ဌာနဆီ ဝင်လာခဲ့ပါ၏။

“သမီးလေး အဘ မောင်သိုက်နဲ့ တွေ့ချင်လို့ကွဲ့” “ဟုတ်ကဲ့၊ ဘယ်သူလို့ ပြောပေးရမလဲ အဘ”

“အဘက သူ့အဖေပါ” ဧည့်ကြိုမိန်းကလေး၏ အမေး ကို အဘိုးအိုဟာ ယဉ်ယဉ်ကျေးကျေးပဲ ပြန်ဖြေလိုက်သည်။ မိန်းကလေးက ဖုန်းဆက်ပြောပြီး သိပ်မကြာလိုက်။ သား ဖြစ်သူ လူငယ်လေးကိုယ်တိုင် အူယားဖားယားနှင့် ထွက်လာ ကာ ဖခင်အဘိုးအိုကို ရှာဖွေထိပ်ဖို့ လာခေါ်တော့သည်။ သားဖြစ်သူ၏ မျက်ဝန်းများတွင်လည်း မျက်ရည်များ အပြည့်နဲ့ ဖြစ်သည်။

ဖခင်ကို တွေ့ရသဖြင့် လူငယ်လေးသည် အလွန် ဝမ်းသာစွာ နှုတ်ဆက်ပေးရွှေပြောဆိုပါသည်။ ခေတ္တ စကားပြောပြီးသည့်အခါ အဘိုးအိုက ဆိုသည်။

“သား မင်းအမေလည်း မင်းကို တွေ့ချင်နေတယ်၊ အဖေနဲ့ လိုက်မယ် မဟုတ်လား”

“ဟာ . . အဲလိုတော့ လိုက်လို့ မဖြစ်သေးဘူးလေ အဖေရဲ့ သားက ဒီထက် ရာထူးတက်ဖို့ လုပ်နေတာခွင့်ယူလို့ မရသေးဘူး အဖေ၊ ပြီးတော့ အလုပ်ကလည်း အားချိန်ကို မရှိဘူး၊ အဲဒါကြောင့် စာမပြန်နိုင်တာကြောင့်” ဖခင်ကြီး ဦးဘဟာ နှမ်းလျှာ အကြည့်များဖြင့်သာ သားဖြစ်သူအား ကြည့်၍ ပြုံးပြလိုက်သည်။

“အေးပါ သားရယ်၊ ဒါဆိုတော့လည်း နောက်တစ်ခေါက် ပေါ့၊ အဖေတော့ ဒီညနေပြန်မယ် . . ကဲ ကဲ . . အလုပ် ဆက်လုပ် သားလေး . .” ပြောပြောဆိုဆိုပဲ ကုတ်ကုတ် ကုတ်ကုတ်နှင့် ထိုင်ရာမှထနေသည့် ဖခင်ကို ကြည့်၍ လူငယ်လေးက မပြန်စေချင်သေး။

“အဖေ၊ သားက မလိုက်နိုင်ပေမယ့် အဖေ ဒီမှာ နေလို့ရသားပဲ၊ ဒီမှာ သားနဲ့ ရက်ပိုင်းလောက် နေပါဦးလား ဗျာ၊ အဖေကလည်း”

“သားက ဒီမှာ အလုပ်များနေတာ . . အဖေ မနှောင့် ယှက်ချင်ပါဘူးကွယ်၊ မင်းကို နောက်တစ်ခါ ထပ်တွေ့ရရင်ပဲ ကျေနပ်လို့ပြီ” အဘိုးအိုဟာ သားဖြစ်သူအား လက်ကလေး ကာပြ၍သာ နှိုးခန်းထဲမှ ပြန်လည်ထွက်ခွာသွားတော့သည်။ ရက်သတ္တပတ် အနည်းငယ်ကြာသောအခါ သား

မိဘဟူသည်



ဖြစ်သူက စဉ်းစားမိသည်။ ဖခင်သည် အချိန်အကြာကြီးနေ ၍ ယခုမှ တစ်ယောက်တည်း ရောက်လာခြင်းမှာ ရိုးရိုး သားသားမဖြစ်နိုင်။ အကြောင်းတစ်စုံတစ်ရာရှိရမည်ဟု တွေးမိသည်နှင့်တစ်ပြိုင်နက် အလုပ်တွင် ဖြစ်ချင်ရာဖြစ် ဟူ၍ အမြန်ဆုံးခွင့်တင်ကာ ဖခင်ရှိရာ တောရွာလေးသို့ လိုက်ချသွားလေသည်။

ရွာသို့ရောက်သော် မွေးကတည်းက ကြီးသည်အထိ မိဘများနှင့် အတူနေထိုင်ခဲ့ရာ အိမ်အိုဟောင်းလေးဆီသို့ ပြေးဝင်သွားသည်။ သို့သော် ထိုအိမ်၏ လက်ရှိပိုင်ရှင် များကား သူ၏ မိဘများမဟုတ်တော့။ မိဘများကား ရွာ အစွန်ဘက်သို့ ပြောင်းသွားကြပြီဟု ဆိုလေသည်။ သား လူငယ်ခမ္မာလည်း ထိတ်လန့်အံ့ကြကာ မိဘများ နေထိုင် နေသည့် နေရာသို့ လိုက်လာခဲ့လျှင်တော့ ထိုအရပ်သည် သူ့သားတစ်စပြင်ကဲ့သို့ ဖြစ်နေသည်ကို တွေ့လိုက်ရသည်။ အံ့ဩဝမ်းနည်းသည့် မျက်ရည်များ ပြည့်နှက်လျက် ထိုလမ်း အတိုင်း တစ်လှမ်းချင်း လျှောက်လာခဲ့သည်။

အဘိုးအိုကမူ သားဖြစ်သူကို အဝေးမှပင် လှမ်းတွေ့၍ လက်ကလေးငှေ့ယမ်းပြလေ၏။ သို့သော် လူငယ်သည် အဘိုးအို အားမြင်၍ ပြေးဖက်ကာ နှုတ်ဆက်နိုင်လေတော့ သည်။

“အဖေ . . နေကောင်းရဲ့လား”

“အေး လူကလေး၊ မင်း ဘယ်လိုလုပ် ရောက်လာတာ လဲ၊ ဒီလိုနေရာမျိုးကို ငါ့သား မလာချင်လောက်ဘူး အဖေ က ထင်နေတာ” ပီတိပြုံးနှင့်ပြောနေသော အဘိုးအို၏ ပြောစကားကြောင့် သားဖြစ်သူမှာ ရှက်ရွံ့ကာ ခေါင်းငိုက် စိုက်ချထားလေသည်။ တကယ်တမ်း ဒီလိုနေရာဆိုသည်ကို သူ သိ၍မှ မဟုတ်။ ယခုမှ သိလိုက်ရတာ မဟုတ်ပါလား။ “ဘာဖြစ်လို့ ခွင့်နေတာလဲ လူကလေးရဲ့”

“မဟုတ်ပါဘူး အဖေ၊ အဖေတို့ ဒီလိုအခြေအနေနဲ့ နေနေရတယ်လို့ သားလုံးဝ မသိခဲ့လို့ပါ”

သို့သော်လည်း အဘိုးအိုက အပြုံးပျက်ဘဲ “ဪ . .

ဒါများ သားရယ်၊ သား တတ္ကသိုလ်တက်ဖို့ အဖေတို့ အကြွေးယူလိုက်ရတယ်လေ၊ နောက် သား ကားလိုချင်တယ် ဆိုတုန်းကရော၊ နောက်ပိုင်းကျ စိုက်ခင်းတွေက ထင်သလောက် မအောင်မြင်တော့ အကြွေးတွေမဆပ်နိုင် တော့ဘူး၊ သားများ ကူညီနိုင်မလားလို့ လာတွေ့တာ၊ သား ကလည်း မအားတော့ အဖေလည်း ဒုက္ခမပေးချင်တာနဲ့” အဘိုးအိုက စကားစကို ရပ်လိုက်သည်နှင့်

“ဒီကိစ္စတွေ သားကို ပြောမှပေါ့ အဖေရော၊ သားက သူ့စိမ်းမှ မဟုတ်တာ၊ သားကို ပြောမှပေါ့” ဟု ဆိုရင်း လူငယ်လေးသည် သူ၏အပြစ်များကို ဖခင်ထံ ဝန်ချ တောင်းပန်လေသည်။

အဘိုးအိုကတော့ ပြုံးနေလျက်ကပင် “ခုလည်း အဖေ တို့ နေရတာ အဆင်ပြေပါတယ်ကွာ၊ အဖေတို့ လိုချင်တာ က ခုလိုလေး သားကို ခဏလောက်လေးပဲ တွေ့ရ တွေ့ရ တွေ့ချင်တာပါပဲ၊ အဖေတို့က အိုပြီ ငါ့သား သားကို တွေ့ဖို့ မြို့ကို ခဏခဏ မလာနိုင်တော့ဘူး” ဟုသာ ဆိုလေတော့သည်။

မိဘမေတ္တာဟူသည် သားသမီးအပေါ် မည်သည့်အခါ မျှ အပြစ်မတင်။ အေးချမ်းလိုက်ပါဘိ။ ငြိမ်းချမ်းလိုက်ပါဘိ။ မိဘကောင်း၊ မိဘမြတ်ဆိုသူများသည် သားသမီးများ၏ လိုအပ်ချက်ဟူသမျှ ဖြည့်ဆည်းပေးဖို့၊ သားသမီးများကို ပျော်ရွှင်စေဖို့ သူတို့ရဲ့ နေရာလေးမှာပဲ မယိုင်မလဲ အမြဲ တမ်း အဆင်သင့်ရှိနေကြသူများချည်း။ သားသမီးလုပ်သူ များကသာ အောင်မြင်သော လမ်းကြောင်းပေါ် လျှောက်လှမ်း နိုင်ပြီဆိုသည်နှင့် အောင်မြင်တိုးတက်မှုနှင့်ယှဉ်လျှင် မိဘ ဆိုသည်ကို ချန်ထားခဲ့ကြသည်။ ကျန်ရစ်ခဲ့ကြသည်။ အမှန် မှာ ယနေ့ အောင်မြင်ခြင်းဟာ တစ်ချိန်က သူတို့ကြောင့်ပဲ။ အောင်မြင်နေသူများဟာ မိဘများကြောင့်သာ ဒီနေ့ ဒီနေရာ ကို ရောက်ရှိလာတာပါ။

မိဘတွေရဲ့ မေတ္တာနဲ့ ကျေးဇူးတရားကို အချိန် မနှောင်းခင် သတိရ ဆင်ခြင်နိုင်သော သားသမီးကောင်း များ ဖြစ်ကြပါစေရန် ရည်စူးလျက်

ကြည်လင်ရွှန်းမြ နတ်တော်လ

တိုင်းရစ်ခွင် မြူ မှန်ဆင်း
ငွေငန်းကျ လ နတ်တော် ။
ဂမန်းသင် ရာသီပန်းတွေက
ခါမိလန်း မြိုင်အတွင်း
ကြိုင်သင်းလို့ပျော်။
မိဂသီ နက္ခတ်ပေါ်
စာဆိုတော် ဉာဏ်ကွန့်မြူး။
ရှေ့ယခင်
မြင်းသဘင် ဆင်ယင်ခင်းပါဘိ
ကျင်းပ လ ထူး။

ဖျာပုံမောင်သုည

အရပ်ထဲကဇာတ်

- ❖ ချဲ့၊ နှစ်လုံးထိုး ချမ်းသာနိုး တဲထိုးရမည်မှတ်
 - ❖ နေ့ပြန်တိုးယူ ဆင်းရဲသူ အပူရာသည်မှတ်
 - ❖ အပ်ချုပ်သမား ရက်မှန်ငြား ရှားပါးလူသားမှတ်
 - ❖ သတင်းမေးသူ စည်လှဟူ ဖျားသူ သူငွေမှတ်
 - ❖ အဆိုမပျက် သိုင်းကတတ် အရက်သမားမှတ်
 - ❖ အရွယ်တော်ဟိုင်း စွဲသွားတိုင်း အွန်လိုင်း ကျေးဇူးမှတ်
 - ❖ မကြားချင်ပါ အိမ်ပေါက်မှာ “မိတာ” ခေါ်သံမှတ်
 - ❖ မကြာခဏ မီးပျက်လှ ဝါယာရှော့ကြောင့်မှတ်
 - ❖ မိုးမရွာလင့် လမ်းပွက်ဖြစ် ရေပြစ်မရှိမှတ်
 - ❖ အလုပ်မရှိ အမေရှိ ကြီးဘိ စည်းစိမ်မှတ်
- အတွယ်တာတေး(အင်္ဂလိပ်စာ)



ကာရဝိက် ရှေးဆန်သောဆီဆေး

KARAWEIK ANTIQUE METAL PAINT

ကာရဝိက်ရှေးဆန်သောဆီဆေး

အနုပညာမြောက်ပြီးရှေးဆန်၍ လှပသောပစ္စည်းများသည် ဆွဲဆောင်မှုရသကို ဖြစ်စေပါသည်။ ဂန္ထဝင်ဆန်သောပစ္စည်းများသည် အနုရသကိုပေးခြင်းသာမက တန်ဖိုးအားဖြင့်လည်း မြင့်တင်ပေးပါသည်။ ဤကဲ့သို့သောဖန်တီးမှုများကို ကာရဝိက်ရှေးဆန်သော ဆီဆေးများဖြင့်မိမိစိတ်တိုင်းကျခြယ်မှုန်းနိုင်ပါမည်။

ကာရဝိက်ရှေးဆန်သောဆီဆေးများကို အခရိုက်လစ်ချုပ်ဆေးများဖြင့်ဖော်စပ်ထား၍ စွဲကပ်မှုအားကောင်းမွန်ပြီး ရာသီဥတုဒဏ်ကို ကောင်းစွာခံနိုင်ရည်ရှိပါသည်။

အခြားဂုဏ်သတ္တိများမှာ-

- ◆ သံချေးတက်ခြင်းမှ အလွန်ကောင်းမွန်စွာ ကာကွယ်နိုင်ခြင်း
- ◆ မျက်နှာပြင်အမျိုးမျိုးတွင်အသုံးပြုနိုင်ခြင်း
- ◆ ဆေးသားလွှာအဟောင်းများပေါ်တွင်အသုံးပြုနိုင်ခြင်း
- ◆ မျက်နှာပြင်အပေါ်မူတည်၍ ဒီဇိုင်းအမျိုးမျိုးဖန်တီးနိုင်ခြင်း
- ◆ သုံးစွဲသူကိုယ်တိုင်စိတ်တိုင်းကျလွယ်ကူစွာလုပ်ဆောင်နိုင်ခြင်း



Karaweik Acrylic Antique Metal Paint Copper Gold (KG-AA22)



Karaweik Acrylic Antique Metal Paint Pale Gold (KG-AA44)





NOVEMBER PROMOTION in YANGON

အကောင်းဆုံးနှင့် အတန်ဆုံး ဖိုင်ဘာ အင်တာနက် | The Best and Cheapest FTTH Internet



For Home User

Initial Fees

Monthly Fees

XS Plan	2 Mbps	300,000 ks	49,500 ks	6 Months Free
S Plan	4.5 Mbps	300,000 ks	99,500 ks	3 Months Free

For High Speed User

Monthly Fees

M Plan	7.5 Mbps	300,000 ks	149,500 ks
L Plan	15 Mbps	300,000 ks	249,500 ks
XL Plan	30 Mbps	300,000 ks	449,500 ks

Terms and Conditions Apply

Promotion Period 20th - 30th November 2017

- 📦 ဈေးအတန်ဆုံးအင်တာနက်
- 📦 လိုင်းအကောင်းဆုံးအငြိမ်ဆုံး
- 📦 အကန့်အသတ်မရှိ (Unlimited Data Download)
- 📦 24x7 Call Center
- 📦 Lifetime warranty for Equipments

5BB FTTH သည် Global Technology Company ၏ ဝန်ဆောင်မှုဖြစ်ပါသည်။
 Global Technology Company ကို ၂၀၀၂ ခုနှစ်တွင် စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပြီး ပုဂ္ဂလိကအင်တာနက်ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများအကြား သက်တမ်းအကြာဆုံးနှင့် အယုံကြည်ရဆုံးဖြစ်ပါသည်။
 The Biggest Fiber Network Operator in Yangon

သီတဂူရွှေပြည်ဟိန်း ကျွဲဒါနဆေးရုံ ဒီဇင်ဘာလ ၂၃၊ ၂၄၊ ၂၅ (၀၆)ကြိမ်မြောက် မျက်စိခွဲစိတ်အလင်းဒါနပါဝင်လှူဒါန်းခိုင်း
 ဒီဇင်ဘာလ ၂ ရက်တွင် စတင်လက်ခံ၍ ဒီဇင်ဘာလ ၂၃၊ ၂၄၊ ၂၅ ရက်များတွင် ၀၆-ကြိမ်မြောက် ဦးရေ (၁၀၈၂) ဖြည့် မျက်စိခွဲစိတ်အလင်းဒါနကို မျက်စိအထူးကုဆရာဝန်ကြီးများ၏ လုပ်အားဒါနဖြင့် ဖြုတ်ပေးခဲ့ရာ မျက်စိဝေဒနာရှင် (၁)ဦးအတွက် ခွဲစိတ်ခြင်း အကျဆောင်ငွေ ၄၀၀၀/- ကို အလင်းဒါန အလှူရှင် အဖြစ်ခံယူကာ ကိုယ်တိုင်ကောက်ခံခဲ့ခြင်း၊ ဘဏ်စာရင်းသို့ ထည့်သွင်းခဲ့ခြင်း၊ လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း သတင်းကောင်းပေးအပ်ပါသည်။
 လှူဒါန်းရန် ၄၄၄ - သီတဂူရွှေပြည်ဟိန်း စတူဒီယိုဆေးရုံ၊ ရွှေပြည်ဟိန်းစတူဒီယို၊ ခြင်္သေ့သာဝေး၊ ဧရာဝတီ၊ (ကန်ကြွယ်ဝမ်းဝမ်း၊ တာဝေပွလေး၊ သံလမ်းအနီး) မှန်း - ၀၁-၅၄၁၄၉၂၊ ၀၉-၅၁၀၂၉၇၊ ၀၉-၄၄၃၀၅၆၅၆၉
 ဝေခံပိုင်ကဏ္ဍာသဘက် - အရင်းစေမာသီရိလင်္ကာရ (Account No. 007-50100701690301) ဘဏ်စာရင်းသို့ နီးရာဘဏ်၌ ထည့်သွင်း၍လည်းကောင်း၊ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

သာဓုခေါ်ဆိုနိုင်ပါရန်

၁၉၂၆ ခုနှစ်ကတည်းက တည်ထောင်ထားခဲ့သော ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်အခြေစိုက် ပရိယတ္တိသာသနာနဂ္ဂဟ ရန်ကုန်ဆန်လှူ အသင်းကြီးသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ပရိယတ္တိစာပေများ သင်ကြားပို့ချပျက်ရှိသော စာသင်တိုက် များသို့နှစ်စဉ်တပေါင်း လပြည့် တစ်ကြိမ်၊ ဝါဆိုလပြည့် တစ်ကြိမ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့် တစ်ကြိမ် တစ်နှစ်လျှင် သုံးကြိမ် အစဉ်အလာမပျက် လှူဒါန်းနိုင်ခဲ့ပါသည်။ ယခုနှစ်(၂၀၁၇)ခုနှစ်တွင်လည်း (၂၆၂)ကြိမ်မြောက် တန်ဆောင်မုန်းလ ဆွမ်းဆန်တော်လှူရေစက်ချွေကို အမှတ်ဂုဏ်/ဂုဏ်အထက်ကြည့်မြင်တိုင် လမ်း၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ် အသင်းတိုက်သစ်ကြီးတွင် ရေစက်ချွေစာသင်တိုက်(၂၇၇)တိုက်ရှိ သံဃာတော်(၂၇၃၅၆)ပါးတို့အတွက် ခွန်နီမွှေးဆန် အမျိုးအစား ဆွမ်းဆန်တော်အိတ်ပေါင်း (၁၀၂၉၀)အိတ်၊ တန်ဖိုးအားဖြင့် (၃၇၀၄၄၀၀၀၀/ကျပ်) သိန်းသုံးထောင်ခုနစ်ရာလေးသိန်းလေးသောင်း ကျပ်တိတိ လှူဒါန်းပေးနိုင်ခဲ့ကြသည့်အပြင် အသင်းကြီး၏ ဩဝါဒါစရိယဆရာတော် (၁၀) ပါး၊ မွေကထိကဆရာတော် (၁၁) ပါး တို့အား ရွှေဘိုပေါ်ဆန်းမွှေးဆန် (၂၂)အိတ်၊ တန်ဖိုးအားဖြင့် (၁၁၀၀၀၀၀/)ကျပ်(တစ်ဆယ့်တစ်သိန်းကျပ်တိတိ) ထပ်ဆောင်း လှူဒါန်းပေးနိုင်ခဲ့ပါသည်။ အသင်းကြီးသို့ စေတနာသဒ္ဓါထက်သန်စွာ လှူဒါန်းခဲ့ကြသည့် အလှူရှင်များ သာဓုအနုမောဒနာ ခေါ်ဆိုနိုင်ပါရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။

အမှုဆောင်အဖွဲ့
ပရိယတ္တိသာသနာနဂ္ဂဟ
ရန်ကုန်ဆန်လှူအသင်းကြီး
 ဖုန်း - ၀၁ - ၅၂၁၆၉၄ ၊ ၀၁ - ၉၃၁၇၂၆ ၊ ၀၉ - ၂၅၄၉၁၆၇၀

တူနီဇာရမ် ဆွယ်ရီဝိသိဝေ
 ဝေတီပိမြေအုတ်ဂိုက်စက် ရုံပြင်
 09 4200 35882
 09 4200 35884
 (၆၀၄)ကမ်းလမ်း(၁)လမ်း(၅)၊ ပြင်သစ်လမ်း

ရောင်ခြည်ထစ်
 အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့လုပ်ငန်း
 10', 14', 15' ကားများဖြင့်
 လုပ်သားအပြုအစီ၊ ခြံတွင်း/နယ်ထဲ
 ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။
 Ph:09-450454771
 09-450454772
 09-450454773

သိဟာလင်း
 အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့လုပ်ငန်း
 (10', 14', 16', 18', 22')ကား
 များဖြင့်လုပ်သားအပြုအစီ၊
 ခြံတွင်း/နယ်ထဲ
 ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။
 01-570307
 09-5112729
 09-5126394

2017 YEAR END ELECTRONIC GRAND SALE

Sein Gay Har
1 to 12 Dec 2017

Up to - **50% Off**

ပစ္စည်းအဟောင်းယူလာရုံနဲ့အသစ်ရရှိနိုင်မည့်အခွင့်အရေး*(50% off)

No.44, Pyay Road, Yangon, Myanmar.
 ph; 09420068352, 09788124737

Good CARE
 အမျိုးသမီးလစဉ်သုံးပစ္စည်း

ဘယ်နေ့လာမှာလဲ ...စောင့်နေမယ်နော် **ဂွတ်ကဲ** စတုတ္ထအကြိမ် ကုမ္ပဏီကမ်းမဲ စတင်လိုက်ပါပြီ
 များများဝယ်လေ ဝိုဠ်ကြီးကထူးနိုင်မယ့်အခွင့်အရေးမို့ များများဝယ်ယူရင်းကမ်းမဲလိုက်ကြရအောင်.....

အရောင်းကုန်အမျိုးအစားများအတွက်		ဝယ်ယူသုံးစွဲသူ ဖျိုးမေများအတွက်	
ပထမဆု	- ရွှေ(၃)ကျပ်သား - (၁)ဆု	ပထမဆု	- ရွှေ(၁)ကျပ်သား - (၁) ဆု
ဒုတိယဆု	- ရွှေ(၂)ကျပ်သား - (၁)ဆု	ဒုတိယဆု	- ရွှေ(၅)ပုသား - (၂) ဆု
တတိယဆု	- ရွှေ(၁)ကျပ်သား - (၅)ဆု	တတိယဆု	- ရွှေ(၁)ပတ်သား - (၄) ဆု
စတုတ္ထဆု	- ရွှေ(၅)ပုသား - (၄)ဆု		
ပဉ္စမဆု	- ရွှေ(၁)ပတ်သား - (၁၂)ဆု		

အရောင်းကုန်အမျိုးအစားများအတွက်
 ကျပ်(၃)သောင်းဖိုးဝယ်လျှင် - ကုမ္ပဏီ(၁)စောင်

ဝယ်ယူသုံးစွဲသူ ဖျိုးမေများအတွက်
 ဝွတ်ကဲအိတ်ခွံ(၁၀)ခွံကို - ကုမ္ပဏီ(၁)စောင် ဖြင့် လဲလှယ်ကမ်းမဲနိုင်ပါသည်။

Bldg 10, Rm 18/19, Hnin Si Street, Mingalar Taung Nyunt Tsp Yangon : 01 298944, 299194, 294785, 206182

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၅၅/သမိုင်း၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၃/က၏ အစိတ်အပိုင်း၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၃၅၊ ဦးကျော်လှ လမ်းသွယ်(၂)၊ ၇-မိုင်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ဒေါ်သိန်းချစ်အမည်ပေါက်-B-လ/န-၃၉၊ ဘိုးဘွားပိုင်၊ အိမ်ရာမြေအား ရန်ကုန်အနောက်အပိုင်းခရိုင်တရားရုံး၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁၀၀/၁၉၉၉(၂-၁၀-၂၀၀၁)၊ ဇာရီမှုအမှတ်-၂၀/၂၀၀၂(၅-၂-၂၀၀၃)၊ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အမှတ်-၃၉၇၄/၂၀၀၃(၁-၁၀-၂၀၀၃)တို့ဖြင့် ပိုင်ဆိုင်လာသူ WONG KOK KYAN (ခ) ဦးမောင်သင်(၉/အမ(၅)၀၀၀၀၂၈)မှ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီအထောက်အထား၊ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အမှတ်-၁၀၀/၁၉၉၉(၂-၁၀-၂၀၀၁)၊ တစ်ဖက်သတ် မြေကွက်ခွဲစိတ်တိုင်းတာခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလွှာ၊ မြေစာရင်းမှတ်ချက်ရှိ ၂၀၁၁ခုနှစ်တွင် ဦးအောင်သာကျော်မှ အမည်ပြောင်း လျှောက်ထားခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရွှေနေရာကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် အဆိုပါအမှုတွဲအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရန်မလိုအပ်ပါသဖြင့် ၎င်းအမှု တွဲအားပိတ်သိမ်းခွင့်ပြုပါရန် ဦးအောင်သာကျော်ကိုယ်တိုင်(၂၃-၁၀-၂၀၁၇)ရက်စွဲဖြင့် တင်ပြရာ၊ ၂၀၁၉ခုနှစ်တွင် ဒေါ်ခင်မလေး+ဥပ ကန့်ကွက်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ မည်သည့်အကြောင်းအရာကို ကန့်ကွက်ခြင်းကိုမသိရှိကြောင်း၊ ၎င်းတို့၏လိပ်စာများကို ငွှာမှသိရှိပါက ကန့်ကွက်သည်ကို မေးမြန်း၍ ရှင်းလင်းပေးနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ၂၀၁၃ခုနှစ်တွင် ဒေါ်စောယုမန်(ဘီလစ်)မှ အရောင်းမြေပုံကူးလျှောက်ထားခြင်းမှာ မိမိပိုင်ဆိုင်သော အစိတ်အပိုင်းကို ဆောင်ရွက်ခြင်းမဟုတ်၍ လုံးဝမသိရှိပါကြောင်း S/P ဒေါ်ခင်ဝင်းမြင့်မှ (၂၃-၁၀-၂၀၁၇)ရက်စွဲဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြစာတို့တင်ပြ၍ တစ်ဖက်သတ်မြေကွက်ခွဲစိတ်ရန် မြေပုံကူးနှင့် မြေတိုင်း လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ငွှာမှူး
 မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့၊ သာဓကတပျို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၃) မြေကွက်အမှတ်(၈၅၁) (၄၀'x၆၀')ရှိ နှစ်(၆၀) ဝမ်းမြေကွက်ကို အမည်ပေါက်မိသည့်အခါ ဒေါ်အုန်းညွန့် (၁၂/သတက(နိုင်)၀၀၆၁၀၆)ကွယ်လွန်သဖြင့် သား သမီးများဖြစ်ကြသည့် ဦးတင်အောင်(၁၂/သတက(နိုင်)၀၄၅၂၇)နှင့် ဒေါ်သန်းသန်းအောင်(၁၂/သတက(နိုင်) ၀၃၂၂၂)တို့က တရားဝင်အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချနိုင်မည့်ကြောင်း ဝန်ခံတောင်းဆိုသဖြင့် ၎င်းမြေကွက် နှင့်အတူ ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင်ဆောင်ရွက်ထားသော သာဓကတပျို့နယ် (၃/ဟန်ပြေ)မှတ်တမ်း ဖြစ်တော်မူသော လမ်း၊ အမှတ် (၅၅) ဟုခေါ်တွင်သော (၃)ခန်းတွဲ (၃၇)တိုက်၏ မြေညီထပ် (ပေါင်းရင်းခန်း) (၁၁-၂-x ၅၀')ရှိ တိုက်ခန်းအား တွက်ပေးပေးသောပေးစာ ဝယ်ယူရန် ဧည့်သည်အဖွဲ့အစည်းတို့၏အမိန့်ဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသော မိမိလ သောအထောက်အထားမရှိသဖြင့် ယနေ့မှစ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ထိလာရောက်တက်ကွက်လိုပါသည်။ ကန့်ကွက်သူမရှိသော အရောင်းအဝယ်တိုင်ပင်ရေးအဖွဲ့အစည်းသည်အထောက်အထားမရှိသော အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်မှု ဝယ်ယူမှုကြော်ငြာအမိန့်ဖြင့် ကန့်ကွက်ခြင်းမဟုတ်ပါ။

ဒေါက်တာ ဆွေဝင်းသော် တရားဝွတ်စက်ရှေ့ခန်း (ရတီ-၉၃၀၀)
 အမှတ်- ၃၆၁ ၊ မဟာအိန္ဒိယလမ်း၊ ဧရာဝတီတံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉ ၅၃၀၇၆၂ ၊ ၀၉ ၇၅၅၅၁၆၉၀၄

ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ရာပြည့်အကြို (၉၇)နှစ်မြောက် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် ဓာတုဗေဒဌာနအဖွဲ့၏ ဒုတိယအကြိမ် အာစရိယပူဇော်ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ

ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်တွင် ပညာသင်ကြားပေးခဲ့ကြသော အသက်(၇၀)နှင့်အထက် ဆရာကြီး/ဆရာမကြီးများအား ပူဇော် ကန်တော့မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ဓာတုဗေဒဘာသာရပ်ဖြင့် ပညာသင်ယူခဲ့ကြသော ကျောင်းသားကျောင်းသူဟောင်းများနှင့် ပညာသင်ယူနေဆဲ ကျောင်းသား/သူများအားလုံး ပါဝင်ကူညီပံ့ပိုးရန်နှင့် မပျက်မကွက်တက်ရောက်ကြပါရန် ခင်မင်ရင်းနှီးစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ဒသမအကြိမ်မြောက် ပထဝီဝင်ကျောင်းသားဟောင်းများ၏ အာစရိယပူဇော်ပွဲ

မန္တလေးတက္ကသိုလ် ပထဝီဝင်ကျောင်းသားဟောင်းများ၏ ဒသမအကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲကို (၁၆-၁၂-၂၀၁၇)ရက်၊ နံနက် ၉ နာရီတွင် မန္တလေးတက္ကသိုလ်ဓမ္မာရုံ၌ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ ပထဝီဝင်ကျောင်းသားဟောင်းများ (မည်သည့်ပညာသင်နှစ်ဖြစ်စေ) စုံစုံညီညီတက်ရောက် ဂါရဝပြုပူဇော် ကြပါရန် ကြိုတင်အသိပေးဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ACE PE WATER TANK KOREA HI-TECH
သန့်ရှင်းစေတံဆိ
ACE ရေတိုင်ကီ
Silver Nano treated BACTECIDE
Chemical Tank အခြေခံအသုံးပြုလိုပါက သီးခြားမှာယူနိုင်ပါသည်။
HORIZONTAL TYPE (အလျားလိုက်)
VERTICAL TYPE (ခေါင်လိုက်)

ဆုတောင်းပြည့် မယ်လမုစေတီတော် ဂေါပကအဖွဲ့ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၀။ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အရှေ့ပိုင်းခရိုင်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဆုတောင်း ပြည့်မယ်လမုစေတီမြတ်ကြီး၏ (၄၈)ကြိမ်မြောက် ဗုဒ္ဓပူဇော်ပွဲတော်တွင် စေတီတော်မြတ်ကြီးအား ရွှေသင်္ကန်းကပ်လှူပူဇော်မည်ဖြစ်ပါသည်။

မြေကွက်ရောင်းမည်
(40"x60")မြေကွက်တွင် Transformer ပါ တပ်ဆင်ထားလျှင် အကျိုးရှိပါသည်။

ပိဋကုဋိပစ္စည်းတော်အဖွဲ့၏ ၂၀၁၈ ခုနှစ် လုပ်ငန်းများအတွက် လေလင်စနစ် ခေါ်ယူခြင်း

၀။ ပစ္စည်းတော်အဖွဲ့၏ ၂၀၁၈ ခုနှစ်အတွက် လုပ်ငန်းများကို လေလင်စနစ် ခေါ်ယူခြင်းအတွက် လေလင်စနစ် ခေါ်ယူသူများကို စာရင်းအတိုင်း စိစစ်ဆန်းစစ်ကြည့်ရှုရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း စာရင်းအတိုင်း စိစစ်ဆန်းစစ်ကြည့်ရှုရန်အတွက် စာရင်းအတိုင်း စိစစ်ဆန်းစစ်ကြည့်ရှုရန်အတွက်...

စက်မှုဇုန်မြေကွက်များ အမြန်ဝယ်လို/ငှားလိုပါသည်
ကျွန်တော်များ Real Link အိမ်ခြံမြေ ကုမ္ပဏီမှ စက်မှုဇုန်မြေကွက်ကျယ် (၁၈)ဧကမှ (၂၅)ဧကအတွင်း၊ မြေကွက်များ ဝယ်လို/ငှားလိုသော ဧည့်သည်တော်များ ရှိပါသဖြင့် ပိုင်ရှင်များကိုယ်တိုင် အမြန်ဆုံးဆက်သွယ် မေးမြန်းအပ်နှံကြပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

Myanmar Apex Bank
ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
မြန်မာ့ရှေ့ဆောင်ဘဏ်လီမိတက်မှ ဘဏ်ခွဲများ (၉၄)ဘဏ်ကျော်ဖွင့်လှစ်ပြီး ဘဏ်လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။
၁။ အလယ်တန်းလက်ထောက်
၂။ ရုံးအကူ (ကျား) ၊ သန့်ရှင်းရေး (မ) - ရန်ကုန်ဘဏ်ခွဲများအတွက်သာ

